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MMS odprto: od 8. do 18. Ure; 
soboto: od 9. do 13. Ure

mazoa
Kržišnik Roman s.p.
1410 Zagorje, Selo 65 
AVTOHIŠA KRŽIŠNIK

Tel.: (03)56 64-729, 66-500, Fax: (03)56 68-359
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POMEMBNEJŠE lELEFONSIltMlIlKE: 

POEICIJSKE POSTAJE 

ZAGOBJE: 03/5G-G1-002 

TRBOVUE: 03/56-21-102 

HRASTNIK: 03/5641-602 

RAOEČE: 03/56-81-002 

LITIJA: 01/83-83-U2 

PROMETNE INF0IMACIJE:03/56-64-420 

TAKI: 0600/61-63-48 

0609/63-31-I1T

S ZDRAVSTVENI ROMOVI (DEŽURNE SLUŽBE): 

ZO RAOEČE: 03/56-88-201 

Z0 HRASTNIK: 03/56-44-006 

Z0 TRBOVUE: 03/56-26-322 

IZD ZAGORJE: 03/56-55-000 

\zD LITIJA: OP-BI-8*

Leto in tisočletje se iztekata. Na prage teretjega bomo »sak čas. Kaj nam 
prinaša, se slejkoprej vsak izmeri nas vpraša in nobena prafka in noben 
zvezdogled ne vedo odgovora.
Malček si bomo sami ustvarili, večinoma po bo, kot nam "gosposka" piše...
V prihodnje tisočletje človeštvo stopa z doslej največjimi bremeni; tako 
ekološkimi, kot socialnimi in razvojnimi. Stroke se zavedajo zelo dobro tega in 
tudi rešitve imajo. Vendar ■ seveda, vedno |e kak vendar - "gosposka" torej tisti 
ki imajo moč in sredstva, še nočejo dojeti.
Je pač preudobno življenje, ki si ga je zamislila slaba četrtina človeštva,.

Zasavc bo tudi z novim štetjem preštel deset polnih let izhajanja. Veliko ni, je pa 
okrogla številka, če nič drugega.
V zadnji letošnji številki, ki jo pravkar prebirate, je nekaj sprememb. Zaradi ^ 
zaključevanja redakcije že teden dni pred izidom, objavljamo za akciji le kupone.
Iz istega vzroka tudi novoletnega utripa nismo mogli potipati, bo pa nekaj 
spominjanj v prvi januarski številki.
Napovedujemo sodelovanje v Vivini akciji "Moj zdravnik 2001", ki se začne 
januarja. 0 podrobnostih pa prihodnjič!

I Čeprav na koncu, pa ne nazadnje, vam drage bralke m dragi bralci, 
vsem in vsakemu posebej, želim zdravja, osebne sreče in zadovoljstva na prag 
novega tisočletja-z Zasavcem, seveda!

Naslednjič izidemo
18. 01. 2001!!!

Kje je kaj:
<4> liapranger smo jih dali

(/jub Zlata paleta

cnt) intervju: Franci Kadunc, šmarski 
župnik

bjb) Peške Kandrše 

Letni horoskop

f-Mp Dnevnik Jožeta Mahkovca, 
direktorja radia GEOSŠ

Ces+ika
KOLAŽ ZASAVČLVIH 

NASLOVNIC
oblikoval 
Jure Tori

4' ■

Računalniški prelom- Multimad o o Kisovec. Prodaja in trženje: tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-.64-494, 040/267-411. Tisk: Padežnik, Laško 
Naslov^uredni š tva^Zasavc CestalZO j ul ij a 2c. 1410Zagorje ob Savi. Tel, 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc je št.rinajstdnevmk, 
izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 6.318,00 SIT. 11. polletje 3.159,00 SIT, IV. tromesečje 1.701,00 SIT. naročnina za tuj,no 119 DEM ali druga valuta 
v protivrednosti. V ceno jc vračunan 8% DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju.
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen. _________________



28. GRUDNA 2000

iTtt, n fr u fl C

PUriRGER

OGLEDALO SVETA IN PODOBE 
POSAMEZNIKA...

NA ŽELEZNIŠKI POSTAJI ZAGORJE
Naslov prangerja spominja na neko zelo znano 

reklamo, toda tole že ni reklama. Na sliki viden 
renault 4 ali "katrca" po domače se na zagorski 
železniški postaji šopiri že več kot dva meseca. Ob 
tem je iz tedna v teden avtomobil vedno bolj razbit.

r-
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POSODOBITEV CEST V ZAGORSKI OBČINI
Lepo decembrsko vreme je pomagalo pri dokončanju izjemnega 

podviga v KS Ravenska vas. V naseljih te krajevne skupnosti so 
posodobili kar 5 kilometrov cest. Za modernizacijo lokalne (Vizgarje- 
Slačnik) in krajevnih cest so precej storili krajani sami. Poskrbeli so za 
kompletno obnovo spodnjega dela cestišča in pripravo za asfaltiranje. 
Deloma so dela opravili sami, deloma pa njihov pogodbeni izvajalec 
Janez Zakonjšek s.p. Trbovlje. Asfaltno prevleko so položili delavci 
Cestnega podjetja Ljubljana. Krajani so za asfalt zbirali tudi

samoprispevek. Celotna naložba je bila namreč vredna 115 milijonov 
tolarjev, občina pa je prispevala 40 milijonov.

Delavci Cestnega podjetja Ljubljana so končali z modernizacijo 
lokalne ceste Trojane-Šentgotard na 600 metrov dolgem odseku. 
Zamenjali so kompletni ustroj cestišča (tamponi, prepusti, drenaže) in 
popravili krivine ceste. Dela so občino veljala 15 milijonov tolarjev.

Odsek ceste na Razborju v KS Čemšenik v dolžini 1100 metrov je 
tudi dobil novo asfaltno prevleko. Vrednost opravljenega dela je 78,5 
milijona tolarjev. Asfaltna dela so opravili delavci CPL, pripravljalna 
dela pa so opravili krajani sami. (Vir: Bilten)

NOVOLETNE OBRTNIŠKE NOVICE
Jolanda Gobec, sekretarka obrtne zbornice v Hrastniku, je v 

decembrski številki lista za obrtnike najprej vabila na tradicionalni 
zbor obrtnikov, ki je bil 16.decembra v poslovni dvorani. Potem pa je 
informirala s podatki, ki so značilni ob koncu leta - inventura, 
obratovalni čas trgovcev ter gostincev, vodenje poslovnih knjig za 
leto 2001 in podobno. V rubriki prijave in odjave obvešča o smrti 
člana Staneta Slapšaka, o novem podjetniku Sašu Gorjupu in 
prenehanju z urarsko dejavnostjo, ki jo je vrsti let vodil Viktor Žibert 
iz Zagorja. Priporoča tudi novoletno okrasitev lokalov, kar hrastniški 
obrtniki vedno bolj upoštevajo.

Fanči Moljk

BIVŠI HOTEL RUDAR ADAPTIRAJO
Pred nekaj dnevi so delavci SGP Zasavje začeli z gradbenimi deli 

pri adaptaciji in nadzidavi ter izdelavi nove strehe na objektu bivšega 
hotela Rudar na Trgu revolucije v Trbovljah. Investitorje SGP Zasavje, 
nadzor opravlja Spekter d.o.o., projekte je izdelal arhitekt Gvido Burja 
iz IBT Konstrukcije. V objektu bo po končanih delih, torej notranji 
prezidavi, nadzidavi za eno nadstropje ter postavitvi nove strehe, 18 
novih neprofitnih stanovanj. Tudi zunanji izgled objekta bo povsem 

drugačen.
IL

NOVOLETNI ŠOHTOV LIST
Vodilni člani hrastniške študentske organizacije s predsednikom 

Davorinom na čelu so se spet potrudili z informiranjem svojih članov. 
Tako obveščajo, da bodo dobili članske izkaznice, če bodo prinesli 
potrdilo o šolanju. Vsi člani si lahko nabavijo tudi po dve karti za 
bazen po 300 SIT. In od 16.-18.ure ob sobotah igrajo košarko v 
telovadnici OŠ Hrastnik. Ob 18.uri pa je na sporedu aerobika.

Fanči Moljk

ZDRAVSTVENI DOM TRBOVLJE DOBI NOVO 
REŠEVALNO VOZILO

Zdravstveni dom Trbovlje se je odločil kupiti novo reševalno vozilo. 
Dosedanja vozila so namreč zelo dotrajana, zato je treba vozni park 
obnoviti. Odločili so se za nakup VW urgentnega vozila s povišano 
streho in vso potrebno sodobno opremo, ki jo potrebuje urgentna služba 
pri prevozu bolnikov. Vrednost novega vozila znaša 23 milijonov SIT. 
Nekaj bo k nakupu prispevala tudi Občina Trbovlje. Avto bo kmalu 
dobavljen.

IL
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HUMANITARNA AKCIJA NA GIMNAZIJI IN EKONOMSKI ŠOLI V TRBOVUAH
V lanskem decembru smo na Gimnaziji in ekonomski srednji šoli 

slikali na steklo, izdelke so odkupili profesorji, zbrani denar pa smo 
preko Rdečega križa v Trbovljah namenili družini v stiski. Akcija nas 
je navdušila in tako smo jo letos sklenili ponoviti.

V drugi polovici novembra smo pričeli z delom. V hrastniški steklarni 
so nam nekaj izdelkov poklonili, precej pa smo jih tudi kupili. Nabavili 
'smo tudi barve za steklo, pri čemer so nam pomagali v trgovini S- 
design in umetniška žilica mnogih dijakinj in tudi nekaj profesoric je 
imela prosto pot. Kar nekaj popoldnevov smo preživeli na šoli in 
številne steklenice, kozarci in druge steklene posode so dobile novo, 
pisano podobo.

Dijakinjam iz višjih letnikov, ki so že vešče tega dela, so se navdušeno 
pridružile številne prvošolke in tudi en prvošolec. Najbolj zagrizene

PRAZNIČNI DECEMBER V KNJIŽNICI TONETA 
SELIŠKARJA TRBOVLJE

Na mladinskem oddelku knjižnice Toneta Seliškarja v Trbovljah je 
bilo v decembru veselo. Našim mladim bralcem, poslušalcem in 
umetnikom smo pripravili pravljične urice in kreativno delavnico. 
Najmlajši, stari od 3 do 5 let so prišli poslušat pravljico Snežaki v 
vrtcu. Kako smo se zabavali! Če bi imeli še nekaj pravega snega, bi 
zagotovo tudi mi naredili tako imenitne snežake, kot so jih otroci iz 
pravljice. Otroci, stari od 6 do 10 let so poslušali pravljico Medvedkova

skrivnost. Pridite in odkrijte jo tudi vi! Na kreativni delavnici smo 
pripravili praznične vrečke, polne sladkih bonbonov. Okrasili smo jih 
s snežaki iz bele vate. Otroci so bili zelo ustvarjalni, izdelane vrečke 
pa imenitne. Tako smo z zimskima pravljicama in ravno tako zimsko 
delavnico poskušali priklicati pravo teto Zimo. Upajmo, da nam bo 
kmalu prinesla veliko snega!

Besedilo: Vida V. in Simona S., slike: PRAV

"umetnice" so delale tudi doma in na koncu smo zbrali več kot ISO 
poslikanih steklenih izdelkov.

Ko smo imeli zadnjo novembrsko sredo in četrtek na šoli govorilne 
ure, smo izdelke ponudili staršem, razstavili pa smo jih tudi v šolski 
knjižnici. Mnogi starši in seveda številni profesorji so z nakupom 
izdelkov dokazali, da razumejo in podpirajo našo dobrodelno akcijo.

Polovico zbranega denarja 50.000 SIT smo namenili Rdečemu križu 
v Trbovljah za obdaritev otrok, drugih 50.000 SIT pa tistim dijakom 
naše šole, ki so tudi v finančnih stiskah.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste pomagali pri zbiranju teh sredstev.
Jasna Gabrič in TV novinarski krožek Gimnazije in ekonomske srednje

šole Trbovlje

PRIJATELJSKO 
SREČANJE Z 
NOVINARJI

Vodstvo trboveljske občine je 
19. decembra povabilo 
novinarsko srenjo iz Zasavja na 

prijateljski klepet. Oznanili so, 
da je večina stvari stekla, kot so 

si zadali v preteklem letu, sicer pa 
nameravajo v začetku prihodnje
ga leta objaviti popolne številčne 

podatke. (slikal PRAV)

SEJM BILJE ŽIV
Učenci podružnične 

šole Alojza Hohkrauta •v 
Trbovljah so 14.decem
bra popoldan pripravili 
zanimiv in po svoje zelo 
bogat sejem božično 
novoletno obarvan. 
Marsikaj je bilo možno 
videti in tudi kupiti, 
pripravili pa so tudi 
priložnostni program. Na 
stojnicah so prodajali 
lastne izdelke.
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NOTRANJI BAZEN V MEDIJSKIH TOPLICAH PONOVNO ODPRT
Tisti, ki si boste želeli še dodatno polepšati praznične dni, nekoliko športno, 

boste to lahko storili tudi tako, da se boste odpravili na plavanje v Medijske 
toplice. Sredi decembra so namreč po nekajmesečni prenovitvi, v hotelu 
Medijske toplice, ponovno odprli notranji bazen. V premoru so obnovili 
predprostor, sanitarije in kabine ob bazenu. Verjetno vas zanima tudi, koliko 
stane celodnevno kopanje v termalni vodi, topli okoli 31 stopinj C? Za 
odrasle 700 ter za otroke 500 tolarjev. Pri nakupu desetih kart vam priznajo 
popust. Igor Goste

VESELO IN PESTRO 
NOVOLETNO VZDUŠJE V 

HRASTNIKU
Župan Leopold Grošelj je v 

zloženki z novoletnimi 
prireditvami tudi letos prijazno 
nagovoril svoje občane in jih 
povabil na različne prireditve. Te 
so se pričele že v začetku 
decembra in bodo razveseljevale 
ljudi vse do konca meseca, ko 
bodo lahko pričakali novo leto 
2001 na zabavni prireditvi v 
športni dvorani na Logu.

Posebno dobro je bilo 
poskrbljeno za otroke. Za vse 
predšolske otroke in razredno 
stopnjo so pripravili predstavo 
mini cirkusa BUFFETO in 
zabavni program z JABA-DABA- 
DU-jem v Dolanki in hrastniški 
športni dvorani. Za mlade je bilo 
poskrbljeno tudi s koncertom MZ 
Hector in California in lutkovno 
predstavo skupine Miškolin iz 
hrastniškega vrtca. Na Dolu in v 
Hrastniku so se vrstile tudi filmske 
predstave za otroke - komedije in 
risani filmi. Na obeh šolah in v 
knjižnici Antona Sovreta so 
potekale ustvarjalne delavnice in 
ure pravljic. Dedek Mraz jih je 
obdaril 21.decembra na Dolu in 
22.decembra v Hrastniku.

Odrasli so lahko obiskali 
novoletni koncert GŠ Hrastnik, 
božično novoletni koncert ŽPZ 
Svoboda z Dola, novoletni 
koncert rudarske godbe pa bo 
danes, 28.decembra v delavskem 
domu. V torek zvečer jih je 
zabaval v športni dvorani Alfi 
Nipič s svojimi muzikanti.

V Hrastniku so tudi letos 
povabili v športno dvorano na 
Logu starejše občane nad 70 let. 
Na vabilo, katerega slikovni del 
je izdelek učencev in učiteljic OŠ 
Vitka Pavliča, sta se podpisala 
Leopold Grošelj, župan in 
Marjana Šikovc, predsednica OZ 
RK, ki sta povabljence tudi 
nagovorila. V programu so

sodelovali cicibani, šolski pevci 
in gojenci GŠ. Potem pa jih je 
zabaval ansambel Zlati zvoki. 
Prejšnji dan, v petek 22.decembra, 
je povabil na novoletno srečanje 
starejše člane tudi PD Dol v 
klubske prostore. Vsakoletno 
srečanje ob prigrizku in dobri 
kapljici je vedno prijetno in 
sproščeno.

V poslovni dvorani so imeli 
novoletno zabavo tudi invalidi, 
teden dni kasneje pa člani društva 
Sožitje. Prijetno vzdušje ob 
pričakovanju novega leta so 
pripravili tudi v domu za starejše 
občane. Da ne omenjamo 
posameznih podjetij, kjer so 
novoletna srečanja že običajna.

Posebno lepo je bilo na 
koncertu božičnih pesmi v 
župnijski cerkvi sv.Jakoba na 
Dolu v torek, 26.decembra. Letos 
so ga priredili že četrtič, čeprav 
praznuje komorni zbor že peto 
obletnico delovanja. Cerkveni 
zbor je v začetku vodila Anica 
Gaber iz Celja, potem pa ga je 
prevzel mladi, talentirani organ
ist Blaž Hafner z Dola. Letošnji 
program je obsegal dvanajst 
božičnih pesmi, od katerih sta bili 
dve prirejeni za solo petje - 
Andreja Peklar poje sopran, 
Edvard Pufler pa bariton.

Kljub vsem dogajanjem pred 
novim letom pa se zdi, da je vse 
bolj umirjeno kot prejšnje leto. 
Zaželimo si, da bi bilo tako skozi 
vse leto 2001. Da bi bilo bolj 
zdravo in bolj srečno.

Fanči Moljk
VAROVANJE VODE

Od l.decembra do l.marca leta 
2001 je v avli občine Zagorje 
razgrnjen osnutek novega 
Odloka o varstvu virov pitne vode 
v občini Zagorje. Dosedanji 
odlok zajema le manjše število 
virov pitne vode in je zastarel, iz 
leta 1977. Novi obsega območje 
celotne občine, natančno 
opredeljuje vodovarstvena

območja posameznih vodnih 
virov, podkrepljen je s 
kartografskimi podlagami. Odlok 
naj bi zagotavljal varno oskrbo z 
zdravstveno ustrezno pitno vodo 
na področju celotne občine.

[Vir: Bilten)
NOVI ZABOJNIKI ZA STAR 

PAPIR
Dne 11 .decembra je Komunala 

Trbovlje namestila na območju 
Trbovelj 20 novih zabojnikov za 
papir vseh vrst - časopise, revije, 
reklamni papir itd. Zabojnike 
bodo vsak mesec praznili s strani 
Papir servisa. Zabojniki pa seveda 
niso namenjeni drugim vrstam 
odpadkov ali smeti.

T.L.

PARKIRIŠČA
Za Zdravstvenim domom v 

Zagorju urejujejo parkirišča. 
Uredili so celotno območje in 
položili robnike, tako da je vse 
pripravljeno za asfaltiranje, 
vendar bodo asfalt težko položili 
pred zimo.

(Vir: Bilten)
DELAVSKI DOM TRBOVLJE 

DOBIL NOVA VRATA
Sredi decembra so v osrednji 

trboveljski hram vgradili nova 
vhodna vrata. S temi deli so 
nekako zaključili obnovitvena 
oziroma investicijska dela v tem 
domu za leto 2000. Povsem so 
obnovili gledališko dvorano z 
novimi sedeži, obnovili so stenski 
mozaik, vzidali nova vhodna 
vrata in še kaj.

T.L.
ZAGORSKI SDS Z NOVIM 

VODSTVOM
Občinski odbor

Socialdemokratske stranke
Slovenije je v sredo, 13.decembra 
na svoji letni konferenci izvolil 
novo vodstvo. Nova predsednika 
zagorske SDS je postala Jana 
Juvan, ki bo na tem mestu štiri 
leta. Člani občinskega odbora so 
izvolili tudi novi devetčlanski 
izvršilni odbor ter nadzorno 
komisijo.

Člani so se zavedali, daje vpliv 
SDS v Zagorju zelo omejen, 
vendar bo kljub temu vestno 
opravljala svojo vlogo, ki je 
začrtana s programom.

ODPRIMO SRCA TUDI ZA 
DRUGAČNE...

V okviru praznovanja 
"veselega decembra" je 
Sožitje, Društvo za duševno 
prizadete in Center za socialno 
delo priredilo "Novoletno 
srečanje".

V sredo, 20. decembra 2000, 
so se v dvorani Doma svobode 
v Trbovljah zbrali otroci in 
odrasli, ki jih ki jih je narava 
prikrajšala za tisto, kar po 
merilih večine ljudi pomeni, da 
je "normalno”, s svojimi 
spremljevalci. Duševno in 
drugače prizadeti ljudje so prav 
tako del našega vsakdana in del 
družbe, ki ji pripadamo vsi, 
takšni in drugačni/

Prireditev sama je bila 
organizirana tako, daje prišel 
na obisk Dedek Mraz z darili. 
Organiziranje bil srečelov in pa 
seveda ples z živo glasbo, ki 
vsakogar, pa če tudi je 
drugačen, razveseli in popelje 
v svet, kjer je lepo. Prijetno in 
domače se počutijo in lahko 
izživijo svoja čustva, ki so 
nemalokrat močnejša in 
pristnejša od tistih, ki jih 
premoremo pokazati mi, tako 
imenovani "normalni".

Na tem srečanju se vedno 
zbere mnogo ljudi, tudi 
devetdeset in več. Ta dogodek 
jim je kot neka svetla točka 
skozi vse leto. Vsi se ga 
veselijo in komaj čakajo konca 
leta in svojo zabavo.

To pa ni edini namen 
srečanja. Tukaj se seznanijo 
tudi starši in varuhi duševno 
prizadetih, se pogovorijo, 
zaupajo si težave in izmenjajo 
izkušnje.

Poudariti je treba, da vsa 
organizacija sloni v glavnem na 
delu ljudi, ki svoj prosti čas 
posvetijo prostovoljnemu delu 
v društvu Sožitje. To so med 
drugimi tudi zaposleni s Cen
tra za socialno delo v Trbovljah. 
Njihovo poslanstvo je eno 
izmed tistih, ki je v času 
potrošniške družbe zagotovo 
premalo cenjeno. Prav zato jim 
gre še večja zahvala, predvsem 
od tistih, ki se jim s takimi in 
podobnimi problemi ni potrebno 
ukvarjati, kerjim je življenje z 
njimi prizaneslo.

Marta Hrušovar
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ilvestrske vedrine
Kaj (navleči nase) za silvestrovanje? Ali je pogostejše vprašanje: 

kam na silvestrovanje? Četudi bo silvestrsko vzdušje namenjeno 
bolj domačnemu krogu ali magari, če se bo praznovalo bolj izbrano, 
vsekakor se bo poleg jedače in pijače ter prijetne druščine, vsakdo 
pomudil tudi pri oblačilih. Ne le zato, da bi zgledal moderno ali da 
bi ugajal, temveč zaradi dobrega počutja in splošne silvestrske 
vedrine, h kateri spada tudi nazdravljanje s šampanjcem.

Moda na "sivino" že malce 
pozablja in očitno je, da bodo na 
Silvestrovo briljirale hordo, zlata

in zelena barva ter seveda 
prosojni materiali, z dodanimi 
bleščicami. Kako bo s pasovi, je 
še vedno odvisno od kupcev. 
Modni kreatorji so pač predvideli 
nekaj modnih variant, od katerih

so nekatere številčneje in sploh 
bolj navdušile. Glede na splošno 
priljubljenost, seje tudi zdelo, da 

sc vse poletje ni videlo 
dlje" od roza in lila 

odtenkov oblačil, že 
jeseni pa je "vodstvo" 
prevzela bordo moderna 
barva. Temno rdečo 
barvo oblačil nekateri 
modni kreatorji že 
kombinirajo z oker 
barvo, kar je dovolj 
elegantno in ne preveč 
zahtevno, da bi se lahko 
tovrstna moda "prijela" 
pri bolj in manj mladih. 

Tako ženske kot moški naj bi torej 
izbrali eleganco. Vendar ni toliko 
popularna strogost v eleganci, kot 
pa detajli, ki eleganci pridodajo 
malce romantike.

In če se zdi, da boste silvestrsko

oblačilo izbrali kar 
en, dva, tri, ali če bo 
odločitev lažja, ko 
boste še malo 
'pošpegali' k drugim, 
pa pozornost name
nite še frizuri. Kot 
pravijo frizerji, k 
urejeni pričeski 
spada tudi naličen 
obraz, in če pozorn
ost rajši pritegnete z 
očmi, imate radi 
odkritost, če pa prej 
opazite naličene 
ustnice, imate radi 
zadržanost v kontak
tih. Kakorkoli, mo
derne barve, ki se 
uporabljajo za sve
čan make-up, so 
prav tako odtenki 
zlate, vijolične in rdeče barve. 
Silvestrski make-up naj bi bil torej 
izrazit in opaznejši od pričeske. 
Zato vam za Silvestrovo ni treba 
spremeniti barve las ali se frizirati 
ure in ure, za malo manj drzno 
pričesko pa se le pomudite pri 
frizerju, sploh če boste vztrajali 
pri razpuščenih laseh. Če ste

KBM fashion in sreče in veselja 
polno novo leto 20011 (slika: RR.)

izbrali še šik družbo, potem boste 
zares srečno in veselo prestopili 
prag novega leta, v katerem se bo 
potem sicer treba tudi potruditi, 
da bo vsaj malce takšno, kot 
zaupate ali želite, da bi bilo.

RR.

Mar je prednovoletno krašenje lahko še bolj 
romantično? (slika: Tomo Brezovar)

ZASAVSKI KRAJI NA OCENJEVALNI LESTVICI TZ SLOVENIJE MOJA DEŽELA - LEPA IN
GOSTOLJUBNA 2000

Rezultate ocenjevanja Moja 
dežela - lepa in gostoljubna za leto 
2000 sta Turistična zveza 
Slovenije in Gospodarska 
zbornica Slovenije poslali v 
mesecu novembru tudi na 
zasavsko gospodarsko zbornico. 
Kraji, ki so na regijskem 
tekmovanju dosegli prva mesta, 
so prišli v poštev za uvrstitev na 
državni lestvici. Z veseljem 
ugotavljamo, da so nekateri 
prodrli kar visoko.

Osvežimo spomin, katera so ta 
prva mesta v naši regiji. Med 
manjšimi mesti so dosegle največ 
točk Radeče, med srednjimi 
Hrastnik, med izletniškimi Slivna, 
turističnimi Izlake in v kategoriji 
drugih krajev Dol pri Hrastniku. 
Med hribovskimi kraji je ponovno

dobil največ točk Kopitnik, 
vendar kasneje ni prišel v poštev 
za ocenjevanje, ker nima 
strnjenega naselja. Najbolje 
ocenjeni šoli sta bili OŠ NH Rajka 
Hrastnik in Gimnazija Litija med 
srednjimi šolami. V slovenskem 
merilu so prišli v poštev tudi 
kampi in zdravilišča.

Poglejmo torej republiške 
rezultate. Čeprav v naši regiji 
nimamo zdravilišč, lahko 
omenimo Laško na drugem mestu 
med manjšimi zdravilišči, saj ga 
Zasavčani pogosto obiskujemo. 
Med srednjimi mesti je od prvih 
dvanajstih dosegel Hrastnik četrto 
mesto, kar je lep uspeh. Za seboj 
je pustil Vrhniko, Mengeš, 
Brežice, Škofjo Loko in še 
podobne kraje, ki v slovenskem

prostoru slovijo zaradi svojih 
lepot. Med manjšimi mesti v 
Sloveniji so Radeče na devetem 
mestu, med turističnimi kraji pa 
Izlake na sedmem. Največji 
uspeh je dosegla Slivna med 
izletniškimi kraji, saj zavzema 
solidno drugo mesto, takoj za 
Kostanjevico na Krki. Med 
drugimi kraji seje uvrstil Dol pri 
Hrastniku na trinajsto mesto, kar 
potrjuje, da spada med lepe kraje 
tudi v slovenskem merilu.

Kar se tiče podjetij, je obveljal 
dogovor, da se na republiško 
lestvico uvrstijo vsa tri podjetja v 
regijah. Kot že vemo iz julijskih 
rezultatov, so iz Zasavja 
Kamnoseštvo Šergan iz Hrast
nika, Gams iz Trbovelj in 
Toplarna iz Hrastnika med malimi

podjetji ter Eti Izlake, Avtohiša 
Malgaj iz Trbovelj ter Sinet iz 
Hrastnika med srednjimi oziroma 
večjimi podjetji. Na republiški 
lestvici lepo urejenih šol se je 
znašla tudi OŠ NH Rajka na 
štirinajstem mestu in Gimnazija 
Litija na četrtem mestu.

Lahko rečemo, da je akcija 
Moja dežela - lepa in gostoljubna 
zaživela. Tudi na lokalni ravni. O 
nagrajevanju prepelih balkonov 
in okolice hiš v zasavskih krajih 
smo na straneh Zasavca že 
poročali. Svečano podelitev 
priznanj za vzorno hortikulturno 
urejenost so imeli konec 
decembra tudi v Hrastniku, o 
čemer bomo poročali v naslednji 
številki.

Fanči Moljk
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POSVETITEV NOVE CERKVE V 
LITIJI

V nedeljo, 10. 
decembra je bil v Litiji 
eden naj večjih dogodkov 
letošnjega leta, da bo o 
njem pisala tudi 
zgodovina. Litijska 
cerkev, ki se že nekaj let 
preureja in dozidava, je 
zgrajena do tiste faze, da 
lahko pod svojo streho 
sprejme vernike.

Cerkev sv. Miklavža v 
Litijije bila zgrajena v 15. 
stoletju na mestu 
nekdanje kapele. Do leta 
1885 je bilo okoli cerkve 
pokopališče, ki so ga 
preselili na sedanjo 
lokacijo, na Frtico, 
cerkvi pa dali obliko, kot 
jo je imela vse do zadnjih 
posegov pred nedavnim, 
kar je bila želja vernikov 
že od ustanovitve litijske 
župnije leta 1936.

Posvetitev je opravil ljubljanski nadškof in metropolit dr. Franc Rode, ki se 
je pred novo zgrajeno cerkev pripeljal v spremstvu domačega župnika Pavla

Okoliša in Valvasorjeve konjenice, na zapravljivčku. Pričakali so ga številni 
Lilijani in okoličani, nekaj jih je moralo posvetitev poslušati zunaj cerkve (za 
vse je bilo v cerkvi premalo prostora), narodne noše, skavti, številni duhovniki 
in litijski župan Mirko Kaplja, ki gaje sprejel in pozdravil v Litiji.

Po posvetitvi, ki sta seje udeležila tudi bivši litijski dekan Anton Mastnik in 
Ivan Merlo, seje slovenski metropolit posebej zahvalil arhitektu Marinku in 
mu čestital za uspešno zasnovo. Litijski župnik Pavle Okoliš pa vsem vernikom, 
dobrotnikom, občini, nadškofiji, duhovnikom, arhitektoma Francu Kvaterniku 
in Jožetu Marinku ter izvajalcem del.

S tem pa, ko je litijska cerkev posvečena, gradnja še zdaleč ni zaključena. 
Narediti ji je potrebno še novo zunanjo preobleko, vetrolov in seveda tudi 
urediti okolico. V notranjosti pa manjkajo še klopi, nove orgije ...

Besedilo in slike: M-Š.

PODELITEV ZLATE, SREBRNE IN BRONASTE VRTNICE

Kot že nekaj let zapored, je 
Turistično društvo Litija, pobudnik 
vsakoletnega tekmovanja za lepši 
izgled mesta Litija, posameznih 
stanovanjski hiš in njene okolice, 
ocenjevanje opravilo tudi letos. 
Komisija, ki jo je vodil Ciril Golouh, 
je imela izredno težko delo, saj je bilo 
preko celega leta 2000 kar lepo 
število stanovanjskih hiš in njene 
okolice lepo ocvetličenih, kar je bilo 
lepo videti tudi iz izredno lepo 
izdelanih diapozitivov, ki so bili na 
podelitvi priznaj pretekli petek 
pokazani v gostilni Kovač v Litiji.

Ocenjevalna komisija za lepši 
izgled mesta Litije je v letošnjem letu 
zlato vrtnico za najlepše ocvetličeno 
stanovanjsko hišo in okolico v mestu 
Litija podelila Antoniji Tori iz 
Graške Dobrave, srebrno je dobila 
Mija Kvaternik iz Graške ceste in 
bronasto Zinka Bračun z Grbina. 
Podeljenih pa je bilo tudi 15 priznanj.

Ob tej priliki je bil član litijskega 
turističnega društva Pavel Pograjc 
iz Cerovice imenovan za 
šampanjskega viteza, ker mu je 
uspelo v Isteničevi šampaneriji na 
Dolenjskem z mečem v enem 
zamahu odpreti steklenico 
šampanjca.

Besedilo in slike: M.Š.

Antonija Tori prejema zlato vrtnico. Zinki Bračun je predsednik društva Spominsko fotografijo je prejel
podelil bronasto vrtnico. Pavel Pograjc iz Cerovice.

NOVA MONTAŽNA LINIJA
Danes 127-članski delovni kolektiv Kovine iz Šmartna pri Litiji, 

praznuje prihodnje leto, tako kot več podjetij v litijski občini, svojo 
50-letnico. V preteklem tednu pa je bilo z odprtjem avtomatske 
linije za sestavljanje krogličnih ventilov (odprla stajo litijski župan 
Mirko Kaplja in direktor Kovine Branko Jordan), plod znanja petih 
domačih strokovnjakov, (vredna 30 milijonov tolarjev) zaključeno 
večletno posodabljanje proizvodnje, kije stalo 3.2 milijona nemških 
mark.

Nova linija, stroj za avtomatsko sestavljanje krogličnih ventilov 
bo povečal proizvodnjo in zaposloval samo dva delavca (dosedaj je 
isto delo opravljalo osem delavcev), v osmih urah bo sestavil okoli 
3.500 krogličnih ventilov, v letu pa 1,600.000.

Odprtje nove montažne linije so v Kovini popestrili s kulturnim 
programom, v katerem so sodelovali z recitacijami Prešernovih pesni 
učenci šmarske šole in Folklorna skupina Javorje.

Besedilo in slika: M.Š.
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NAJ V SRCIH ZAGORI LUČ UUBEZNI IN PREŽENE TEMO
Nekaj posebnega je obetalo vabilo na 

praznovanje ob božičnem času v Dom Franca 
Salamona v Trbovljah. Dogajalo se je to, kar 
večina od nas, še posebej pa tistih, ki v domu 
živijo in družino zagotovo zelo pogrešajo, ob tem 
času želijo in pričakujejo.

Saj čez leto še nekako gre, ob Božiču, ki je 
namenjen prav družinskemu praznovanju, pa težka 
žalost leže na dušo, če je sama in osamljena.

Tokrat so organizatorji poskrbeli, da vsaj en 
božični večer, pa čeprav se ni dogajal ravno na 
Božič, mine drugacč...

Pripravili so lep, prisrčen in malce drugačen

božični večer. Saj ne, da niso že prejšnja leta 
postavljali jaslic. Imeli sojih! In to zelo lepe, ampak 
takšnih, kakršne so bile letos, pa še nikoli niso 
imeli.

Po scenariju rojaka_ Janeza Krajnca so bile 
letos prvič v Trbovljah postavljene žive jaslice. 
Ob spremljavi zborovskega petja sojih "postavili" 
igralci Vaško etnološko turističnega društva iz 
Hrovače pri Ribnici. Ob prepevanju božičnih 
pesmi so žive jaslice prav zagotovo delovale na 
ljudi, predvsem pa na njihove duše, čisto drugače. 
Nekaj zelo posebnega, drugačnega in mogoče 
celo skrivnostno doživetega je bilo v tem. Spomini 
iz otroštva so dobivali jasne podobe in marsikatero 
oko seje orosilo...

A kaj, ko pa ima vsaka stvar, vsak dogodek in 
tudi vsak občutek svoj čas, ki mine, da napravi 
prostor nečemu novemu... ali pa, da se kdaj spet 
vrne, kot so se v naša življenja "uradno" vrnile 
jaslice - saj malo skrito so tako ali tako vedno 
bile...

Božič je praznik, ko se zbere družina, ljudje se 
radujejo, se imajo radi in jim je lepo, če je le 
mogoče, med svojimi domačimi. Lahko so tudi s 
prijatelji, znanci ali enako mislečimi, vendar 
naj lepše pa je, da so globoko v sebi v sozvočju

sami seboj, saj so v tistem trenutku v harmoniji z 
vsem človeštvom.

V avli Doma upokojencev je Janez Krajnc 
razstavil še svoja dela na barvnih fotografijah. 
Tako ga spoznamo tudi kot restavratorja, rezbarja 
in slikarja cerkvenih oltarjev ter svetniških podob.

"Božični običaji in navade so tako nekaj lepega, 
da se nam jih ni treba pred nikomer sramovati." 
je zapisal v razmišljanju o božičnih praznikih in 
prav ima. Ob branju tega zapisa se je vredno 
zamisliti, kdo smo in kam gremo...

Besedilo: Marta Hrušovar 
Slike: PRAV

Brez pardona so 
krasili

Prednovoletne prireditve so hkrati 
priložnost, da se predstavijo dramski 
krožki, ki delujejo po osnovnih šolah, ali 
pripravijo prireditve, katere so bile skozi 
vse leto dobro obiskane. Saj so otroci - 
predšolski in osnovnošolski - z zanimanjem 
obiskovali ure pravljice in likovne 
ustvarjalnice v Knjižnici Zagorje, zato so 
kar pričakovali, da bo pred novim letom vsaj 
toliko pestro in prijetno.

Kajpak na druženjih v Knjižnici Zagorje 
otroci navežejo tudi medsebojne stike, v 
četrtek, 14. decembra ob 17. uri pa so izmen
jevali mnenja o okraskih. Izdelovali so namreč 
raznorazne okraske za novoletno jelko. Na 
mizicah so se našli božički in snežaki, izdelani

iz vate in tolatenih rolic, okraski za novoletno 
jelko pa so nastajali po domišljiji otrok, in ker 
se jih je zbralo veliko, so bili izdelki zelo 
raznoliki. Kot je dejala knjižničarka Romana 
Bizjak, so bili z zanimanjem za likovno 
ustavarjanje in za ure pravljic zelo zadovoljni 
in upajo, da se jih bodo otroci tudi vnaprej 
radi udeleževali. Pri krasitvi zagorske 
knjižnice pa so pripomogli učenci OŠ Ivana 
Skvarče Zagorje.

V petek, 15. decembra pa je imela 
gledališka skupina vzgojiteljic Vrtca Zagorje 
ob 9. in 10.15 uri v KC DD Zagorje predstavo 
za osnovne šole. Pripravile so gledališko igro: 
Mojca Pokrajculja, ki jo je režirala Milena 
Taškar, nastopale so: Tatjana Grujič, Irena 
Hudi, Srečka Vutkovič, Olga Stopar, Karmi 
Uranič, Mojca Rojko, z instrumenti pa so za 
glasbo poskrbele: Aleksandra Pelemiš, Duši

Lokar, Darja Jerman in Helena Čop.
Osnovnošolci so bili zelo hvaležna publika 
in so z veseljem sledili gledališki igrici, v 
kateri Mojca Pokrajculja v svoj domek - 
piskrček, v hudem deževju sprejme: muho, 
lisico, zajčka, žabo in medveda, od katerih 
vsak k druženju nekaj primakne: bodisi da zna 
lepo peti, zabavati, plesati, okorni piedved pa 
ji podari kar lonec medu. Toda druženje je 
prijetno le, dokler piskrček ne poči. Potlej se 
živali, od katerih se nekatere v pravljicah tudi 
ne marajo, razpršijo vsaka na svojo stran. 
Dokler jih je namreč družilo prijateljstvo, je 
bil piskrček prijeten za vse. Toda tudi za 
prijateljstvo se je vedno znova treba potruditi 
in vzgojiteljice zagorskega vrtca pravijo, da 
je novoletni čas pravšenj tudi za takšne 
pozornosti.

RR.

Pred novoletni bazar in akcija vredna pohvale
OŠ Toneta Okrogarja je 21.12.00 priredila 

prednovoletni bazar na zunanjem igrišču šole, 
katerega namen je bil popestriti otrokom 
prednovoletne dni in z zbranimi sredstvi od prodaje 
vizitk ter igrač bivšemu učencu Meksodinu 
Klapiču, ki se zdravi v rehabilitacijskem centru v 
Vipavi in mu omogočiti nakup Roho blazine. 
Prireditev je bila zelo lepo obiskana, saj so za 
zabavo poskrbeli učiteljici vrtca Trbovlje Karmen 
Lidič in Lili Sačič, otroke je obiskal dedek mraz, 
katerega so pospremili z ognjemetom ter skupina 
Štirc Band, ki pa je z dobro glasbo prireditev 
pripeljala tudi do zaključka.

Preden pa naštejemo tudi sponzorje, ki so 
pripomogli k organizaciji, naj dodamo še, daje 
takšnih prireditev v Zasavju premalo in da je 
potrebno učiteljski zbor ter ravnatelja OŠ Toneta 
Okrogarja Bronislava Urbanijo izredno pohvaliti.

Zahvaljujejo so vsem sledečim sponzorjem, ki 
so pripomogli k organizaciji Prednovoletnega 
bazarja: Podravka Ljubljana, Gostinsko podjetje 
Trojane, TUŠ Zagorje, ERA Zagorje, Cocacola, 
Polet Kamnik, Edups Zagorje, Urarstvo Štimec 
Zagorje ter Tajga Celje.

LG.
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V likovni galeriji Delavskega doma v Trbovljah je bila v organizaciji Zveze likovnih društev Slovenije, Sklada RS za ljubiteljske 

kulturne dejavnosti in Društva revirskih likovnikov RELIK in pod pokroviteljstvom Občine Trbovlje in ZKD Trbovlje, v dneh od 

8.12. do 15.12 2000 na ogled postavljena zaključna likovna razstava, plod celoletnih prizadevanj več kot 750 likovnih amaterjev, 

združenih v 16. likovnih društvih širom naše države. ... Na videz, a samo po številu razstavljenih del, skromna likovna predstavitev, je posledica 

5 kratne selekcije del izdelanih po tem projektu. Selekcijo so opravile društvene in zvezne likovne žirije skladno s pravilnikom ZLDS o 

vrednotenju, nagrajevanju in razstavljanju likovnih del ... Dela, ki smo jih vedeli na letošnjem festivalu barv so odražala, lahko bi zapisal, 

sintetično.podobo skupnih prizadevanj amaterskih likovnikov, ki s svojim ustvarjalnim delom in vlaganji iz svojih lastnih žepov, oblikujejo 

podobo Zlate palete. In na drugi strani številnih mentorjev, članov društvenih in zveznih strokovnih žirij, torej poklicnih likovnih strokovnjakov, 

ki s svojimi napotki, ocenami in odločitvami usmerjajo in vrednotijo naše delo in tako prevzemajo svoj del odgovornosti za oblikovanje te 

podobe v nacionalnem kulturnem prostoru.

Predsednik Zveze likovnih društev 
Slovenije, g. mag. Lojze Capuder .

Zlata paleta je osnovana kot osrednji, 
dolgoročni projekt vzpodbujanja 
strokovnega vrednotenja in nagrajevanja 
ljubiteljske likovne ustvarjalnosti, ter 
sistematične večstopenjske strokovne 
selekcije in promocije avtorjev in njihovih 
kakovostnih del. Je obenem tudi odgovor 
na vse tiste opravičene konstruktivne 
kritike, brez katerih si premikov na višjo 
raven kaskovosti ne moremo zamišljati. Ti 
nas le še bodrijo in usmerjajo pri našem 
ustvarjalnem delu ... pa tudi tiste 
destruktivne, ki neupoštevajoč razsežnosti 
kulturno-umetniških, socialnih in 
ekonomskih razlogov in posledic tega 
razgibanega ljubiteljskega ustvarjanja 
posplošujejo in enačijo vse ljubiteljske 
likovne ustvarjalce z neorganiziranim

tropom posameznikov, ki za kulisami 
društev iščejo izključno le svoje 
materialne koristi, in s svojem kičem ter 
nekakovostnimi proizvodi, brez vsakršnega 
strokovnega preverjanja in selekcije 
zavajajo likovno neosveščeno javnost, ter 
se na tak nedopusten način, kot nelojalna 
konkurenca, postavljajo ob bok pravi, 
uradno posvečeni likovni umetnsti.

Nagrajenci „ZLATE PALETE 2000,,

Kako resna so prizadevanja za strokovno 
vrednotenje likovnih del, in s tem večanja 
kakovosti ljubiteljskega likovnega 
snovanja, dovolj zgovorno pričajo 
naslednje ugotovitve:

razstavljena dela so sinteza najboljšega 
kar je bilo letos ustvarjenega po tem 
projektu v predvidenih 46. likovnih 
delavnicah in razstavah v 15. društvih, ki 
so k sodelovanju povabila nekaj nad 750 
članov.

da so društvene strokovne žirije iz 
množice, po tem projektu izdelanih 
likovnih del, izbrale in predložile v nadaljni 
postopek selekcije na zvezni ravni 217 
najboljših likovnih del 165. avtorjev!!

daje zvezna strokovna žirija izmed teh 
217 del izločila za zvezne

Letošnji nagrajenci ZLDS, 
dobitniki ZLATE PALETE: 

RISBA:
Zlatko Kraljič, (Društvo 
likovnih samorastnikov 

Ljubljana:

„Jezus kot ljudski junak,, 
GRAFIKA:

Anton Kastelic, (Društvo 
šaleških likovnikov Velenje:

„ Soline,,
SLIKARSKA DELA: 

Janez Ambrožič, (Likovni klub 
DOLIK Jesenice:

„ Ulica na Štjaku,, 
KIPARSKA DELA: 

Helmut Jerak: (KD Konjiških 
likovnikov, Slovenske Konjice: 

„ Reformacija 1„

VSEM NA GRAJENCEM, 
ISKRENO ČESTITAMO!
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tematske razstave pod naslovi: Risba in grafika v Šoštanju, 
S paleto po sledeh slovenske kulturne in naravne dediščine 
na velenjskem gradu in razstavo kiparskih del v GLS v 
Črnučah, 82 likovnih izdelkov, po kriterijih internega razpisa.

da je zvezna strokovna žirija na omenjenih tematskih 
razstavah ZLDS izmed 82 del v nadaljnem selektivnem 
postopku, v smislu izbora najkvalitetnejših likovnih stvaritev, 
odbrala 24 del za priznanja avtorjem v obliki certifikatov ZLDS 
za kakovost likovnih izdelkov. In kot krona vsega, izmed teh še 
4. avtorjem vrhunskih dosežkov, ki so se potegovali za elitno 
priznanje ZLDS na področju risbe, grafike, slikarskega in 
kiparskega snovanja za kakovost ljubiteljskega likovnega 
ust\’arjanja - ZLATO PALETO -2000. Žlahtna priznanja čakajo na svoje bodoče lastnike ...

Poleg teh štirih ZLATIH PALET si zaslužijo posebno pozornost certifikati kakovosti. To so listine s katerimi ZLDS 
daje svoje priznanje avtorjem, obenem pa jamči imetnikom del na trgu amaterske likovne umetnosti, za strokovno 
preverjeno kakovost in izvirnost izdelka, na hrbtni strani vidno označenega z žigom ZLDS. Nesporno ima takšen likovni 
izdelek za morebitnega kupca tudi mnogo večjo uporabno, kot tudi tržno vrednost.

Vsega tega pa ne bi bilo, če v mozaiku likovnega dogajanja 
ne bi sodelovala Občina Trbovlje, na čelu z županom Žigo 
Ladislavom Žgajnarjem in njegovimi sodelavci, ki so tako 
odprto pristopili, vsak po svojih močeh, k realizaciji 
letošnjega finalnega zaključka ZLATE PALETE. In na 
koncu, pa vendar ne najmanj omembe vredno, je tu še 
trboveljski RELIK in njegovi zavzeti člani, ki so za ta 
dogodek in izvedbo le tega vložili nemalo truda in polno 
mero odgovornosti. Še posebej predsednik Ostanek Franc, 
kateremu gre vsa hvala za odlično organizacijo ZLATE 
PALETE in več kot vzorno postavitev razstave!
Glede na vse zapisano je to izjemno odgovorno delo opravila 
zvezna strokovna žirija v sestavi:

Za risbe, grafike in slikarska dela 
ga. Milena Koren - Božiček, 

predsednica žirije,
umetnostna zgodovinarka, kustosinja KC Ivan 

Napotnik, Velenje, 
g. Lojze Zavolovšek, 

ak. slik.,
in ga. Tatjana Vidmar

ab. umetnostne zgodovine

Za kiparska dela:

g. dr. Cene Avguštin 
predsednik žirije

umetnostni zgodovinar in likovni kritik
ga. Dragica Čadež

ak. kiparka, prof. kiparstva na pedagoški fakulteti, in
ga. Tatjana Vidmar, abs, umet. zgodovine.

Trenutek, ujet v bodočnost: dva od duhovnih vodij projektu 
Zlata paleta, tajnica ZLDS, g. Viktorija Meh in predsednik 
ZLDS g. mag. Lojze Capuder na delovnem obisku v klubskih 
prostorih pri revirskih likovnikih, RELIK, v Trbovljah.

Seveda pa je bilo, kot se za tako prireditev tudi spodobi, 
poskrbljeno tudi za kulturno umetniški program, ki so ga 
izvrstno, kot znajo to le oni, izpeljali člani MePZ Akademik 
pod dirigentskim vodstvom g. Blaža Rojka. Samo otvoritev 

razstave pa je s svojo prisotnostjo 
počastil tudi župan trboveljski, g. 
Ladislav Žiga Žgajnar, ki je vsem 
navzočim naklonil tudi nekaj besed. 
Ob tem ni mogel mimo tega, kot da 
javno izrazi zadovoljstvo nad 
kulturnim dogajanjem v Trbovljah, 
ki zadnje čase še kako pljuska čez 
občinske meje. Zahvaljujoč tudi 
delovanju amaterskih društev, ki jih 

Pokrovitelj Zlate palete v Trbovljah ne manjka.
2000,

Občina TRBOVLJE Besedilo in slike: Jože Ovnik



28. GRUDNA 2000

F. j7 Jf-G

oUaComa/t«L t« od^lfint ga ^gt/tajanje
O stvareh in dogodkih se ljudje sprašujejo na različne načine. Toda le takrat, kadar se nečesa naveličajo, ugibajo tudi o vztrajnosti, čeravno 

nehote sleherni vztraja pri čem: bodisi glede službe, prijateljev, zanimanja za določeno zvrst glasbe ali filmov in dostikrat tovrstno vztrajanje 
še zdaleč ni tisto, kjer bi se odlikovali z zavzetostjo ali pretirano zagnanostjo. Mnogim se zdi vztrajanje zanimivejše, kadar jih žene nek 
notranji žar ali kot še rečejo, da so zaljubljeni. Tudi uspeh v šoli je obetaven glede vztrajanja, ker si namreč obetajo dobro službo. Tistega 
vztrajanja, ko se 'spričkajo' in bi imel nekdo, zgolj zaradi vztrajanja, navsezadnje tudi bolj 'prav’, marsikdo tudi ne mara. Nadalje, vztrajanje za 
prijetne prijateljske stike prevetrijo šele takrat, ko so recimo novoletni prazniki in ugotovijo, da so s katerimi znanci skozi vse leto odlašali z 
druženjem in pomenkovanjem. Kajpak se z voščilnicami vred ponuja obilo prilik - tudi za iskreno vztrajanje, da bi bili uspešnejši, prijaznejši, 
čeprav ko vztrajaš, ni vedno vse enostavno in preprosto. Tudi naključni anketiranci so poklepetali, če je res, da so pri nekaterih stvareh 

premalo vztrajni.
Besedilo in slike: Petra Radovič

Dejan Savič, šofer, 
iz Hrastnika:
"Če se le da, 

v vsaki stvari, ki jo 
pričnem, tudi 

vztrajam.
Dobro je biti 

vztrajen že zato, 
ker se je včasih 

treba za kakšno stvar 
tudi potruditi."

Kristjan Kerin, 
brezposeln, iz 

Trbovelj:
"Vztrajam le takrat, 

kadar moram.
To je tako, 

kot če bi hotel imeti 
avto in

bi vztrajal, da bi ga 
dobil."

Barbara Leskovec, 
učenka, iz Zagorja: 
"Dokler mi kakšne 

želje veliko 
pomenijo, 

skušani vztrajati. 
Sicer je pa vedno 

več razlogov, 
zaradi katerih 

ponavadi vztrajaš."

Rudi Fele, dipl.ing. 
elektrotehnike, iz 

Zagorja:
"Za nekatere stvari 

moraš biti bolj 
vztrajen kot za 

druge. Le redki so, 
ki se jim ni treba za 

nobeno stvar 
potruditi in zato je 

vztrajnost lepa

Fani Štimolak, 
upokojenka, iz 

Trbovelj:
"Ko se za kakšno 
stvar potrudiš, 

je treba 
pri tem tudi 

vztrajati. 
Vztrajnost je 
važna tudi do 

prijateljev
in službe."

Drago Balant, 
mizar, iz Litije:
"Najbolj vztrajen 

sem,
kadar komu kaj 

obljubim 
ali če komu 

naredim uslugo.
Za kakšne 

plane pa nisem 
vztrajen."

Matej Kokalj, 
učenec, iz Šmartna 

pri Litiji:
"Včasih sem pri 
učenju premalo 

vztrajen. 
Najbolj 
vztrajen

pa sem za zadeve, 
ki jih načrtujemo 

s prijatelji."

Marinka Bostič, 
delavka, iz Šmartna 

pri Litiji:
"Sigurno sem v 

nekaterih stvareh 
premalo vztrajna. 

Včasih zato, ker ne 
vem, če se splača, 

včasih pa ne znamo 
spoštovati tega, da je 

treba pri kakšni 
stvari tudi vztrajati."

Andrej Zaman, 
dijak, iz Šmartna 

pri Litiji:
"Nisem pretirano 

vztrajen. Vztrajaš pa 
zaradi sebe in ne 

zaradi drugih, 
vendar pri 

vztrajanju ne gre 
zmerom za korist."

v

Špela Češnovar, 
dijakinja, iz 

Trbovelj:
"Vsakdo je povečini 
bolj vztrajen pri enih 

in manj pri drugih 
stvareh. Bolj 

vztrajna sem pri 
stvareh, za katere se 
racionalno odločim.”

Izabela Grgič, 
dijakinja, iz Litije:

"Bolj se znam 
potruditi

za uspeh v družbi 
kot pa v šoli. Pri 

drugih pa mi 
vztrajnost veliko 
pomeni le, dokler 
preveč ne 'težijo' s 

tem."

Jožefa Ptiček, 
upokojenka, iz 
Primskovega:

"Vztrajnost je vedno 
koristna, kadar 

komu ustrežeš ali 
pomagaš. Toda 

vztrajati je treba z 
dobrim namenom ali 
kadar ti nekaj zares 

veliko pomeni."
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Petra Lipec

ZA VELI ICO 
LJUBEZNI IN 
MEDSEBOJNE 

TOPLINE
Spoštovani, ste že praznično 

razpoloženi? Ne vprašajte me, 
kaj neki pomeni - biti praznično 
razpoložen -, saj je najbrž vsak 
od nas drugače praznično 
razpoložen in vsakemu prazniki 
pomenijo nekaj drugega. Mnogi 
se med prazniki spočijejo od 

vsakodnevnega delovnega direndaja in šole, marsikdo pa je po 
praznikih bolj utrujen od zabav, kot pa spočit od nedela. December je 
pač tisti mesec, ko je marsikaj dovoljeno in ko so zabave do jutranjih 
ur prej obveza kot izjema, zabave se prepletajo in prekrivajo, tako da 
je odločitev, kam, kdaj, kako in s kom se bomo zabavali, včasih težja 
kot marsikakšna siceršnja odločitev.

Najbolj družinski prazniki, vseh praznikov v letu, so pač postali, 
roko na srce, prazniki neprestanega žuriranja in popivanja. Niti ni več 
pomembno kje, niti ni več važno, kako dobro bomo tam izgledali, 
važno je le, da se bomo zabavali. Če smo Slovenci sicer bolj fini, 
potem je dejstvo, da v decembru pozabimo na finost in se zabavamo 
kot pravi balkanci. Ne, daje to kaj slabega, je pa nekaj, česar se otepamo 
vseh ostalih enajst mesecev v letu. Ne samo, da v decembru pozabimo 
na siceršnjo "visoko držo", mogoče celo pozabimo na izročilo božiča. 
In novega leta. Pozabimo, da se moramo koga spomniti. Nimamo časa, 
da bi izrabili praznike, ki so sicer nalašč zato, da bi obiskali kakšne 
sorodnike, kijih dolgo nismo videli, prijatelje, na katere že dolgo nismo 
mislili in vse tiste, ki jim skozi leto zagotavljamo, da bi jih obiskali, ko 
bi imeli čas in da jih sigurno bomo, ko ga bomo imeli. Pa ga nimamo. 
Tudi ko ga imamo.

Zdi se, da vse preveč brskamo po raznih zloženkah, ki vabijo na 
novoletne zabave, odpiramo pisma, ki vabijo, in nimamo časa, da bi 
se spomnili tistih, ki nas rabijo. Tu ne mislim samo na tiste, ki jih 
dolgo nismo videli. Tudi na tiste, ki so ves čas poleg nas, pa vendar 
izgledajo kot tujci. Ne, dragi bralci in bralke, to, da smo odtujena 
družba, kjer je najmanjša celica družbe odtujena, ni več fraza. To niso 
prazne besede, temveč dejstva. Vsak dan se vidimo, pa vendar večkrat 
ne vemo drug o drugem ničesar. Ali malo. In potem se izgovarjamo na 
to, da ni časa. Da bomo vse nadomestili med vikendi in prazniki. In 
ko so tu, spet ni časa. Takrat se zabavamo. Mogoče skupaj. Mogoče 
smo takrat več skupaj. Vendar najbrž spet ne vemo veliko drug o 
drugem. Saj veste, pomembna je kvaliteta in ne kvantiteta. In cel 
praznični december ali teden dni druženja, ne nadomesti niti petih 
minut prijetnega pogovora in smeha.

Zabavajte se, mladi in stari, v času, ki prihaja. To je vaša pravica, ne 
vem, mogoče celo dolžnost, kot se kaže v zadnjem času, vendar ne 
pozabite jih. Spomnite se jih z voščilnico, z lepimi željami in storili 
boste več koristi, kot si sploh lahko mislite. Pokličite koga. Da jih 
obiščete, je najbrž prezahtevno, saj najbrž nimate časa. Danes si nihče 
več ne zna vzeti časa. In z najbližjimi - s tistimi, ki so vam najbolj pri 
srcu? Za tiste pa si le vzemite kakšen trenutek. Kvaliteten trenutek. Ne 
zapravite ga na kakšni zabavi, izkoristite ga za pogovor. Za poslušanje. 
Zato, da boste slišali in da boste vedeli. Da si boste zapomnili in znova 
ugotovili, koga imate radi in kdo ima rad vas. Da ne boste v 
prihajajočem letu krivili druge, da so vam drugi uničili tisto, kar imate

radi. Ne krivite drugih, odnosi v nuklerni družini so tisti, ki vplivajo 
na vse druge in odnose z vsemi drugimi. Izkoristite prihajajoče praznike 
tudi za razmislek in predvsem za besedo, objem, poljub. In namenite 
jih tistim, ki jih imate radi. Ter veliko sreče v letu, ki prihaja. Srečno.

Urša Kmetec
NAČRT št. 
27 in 1/2

Nekega zoprnega in 
mrzlega ponedeljka mi je 
spet zmanjkalo časa. Na 
poti v Ljubljano sem spet 
malo bolj pritiskala na gas, 
ker sem spet malo 
zamujala. Po prihodu 
domov nisem šla plačat 
računov, nisem kupila 

vitaminov za psa, nisem se naročila pri zobozdravniku in nisem 
naredila domače naloge za italijanščino. Bom jutri, jutri zagotovo. 
Začela sem se truditi z obljubljeno kolumno, ki jo, kot počnem vse 
drugo, vedno pišem čisto zadnji trenutek. NIMAM ČASA sem rekla 
Tačku, ki je s kremplji besno strgal zadnje ostanke barve z vrat, ko 
sije zaželel moje družbe. NIMAM ČASA sem pojasnila sama sebi, 
ko so me boleča vratna vretenca opominjala, da je čas za 
razmigovanje. NIMAM ČASA sem zatulila v telefon, ko je poklicala 
Mateja in vprašala, če sem že potuhtala, kaj bom kupila staršem. 
Malček obupana in zavistna vsem uspešnim, organiziranim, vedno 
pravočasnim in sproti delujočim, ki pridno uresničijo vsak zadan si 
načrt, sem si nabavila knjigo, ki naj bi me odrešila tovrstnih muk, saj 
je pomagala že tisočim. Kako obvladati čas, seji reče. Njen podnaslov 
pa se glasi: kako narediti več v krajšem času in z manj napora. 
Aaah!!! Vse, kar moraš narediti je, da si določiš ABC prioritetni 
sistem, izdelaš urnik, ga razdeliš na notranji in zunanji prednostni 
čas, prehodni čas, upoštevati pa moraš še pravilo 80/20, se vprašati 
Lakeinovo vprašanje, se problema lotiti po metodi ementalca in 
premagati strah. Vneto sem se vrgla na delo, nato pa v 22-temu 
poglavju odkrila še boljšo rešitev, ki seje že tako ali tako vestno 
držim. Imenuje se: kako biti naslednjič boljši. Kar je praktično moj 
življenjski moto. Hkrati pa sem se potolažila še s 23-tim poglavjem, 
ki pravi: storite, kar je v vaši moči, in to imenujte uspeh. In sem 
tako, pridno držeč se navodil v knjigi, hotela malo pogoljufati. Bodi 
no resna, sem si v naslednjem hipu skesano zabičala, in sem se 
lotila načrtovanja seznama opravkov (kar je tako ali tako moje 
najljubše opravilo, poudarek pa je na načrtovanju). Da bi zadevo še 
bolj zacementirala, sem napisala še seznam dobrih sklepov, ki se jih 
bom začela držati prvo minuto po novem letu in tako živela srečno 
do konca svojih dni. Lahko vam zaupam, da bistveni del seznama 
temelji na izobraževalnih in službenih načrtih, zelo zanimivem in 
zabavno izkoriščenem prostem času, negledanju televizije, izvajanju 
joge, rednem in temeljitem brisanju prahu in načrtnem pridobivanju 
avtoritete nad svojim psom. No, nisem ga še popolnoma dodelala. 
Saj veste, temeljitost, natančnost in pretehtanost nikoli ne škodijo. 
Zaenkrat je to moj načrt številka 27 in 1.
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Prevečkrat je vsakdanji tempo prenagel za drobnarije, ki lepšajo 
medsebojne kontakte. Božično-novoletni prazniki so prilika za 
družinsko toplino in medsebojno ujemanje, za prijateljske pomenke 
brez preračunljivih namer ali sploh spontane in prisrčne družabne 
zabavnosti. Zavoljo pristnosti se v kontaktih rabijo komplimenti 
kot tudi kritika. Toda če naj bi bili le-ti tudi prijetni, je vselej treba 
ohranjati in poskrbeti za drobne pozornosti, ki jim povečini pravijo 
kar: komunikativnost. In tovrstna iznajdljivost je venomer 
navduševala tudi Francita Kadunca, ki je po rodu sicer iz Grosupelj, 
duhovniški poklic pa opravlja 28 let. Sv. Martin je zavetnik šmarske 
župnije, kjer službuje od leta 1987 in zdajšnjo cerkev so na mestu 
stare, manjše cerkve sezidali pred sto leti. V Šmartnem pri Litiji, 
kjer je župnik, pa mu zanimanje vzbudijo tudi te drobne pozornosti, 
ki bogatijo medsebojno sporazumevanje ter ljudi osrečujejo, 
razveseljujejo ali nemara doprinesejo k dobronamernosti v stikih.

Če vas je kdaj zanimala 
arhitektura, potem gotovo 
občudujete šmarsko cerkev sv. 
Martina?

Občudujem vse, kar je lepega 

na svetu, vse stvaritve človeških 

rok. Vedno sem cenil vsa 
umetniška dela, saj me bogatijo, 
navdihujejo, dvigajo. Rad pa bi 

ob tem poudaril še drug vidik. 
Nek francoski umetnik je dejal o 

čudoviti reimški katedrali: To 

stavbo je gradila vera.’ Že za 

stanovanjsko hišo, v kateri potem 

človek živi, navadno rečemo, da 
je bilo vanjo vloženo veliko truda. 
Za cerkev pa so se umetniki in 

gradbeniki nadvse potrudili, 

ljudje pa so pri tem sodelovali iz 
ljubezni do Najvišjega. Zato so 
cerkve takšne umetnine. Šmarsko 

cerkev sv. Martina so zgradili pred 

sto leti v novogotskem slogu. Na 

zunaj ji daje poseben pečat 
opečnat videz, znotraj pa jo 

krasijo poslikave, harmonična 

svetloba in posebna toplina barv. 
Prek vsega leta jo obišče veliko 
turistov od blizu in daleč. Številni 

zaročenci se v njej tudi poročijo. 

Šmarčani smo nanjo ponosni, kot 

gostitelji pa se trudimo, daje vsak 

v njej lepo sprejet, ter da doživi 

božjo in človeško toplino.
Pa se na splošno velikokrat

"ustavite" ob na videz prijetnih 
rečeh - stavbah, urejeni okolici, 
in ali dajete poudarek tudi lepi 
besedi, prijetni gesti?

Če je nekaj lepega, pa naj bo 

karkoli: stavba, urejena narava, 
lepa beseda, prijazen obraz, je 
jasno, da človeku ugaja, torej tudi 
meni. Vse to mi govori o Lepoti.

Bi mogoče rekli, da ljudje 
dandanašnji živimo prepovršno 
in si ne vzamemo časa za 
prijateljske stike?

Vsak človek ima svoj čas in ni 

vprašanje, kdaj se mu bo iztekel. 
Vprašanje je, kako ga doživlja, 

kako ga živi. Saj smo že vsi 

doživeli, kako takrat, ko je 
prijetno, čas hitro teče, ko pa 

čakamo pri zobozdravniku, ali ko 
čakamo na mesečno plačo, tedaj 

se vleče. Včasih morda mislimo, 

da smo mi gospodarji časa, a v 

resnici je čas podarjen. In škoda 
je zapravljati čas za manj 

pomembne stvari.
Kaj, menite, je treba 

ponavadi "premagati", da 
komunikacijo ne pogojujejo 
zgolj zavist, ljubosumje ali 
zamere?

Kaj je pravzaprav komunika

cija? Vsak človek je svet zase. In 

iskati stik z drugim, pomeni, 
graditi most do drugega. Če

drugega odkrivam kot dar, čeprav 

je nfeličen in drugačen od mene, 
potem mi bo vzpostavljanje 

povezave pomenilo hkrati 

potrditev vrednosti mojega 
lastnega sveta. To, kar imenujete: 
zavist, ljubosumje, zamere, pa 
komunikacijo oziroma ta stik z 

drugimi pravzaprav preprečuje 

oziroma onemogoča. Kot človek 
sem torej toliko uresničen, kolikor 

imam stike z drugimi.
Pravijo, da je tudi pri 

komuniciranju najvažnejša 
motivacija. So tudi spoštovanje, 
iskrenost ali prijaznost odvisni 
od vzgoje oziroma od tega, 
koliko se temu posvečajo v 
družinskem krogu?

Po mojem mnenju je družina 
učilnica komunikacije - stikov z 

drugimi. Kdor se ni naučil 

odkrivanja drugih, sporazume

vanja z drugimi, reševanja 

nesporazumov v domači družini, 

gre v svet za marsikaj prikrajšan. 
Omenjate spoštovanje, iskrenost, 

prijaznost; vse to je posledica 

uspelega stika z ljudmi. Še več, 
ker odkrivam lastno vrednost, 
svoj notranji svet, svoje zamisli, 
bom spoštoval tudi druge, saj je 

vsakdo svet zase, vsak ima svoje 

talente, vsak je unikat.
Se vam zdi zelo pomembno, da 

človek počne tisto, kar čuti, in 
da ga tudi stiki z drugimi 
navdajajo z veseljem?

Pomembneje, da si s tistimi, ki 

jih imaš rad, in da se družiš s 
takimi, ki te spoštujejo. Po drugi 

strani pa moraš delati tudi druge 

stvari, ko niso vsi ljudje prijazni 

in dobri do tebe. Ter tudi z njimi 
obdržati stik, ne pa jih gledati 

postrani. Čeprav ima vsakdo rajši 

stik z ljudmi, ki ga cenijo, 
spoštujejo in imajo radi. Po drugi 
strani pa so vredni tudi tisti stiki, 
za katere se je treba potruditi. In 

ta napor je vreden človeka. Nič 

ne zgubiš, če si pripravljen nekaj 
narediti za drugega. S tem, da se 

za nek stik potrudiš, le pridobiš 

in tudi v tem je veselje 

komuniciranja.
Božično-novoletni prazniki 

vse bolj skušajo obujati 
starodavne šege prisrčnega 
družinskega vzdušja. Ali to 
pomeni, da se sodobna družina 
bolj malo posveča medsebojni 
toplini in razumevanju?

Šoferji poznamo stop znake in 
rdečo luč na semaforju. To pome

ni, da damo na cesti prednost 

drugim. Prazniki so lahko 
čudovita prilika, da se ustavimo, 
se srečamo in podoživljamo 

lepoto domačega ognjišča. 

Praznovanja ni brez drugih. Tako 

nam prazniki, ki gredo prek 

obložene mize do srca, 
omogočajo ponovno izkušnjo 

topline in razumevanja.
Kljub temu, da se tekoči čas
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velikokrat zdi brezkompromisen 
- ali vendarle ugotavljate, da 
ljudje vsaj skušajo biti bolj 
tolerantni in se zavzemati za 
tiste stvari, ki doprinesejo k 
notranjemu zadovoljstvu?

Preizkus tolerantnosti je v 
različnosti interesov. Dokler 

imamo skupne koristi, ni težav. 
Težave se pričnejo tedaj, ko od 
drugega zahtevamo nekaj, kar 

nam on ni pripravljen narediti ali 

ustreči. Notranje zadovoljstvo ni 
odvisno od drugih; je sad 
sprejemanja drugih in njihovih 

drugačnosti. Dokler želimo druge 
narediti po svojih zamislih, po 
svojem kopitu, smo daleč od 
notranjega zadovoljstva.

Ste mnenja, da je za srečo 
potrebno zelo veliko, oziroma ali 
so le prazniki tisti, ko voščimo 
srečo in se čisto majčkeno tudi 
izprašamo o teh osrečujočih 
stvareh?

Kaj je sreča? Zame je kol 

smetana na mleku. Če je moje 
življenje vodeno, zaman 

pričakujem srečo. Če se ustavljam 
samo pri zunanjosti: količini, 

videzu, merah, sem kot voda. 

Sreča ni odvisna od naših želja, 

temveč od tega, koliko smo mi 

pripravljeni, da bo drug ob nas 

sprejet, nagovorjen, razumljen, 
zadovoljen. Prazniki so že, 

recimo, takšna priložnost za 
odkrivanje teh globokih 

resničnosti, brez katerih ne 

moremo, in ki odločajo o kvaliteti 

življenja.
Se vam božično-novoletni 

prazniki zdijo tudi priložnost za 
razne pozornosti?

Seveda. Božič pomeni v bistvu, 

daje Bog obdaril človeštvo, otrok 
je postal. Zato je Božič praznik 

največje obdaritve. To je 

najdragocenejše darilo s strani 

Boga. Vsako darilo, ki pa ga 

damo drugemu, ne prihaja iz 

našega srca, ga samo predposta

vlja. Resnično darilo je v 

prijaznem nasmehu, zaupanju,

zvestobi, topli besedi, spodbudi. 

Novo leto pomeni začetek nečesa 

novega. Torej pozabimo stare 

zamere, nasprotja, nerazume
vanja.

Zakaj pa je o pozornosti 
ponavadi lažje debatirati, kot pa 
jo udejanjati?

Zato, ker pozornost zahteva 
dejanja in naš osebni napor; to 

pomeni, da prerastemo zagleda

nost vase. Ko kažem pozornost 

sočloveku, "prestopim" lastne 

interese.
V čem, bi rekli, da je še 

prijetnost novega leta?
Ljudje smo časovna bitja, kar 

pomeni, da ga občutimo in 
doživljamo v treh razsežnostih: 
sedanjosti, preteklosti in 
prihodnosti. V želji, da bi bila 

prihodnost drugačna, pozabljamo 

na preteklost in bi radi v vsej 

polnosti doživeli svoj sedaj. Novo 
leto, kot trenutek prehoda, je tako 

enkraten dogodek, da bi radi vsaj 
za hip ustavili čas in si ga 
"podelili", z nam najbolj dragimi 

ljudmi.
Zaradi česa vanj je bilo 

prijazno "prestopno" leto 2000?
Letos sem doživel več 

radostnih trenutkov na svojem 
delovnem mestu: veselil sem se, 

ko so v eni naših družin pogum
no sprejeli devetega otroka. Zelo 

zadovoljen sem z novim 

kaplanom, ki nam ga je poslal 

nadškof v Šmartno. Na eni naših 

podružničnih cerkva smo opravili 

veliko delo. Posebno doživetje je 
bilo romanje v jubilejnem letu v 

Rim; pa prvo obhajilo in srečanje 

zakonskih parov, ki so slavili 

obletnico poroke.
In za katere vrednote, menite, 

da je bil vsakdanji tempo 
"prehiter" ter so se nehote 

prezrle?.
Kaj posebnega, mislim, da 

nisem prezrl, razen tega, da bi 

lahko storil še več dobrega. Čas 

res hitro beži. Tista vrednota, ki 

jo najbolj cenim in je ne želim
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prezreti, pa je prijateljstvo. In tu 

mislim na prijateljstvo z vsakim 
človekom, ki ga srečam v 
življenju in seveda z Bogom, za 
katerega sem prepričan, da me 

neizmerno ljubi in si prizadevam, 
da bi mu to ljubezen vračal.

Česa pa bi si želeli v novem 
letu?

Prav to, da naj bo zares novo, 

brez vsega tistega, s čimer je bilo 
zaznamovano prejšnje: premalo 
strpnosti v medsebojnih odnosih, 

napetosti zaradi nepomembnih 

stvari, človeške hudobije, 
sovraštva, krivic.

Saj res, ali se radi pogovarjate 
z ljudmi, o njihovih skrbeh, 
tegobah in uspehih?

To je, tako sem prepričan, 

bistveno vprašanje za moj poklic. 

Najbolj srečen sem prav takrat, ko 

se hočejo ljudje pogovarjati o 
duhovnih stvareh, ko mi zaupajo 

svoje rane, svoje tegobe, to, kar 

jih žuli, jih žene v obup in jim dela 
sive lase. Srečen sem, ko delim s 
to ali ono družino bolečino, ki jih 

je zadela, ali pa z mladim 

človekom, ki mu je spodletelo 

recimo v šoli, v odnosih s kolegi 
ali v kakšni drugi življenjski 

okoliščini. Rad si vzamem čas za 

pogovor z vsakim človekom pa 
naj bo obupan ali srečen.

Si kakšno srečanje tudi za dlje 
časa zapomnite ali ne, ker se 
vam pač zdi važnejše, da znate 
potolažiti, spodbuditi?

Tudi v mojem življenju je več 

takšnih trenutkov, ki so se mi

neizbrisno vtisnili v spomin. Pred 
očmi imam, na primer, mladega 
človeka, ki je prišel na pogovor z 

velikim problemom. Ko se je 
odprl in sem mu prisluhnil ter se 
vživel v njegovo težavo, sva bila 
oba pretresena in ganjena. Ko je 

odšel, razrešen svoje tegobe, mi 

je v zahvalo dal svojo bronasto 
medaljo, ki jo je osvojil na 
državnem prvenstvu v teku. 

Ostaja mi kot drag spomin na tega 
mladeniča, s katerim sva skupaj 
našla odgovor na njegovo stisko.

Kako je možno ohranjati 
srečo, veselje in upanje tudi v 
vsakdanji naglici?

Če jih hočemo ohraniti, jih 

moramo najprej imeti.. Žal, te 

stvari niso kupljive na tržnici ali 
v trgovini. Toda vsak nov dan je 

lahko nova priložnost za novo 
iskanje, nov začetek, novo 

zadovoljstvo in novo srečo.
Boste razna horoskopska 

ugibanja o letu 2001 vsaj 
prebrali ali niti to ne?

Prihodnost je zanimiva iz več 
razlogov: prvič iz radovednosti, 

drugič iz želje po obvladovanju 

le-te in tretjič zaradi negotovosti. 

Nikjer v zvezdah ni zapisano, ali 

bom v letu 2001 prijazen do 
soseda, naklonjen do sodelavcev, 
prizanesljiv do podrejenega. To 

izhaja iz moje osebne odločitve. 

In hkrati daje odgovor na 

vprašanje, kakšno bo leto, ki se 
začenja.

Besedilo in sliki: Petro Radovič
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BODO V PESKIH KANDRSAH 
DRUGO LETO DOBILI ASFALT?

V Peških Kandršah (Dolgo Brdo), ki ležijo na samem robu občine Zagorje, 
je okoli 40 stanovanjskih hiš in vikendov. Stalno prebivališče ima v tem 
novem naselju šestnajst družin. Med njimi je osem družin takih, kjer imajo 
majhne oz. šoloobvezne otroke. Prebivalci tega naselja se lahko pohvalijo, 
da so s skupnimi močmi zgradili vodovod, kije redne plačnike stal po tri 
tisoč nemških mark. Za najmanj tisoč mark v tolarski protivrednosti, pa so 
opravili prostovoljnega dela. Poleg tega so investirali (vsak po 1500 mark) 
tudi v telefonsko povezavo. Ne morejo pa se v tem naselju pohvaliti, s 
kolikor toliko normalno urejenimi cestami. Makadamske ceste so sicer lepo 
oskrbovane (prostovoljno delo krajanov), vendar kljub temu upravičeno 
pričakujejo, dajim jih bo skupaj z občino Zagorje- s katero zgledno sodelujejo- 
uspelo preobleči v asfaltno prevleko. Peške Kandrše smo si ogledali tudi 
mi, hkrati pa smo obiskali še predsednika odbora za izgradnjo cest v Peških 
Kandršah, Janeza Pangeršiča in člana odbora Miha Turka in se seznanili s 
cestno problematiko tega naselja.

Pogled na vse bolj naseljene Peške Kandrše (slika arhiv odbora).

Naša sogovornika sta nam povedala, daje v tem delu občine Zagorje v 
kratkem času nastalo med 40 in 50 gradbišč. Vsi, ki so tu začeli z gradnjo 
svojih domov oziroma vikendov, so bili seveda zainteresirani, da se do svojih 
gradbišč in kasneje domov pripeljemo po kolikor toliko prevoznih cestah. 
Predvsem v deževnih obdobjih, ali ko zapade sneg, so krajevne ceste- kar 
je razvidno iz njihove slikovne dokumentacije- neprevozne oziroma težko 
prevozne. Posamezni odseki tako niso bili prevozni tudi po več kot štirinajst 
dni. To pa je za šoloobvezne otroke in za tiste, ki se od tu vozijo v službe, 
zelo neprijetno. Prav z namenom, da vsem omogočijo kvalitetnejše cestne 
povezave s svetom, so leta 1998 ustanovili odbor za izgradnjo cest. V tistem 
letu so pobudniki sklicali zainteresirane krajane. Na ustanovnem zboru se 
jih je 40 odločilo, da so bolj ali manj pripravljeni sodelovati pri zbiranju denarja 
za ureditev cest, v skupni izmeri 4,6 km. Povsem razumljiveje, da so za 
izgradnjo cest (računajo, da bodo sami zbrali 1/3 denarja vrednosti celotne 
investicije) veliko bolj zainteresirani tisti, ki stalno pvijo tu. Dragi manj. Skupaj 
so doslej zbrali 5 milijonov in 600 tisoč tolarjev.

Takšna izgleda cesta ob večjih nalivih. Asfaltna prevleka bi tovrstne 
neprijetnosti odpravila (slika arhiv odbora).

Povejmo še, da tisti, ki tu stanujejo, uporabljajo predvsem cesto na relaciji 
Peške Kandrše-Dolgo Brdo. Gre za odsek, kije dolg okrog 1000 metrov. 
Kot smo opazili, je manjši del tega cestišča (s pomočjo občine Zagorje) že 
prevlečen z asfaltno prevleko, preostalega pa so krajani pripravili za 
asfaltiranje. Pričakovali so, da bo do asfaltiranja pripravljenih odsekov prišlo 
že v tem letu, a je v občini zmanjkalo denarja. Kakšnega pretiranega 
razočaranja ni, saj so doslej z občino lepo sodelovali, poleg tega pa se v 
odboru zavedajo, da niso edino naselje, kjer si želijo posodobitev cest oziroma 
asfaltne prevleke. Povsem razumljivo pa je, da si želijo, da se jih bodo v 
občini »usmilili« oz. jih uslišali injih dali v »plan« za naslednje leto terjim 
dokončno asfaltirali vsaj cesto na že prej omenjeni relaciji. V kolikor bi bilo 
denarja dovolj, si želijo urediti cesto tudi na relaciji Peške Kandrša-Trata. Z 
ureditvijo te, pa bi prišli tudi do skupne, neprekinjene povezave.

Naša sogovornika sta nam še povedala, daje bilo na zadnjem sestanku 
njihovega odbora izpostavljeno tudi nekaj vprašanj povezanih z novogradnjo 
na mestu stare graščine v naselju. Gre za večjo gradnjo, ki očitno buri 
duhove in sproža različne govorice. A, ker zaenkrat še nimamo natančnejših 
podatkov, o tem, kdaj drugič.

Kaj raste na stari graščini (slika I.G.)?
Igor Goste
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Tradicionalni trojni zborovski nastop v Trbovljah
Že tretjič zapovrstjo, tokrat v 

petek, 15. decembra, so v Trbovljah 
priredili koncert - "trojček". Glavni 
pobudnik in gostitelj tovrstnih 
zborovskih koncertov in prijateljskih 
druženj je trboveljski mešani pevski 
zbor Akademik in njegov zborovodja 
Blaž Rojko - ob finančni podpori 
Občine Trbovlje.

Vsi trije zborovodje izhajajo iz 
skupnih zborovskih vrst, tokrat pa so 
se odločili, da pokažejo nekaj iz 
svojih zborovdskih delavnic. Prvi so 
se predstavili gostitelji - trboveljski

mešani pevski zbor Akademik, tri 
leta in pol leta stara gonilna sila 
trboveljskega zborovskega petja in 
med nastopajočimi z najkrajšo 
zgodovino, ki ji od začetkov daje 
pečat skladatelj Blaž Rojko. Zbor 
odlikuje mehkoba, ki se je odrazila v 
Srebotnjakov! Voznici,
interpretacijska suverenost pa zlasti 
v zabavnem programu, kot so bile 
Over the Rainbow in Oh happy 
Day, zatem pa še poskočna izvedba 
simpatične vokalne priredbe 
instrumentalnega plesa

Zbor gostitelj - MePZ Akademik Trbovlje

Podelitev spominskih slik slikarja Jožeta Ovnika gostujočima zboroma

Zottelmarsch. Mešanemu duhovnimi Rrrfe//ie C/tarrot, 4/n- 
pevskemu zboru Primož Trubar iz can Noel in Free at last in še bolj 
Loke pri Zidanem Mostu sicer šele izrazito argentinsko Dona ubensa, 
dve leti dirigira Marjetka Kozmus, katere že tako eksotično melodiko 
študentka Akademije za glasbo, a to in ritmiko so spremljala še tolkala, 
razmeroma kratko obdobje v svoji Primeri sokoncertov pri nas niti 
zborovodski odločnosti pritajeno niso tako redki, če pa se na odru 
skriva. Ta odločnost in zvrstijo trije zborovski in zborovodski 
nepopustljivost se odražata tako v profilijepredstavitev smernic toliko
njenem dirigentskem značaju kot bolj prezentna. Na odru seje odvrtel 
tudi v interpretativnem delu. Takšni nekakšen "pokaži kaj znaš" iz 
sta bili Srebotnjakov! Jes ma pa različnih okolij zavzgled in smernice 
konjča in Venci beili, precizno drug drugemu. Za tovrstno 
drobencljava pa je bila renesančna prireditev, ki povabi na oder 
Jaquin Jaquet (C. von Papa) in trboveljske in izvendolinske zbore, bi
izrazito plesna Sambaya. Tako kot pevci na odru in ostali pričakovali 
sta se s prvima zboroma pokazali dve več poslušalcev, saj smo slišali veliko

Nastop treh zborov (zapeli smo skupaj): MePZ CANTEMUS, MePZ 
PRIMOŽ TRUBAR ter MePZ AKADEMIK

samosvoji sliki, takšen je bil tudi tretji 
nastop - nastop mešanega pevskega 
zbora Cantemus iz Kamnika, ki ga 
sicer šele kratek čas, a vidno 
uspešno vodi Sebastijan Vrhovnik, 
prav tako študent Akademije za 
glasbo. Izrazita odlika je zvonkost 
zbora in zrela barva, s katero so 
predstavili In dulcijubilo Pearsalla 
in lahkotno Rossinijevo II 
Carnevale. Več odločne sile bi 
pričakovali v sicer zanimivem, 
eksotičnem programu s črnskimi

različnega - različnega zaradi 
pevske, predvsem pa zaradi 
individualnosti vsakega
posameznega zborovodje. Iz 
koncertnega programa je vel 
nekonvencionalni duh in smo poleg 
dobrega slišali tudi dosti neznanega 
in novega. In če je to novo povrhu 
še dobro, potem imamo vse, zaradi 
česar je vredno organizirati 
tradicionalne koncerte in peti na njih.

Besedilo:UršaŠivic
Slike: Viktor Žibert

DRUŠTVENA RAZSTAVA RELIKA
V času od 15. do 25.decembra 

je potekala v Likovni galeriji 

Trbovlje v Delavskem domu 

skupinska društvena likovna 

razstava del članov Relika iz 

Trbovelj. Otvoritev razstave so 

pripravili 15.decembra s 

sodelovanjem učencev Glasbene 

šole Trbovlje, uvodni nagovor pa

je imel prof.Aleš Gulič. Za to 

priložnost je druptvo pripravilo in 

izdalo zloženko z opisom 

Relikove dejavnosti izpod peresa 

Janeza Zavolovška. Na tokratni 

razstavi so se predstavili s svojimi 

likovnimi deli člani društva: 

Desanka Kreča, Ivanka Uršič, 

Stanko Leskovšek, Katjuša

Rajšek, Iztok Perme, Emil Škrbec, 

Helca Krasnik, Jože Ovnik, Božo 

Stritar, Jože Potokar, Marjeta 

Železnik, Nane Borčilo, Lovro 

Šumberger, Benjamin Kreže, 

Franci Ostanek, Staša Kunšek, 

Karel Kozole, Zoran Poznič, 

Zdravko Dolinšek in Andreja 

Vipotnik. Na ogled je bilo preko 

60 del različnih formatov in v

različnih slikarskih oziroma 

likovnih tehnikah.
TL

TRBOVLJE
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produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z
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Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029, 8984 209, 
8980-390 

GSM: 041 681-584
041 765-113

možnostjo sponzoriranja postanita Dtdn
trženje in produkcija za gospodarsko ^
interesno združenje lokalnih TV Slovenije 
VHS, S-VHS, BETA SP

E-mail: atv.signal@siol.net
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NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!
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JOŽE
DOBRAVEC

Poznajo ga tisti, ki so 
igrali na kakšen inštru
ment, in tudi taki, ki litijske 
kulturne prireditve vse
skozi radi spremljajo. 
Kakih deset let, odkar je 
upokojen, se jih udeležuje 
kot gledalec, prejšnja leta 
pa je v okviru ZIK- 
Glasbene šole Litija, kjer 
je bil od leta 1966 ravna
telj, tudi organiziral 
marsikakšno prireditev. 

Tisti, katerih spomin seže še dlje, pa bi verjetno še vedno 
zaplesali z jazz-ansambli, pri katerih je igral ter sodeloval 
tudi na 4. jazz festivalu na Dunaju. Tudi v Simfoničnem 
orkestru RTV Slovenije je nekaj let igral fagot, sicer pa prisega 
na klarinet, ki ga je v litijski glasbeni šoli tudi poučeval.

Menda so tudi finančne težave kalile uspeh litijske glasbene 
šole, ker se jim vse doslej ni uspelo dokopati do lastnih prosto
rov. Malo boljše so - tudi z angažiranostjo Jožeta Dobravca - 
dobili že v prejšnjih letih, sicer pa delujejo v prostorih litijske 
osnovne šole. Da bi delali v širšem razmahu in vpisovali k učenju 
še večih inštrumentov, so se sicer vselej potegovali, vendarle 
tudi v danih pogojih skušali delati kar najboljše. Kot ravnatelj je 
dajal poudarka tudi uspešnemu sodelovanju s kolektivom, nekaj 
časa je bil dirigent litijske godbe in lani ob njeni 100-letnici dobil 
evropsko priznanje CIZM za dosežke in uspešno delo.

Povedal je, da je tudi godba spodbujevalec glasbenega utripa 
v kraju. Sicer pa je mnenja, da so generacije učencev toliko 
uspešne, kot jih znajo učitelji motivirati. K slednjemu spada tudi 
primeren izbor notnega materiala, saj gre pri poučevanju 
inštrumenta tudi za spoznavanje raznih skladateljev. Pri igranju 
pa daje poudarek vsemu, kar naredi izvedbo skladbe uspešno: 
ritmu, dinamiki, tehniki igranja in tudi interpretaciji. "Kdor ima 
dovolj glasbenega čuta," je dejal, "lahko marsikaj pove z glasbo 
in takrat pride do izraza interpretacija." Ker je po glasbeni plati 
veliko delal tudi s slovenskimi estradnimi instrumentalisti, še 
vedno rad prisluhne sodobni popularni glasbi. Vendar pravi, da 
noče biti kritičen, ker je pač glasba zmerom tudi odraz nekega 
obdobja ali situacije.

Pravi, da je glasba zelo pomembna v življenju slehernega 
človeka, da se zna veseliti, praznovati, izražati čustva ali se tudi 
sprostiti, in dodaja, da vedno znova odkriva nove razsežnosti v 
glasbi. Občuduje pa glasbenike, ki se odlikujejo v ritmiki in 
melodiki. Eno od dveh hčera je pri izbiri poklica tudi malce 
navdušil za glasbo, zdaj pa stavi na katerega od treh vnukov, ki 
že od začetka ne skrivajo veselja za petje in za katere še pravi, 
da sd svetle točke njegovega življenja. In čeprav veliko več bere 
kot plava, pa jih je menda med "ribaki" mnogo, ki se v glasbenih 
vodah dobro znajdejo. Vendar pravi, da horoskop večidel bere 
žena, njemu pa je, poleg glasbe, sedaj priljubljen hobi sadjarjenje. 
Vendar še vedno zgolj v glasbi išče nove zagone za razmišljanje, 
delovanje in romantiko, ki mu je povšeči tudi ob novoletnih 
pozornostih.

Besedilo in sliko: Petro Radovič

SLOVENSKI SVETNIK! ZA 3. TISOČLETJE
(24. del)

LOJZE GROZDE, mučenec
Lojze Grozde seje rodil leta 1923 v kraju Gorenje Vodale v župniji Tržišče 

blizu Mokronoga. Bilje nezakonski otrok. Pri štirih letih je ostal še brez mame, 
ki seje poročila v oddaljeno vas. Zanj je potem skrbela teta.

. V šoli je bil zelo bister. Toda na kmetih so bila pomembnejša kmečka 
opravila. Velikokrat je vstajal bolj zgodaj, daje lahko še napasel živino, potem 
pa odšel v šolo. Knjige so mu bile prijateljice. Ob njih ni čutil zapostavljenosti.

Ko je končal ljudsko šolo, je njegova teta poskrbela, daje lahko študiral v 
Ljubljani, kamor je tudi sama šla služit. Stanoval je v Marijanišču in obiskoval 
klasično gimnazij o.

Postal je samozavesten, pogumen in podjeten. Poleg tega pa je iz domačega 
kraja "prinesel" tudi nečedno navado, da seje rad junačil in tudi zravsal. Imel 
pa je tudi lepe lastnosti. Rad je pomagal sošolcem pri učenju, velikokrat tudi 
po celo popoldne.

V začetku ni bil pretirano pobožen, zelo rad pa je častil Marijo. Kot 
drugošolec je bil sprejet v Marijino kongregacijo. Po svoji razgledanosti je 
daleč presegal svoje okolje. Začelje pisati pesmi in jih objavljal v dijaškem listu 
Izvir. Kmalu so ga izbrali za urednika. V tretji gimnaziji je že objavljal sonete.

Privlačili so ga svetli vzori. Pridružil seje Katoliški akciji, sodeloval pri 
Marijini kongregaciji in zanjo navduševal tudi sošolce. Bilje tudi narodno 
zaveden. Svoja občutenja je strnil tudi v pesmih.

Po znanju je naravnost hrepenel in bil vedno odličnjak. Na svoje sošolce 
je želel vplivati kar z najlepšim zgledom. Zelo rad je imel slovenščino, za 
neobvezne šolske predmete pa si je izbral nemščino in italijanščino, kasneje še 
angleščino. Obvladal je tudi stenografijo in strojepisje. Vsa leta gimnazije je 
hodil tudi k cerkvenemu pevskemu zboru.

Bilje spreten šahist, pa tudi športnik. Izvrstno je metal kopje, skakal v 
višino in daljino, igral odbojko in namizni tenis. Ukvarjal seje tudi z boksom.

Zanimala so ga vprašanja slovstva, umetnosti in družbene vede. Preučeval 
je spise Mahniča in Ušeničnika. Z vso svojo notranjo energijo in dejanji seje 
upiral povprečnosti. Moč je črpal tudi iz molitve. Zaupal je v zmago Kristusa 
nad zlom in obenem v dobra dela, za katera si je kot član Katoliške akcije 
prizadeval. Redno je obiskoval sveto mašo in se udeleževal duhovnih vaj.

Zelo so ga prizadele nesreče in dogodki med drugo svetovno vojno. Vojna 
in nasilne smrti znanih ljudi so se kar vrstile. Ubit je bil prof. Tomc, vzgojitelj 
mladih, marca 1942 je bil ustreljen katoliški akademik Jaroslav Kikelj, junija 
1942 Vinko Mravlje, član katoliške akcije. Grozde je bil prizadet, vendar je 
kljub temu neomajno zaupal v božjo previdnost.

Sveti večer pred božičem leta 1942 je preživel na domu prijatelja v 
Podtaboru pri Strugah. Za novo leto pa si je želel k domačim, od katerih že 
več mesecev ni imel nobenih vesti.

Dobil je dovoljenje in na novo leto 1943 prispel v Trebnje. Tuje prisedel 
na voz, ki je peljal proti Mirni. Toda ob vstopu v vas so ga zajeli partizani. 
Preiskali so ga ter med prtljago našli Misal, knjige o fatimski Mariji, Hojo za 
Kristusom. Odpeljali so ga neznano kam.

Dolgo se ni vedelo, kje je Grozde. 23. februarja 1943 pa so njegovo 
truplo našli otroci, ki so nabirali zvončke. Truplo je bilo iznakaženo (iztaknjene 
oči, levo uho in lice odrezano, porezane konice prstov, globoka rana na glavi) 
in nepokopano. Iz tega je razvidno, da so Grozdeta pred smrtjo zverinsko 
mučili. Pokojnega so pokopali na pokopališču v Šentrupertu.

Novica o njegovi smrti je prizadela vse, ki so ga poznali. Mladim je postal 
vzor. Njegov znanec je tedaj zapisal pretresljive besede:"... Da boš prosil tudi 
za tiste, ki so Te, zasljepljenci, mučili, in za vse, ki so s svojo slepoto pripomogli 
da zločinske roke skrunijo slovensko zemljo z nedolžno prelito krvjo. Stori, 
kar si se učil pri Kempčanu: Zaradi Jezusa in v Njem naj Ti bodo dragi prijatelji 
in neprijatelji in za vse ga prosi, da bi ga spoznali in ljubili."

Že leta 1944 je o njem izšla knjiga. Toda po letu 1945 je bilo nevarno 
govoriti o Grozdetu ter drugih, ki so doživeli podobno usodo. Spomin pa je 
živel v zdomstvu. V Sloveniji je bilo mogoče o njem govoriti zopet p° 
osamosvojitvi. Ob petdesetletnici njegove smrti seje pričel cerkveni postopek 
razglasitve za blaženega.

Branko Nimac
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ObkrtVA
Samo še »nekaj kratkih minutk« in veselih pričakovanj in konec bo 
starega leta.
Verjamem, da so prijazni možje: Sv. Miklavž, Božiček in pa tudi Dedek 
Mraz uresničili vse vaše še tako skrite želje ter vas čim bolj obdarili in 
obdali z raznoraznimi dobrotami.
Pozabite vse slabo kar vasje v letu 2000 doletelo, v Novo leto 2001 s 
seboj ponesite le srečne trenutke.

VELIKO ZDRAVJA, LJUBEZNI IN SREČE VAM V NOVEM LETU 2001 ŽELI 
VEDEŽEVALKA NATAŠA.

1. ŠIFRA: SANJE
1.M0JE ZDRAVJE

V letu 2001 boste dobrega zdravja. 
To ne pomeni, da nobenih težav ne 
boste imeli, toda večjih pa vseeno ne.

Odprla se vam je karta božjega 
očesa, ki nakazuje tudi na to, da se 
boste z zdravstvenimi težavami, ki se 
bodo pojavile, uspešno spopadli.

Imeli boste naporno leto. Zato 
boste občasno tudi zelo razdražljivi 
in nestrpni. Bolje bo, da vas bodo kar 
pustili pri miru.

Obeta se vam nekaj običajnih in 
načrtovanih srečanj z možmi v belem.

2.ZDRAVJE HČERA (1980,1994)
Vašo starejšo hči čaka relativno 

mirno leto. Paziti bi se morala 
predvsem raznih vnetij in prehladov. 
V manjši nevarnosti so njene ledvice 
in mehur. Sicer pa bo na splošno v 
življenju imela srečo.

Vaša mlajša hči je silno vihravo bitje. 
Zanimajo nešteto stvari v življenju. 
Je tudi zelo živahna. Stežkaji zmanjka 
energije, zato seje tudi zdravje prav 
lepo drži.

Pazi naj se le vedno neprijetnih in 
neugodnih poškodb.

3.UUBEZEN
Trenutno ste v sila nepredvidljivem 

obdobju. Skoraj ste že prepričani, da 
seje vse zarotilo proti vam.

Na vsakem koraku vas čakajo

presenečenja, toda žal bolj neprijetna 
kot prijetna.

Toda tudi na ljubezenskem 
področju se bodo časi za vas 
spremenili. Na srečo na bolje.

Za naslednje leto, leto 2001, so se 
vam odprle tri izjemno pozitivne karte 
in nakazujejo na obnovitev in 
poglobitev čustev in to so: karta 
ljubezni, zaklada in zaupanja. 
Kombinacija teh treh kart vam 
napoveduje veliko ljubezni v letu 2001 
in sreče. Vsi problemi so bodo 
razpočili kot milni mehurčki. Ali si 
lahko želite še več?

4.DENAR
Večjih finančnih skrbi ne boste 

imeli. Dovolj denarja. Drži pa, da 
boste tudi v določenih obdobjih 
naslednjega leta sproti reševali 
situacijo. Zelo uspešno, kar ponazarja 
karta presenečenja.

Lotili se boste nekega dodatnega 
dela. Sicer pa vas bo varovalo božje 
oko in vam zagotavljajo stalnost in 
trajnost finančnih prihodkov.

Izgub ne boste doživljali.

2. ŠIFRA: 1.12.1999
l.KAJ ČAKA MOJEGA SINA V 

ŽIVLJENJU?
Za vašega sina bi lahko rekli, daje 

vse slabo in težko v največji meri v 
življenju že doživel. Po drugi strani 
pa lahko rečeva, da je rojen pod

srečno zvezdo. Vse, kar se odloči mu 
tudi uspe. Po drugi strani je seveda 
tudi trmast in vztrajen. Ne popusti 
zlahka. Je pa tudi zelo svojeglav. Ima 
neko svoje življenje, ki ga včasih tudi 
vi ne razumete preveč dobro.

Njegova življenjska pot bo zelo 
strma. To tudi pomeni, da bo dosegel 
zelo veliko. Tudi njegovi življenjski 
cilji so zelo visoki. Zanj pa še celo 
zelo realni.

Je tudi zelo dobrega srca, kar bodo 
nekateri ljudje, ki se bodo pojavili v 
njegovem življenju - v takšni ali 
drugačni vlogi - poizkušali izkoristiti. 
K sreči vaš sin hitro »prečita« ljudi.

2.Š0LA USPEŠNA - KAJ NAJ SE 
ODLOČI ZA POKLIC?

Sami ste napisali, da bo vaš sin v 
šoli uspešen.

Izbral pa si bo družbosloven poklic. 
Na vsak način delo z ljudmi.Točno 
katero šolo pa si bo izbral je izjemno 
težko, še več skoraj nemogoče 
napovedati.

3. ŠIFRA: STRELKA
1.DEDIŠČINA IZ AMERIKE

Vedno neki novi zapleti. Noče in 
noče jih biti konec. Zaradi tega se ta 
postopek vleče toliko časa.

Končanje postopka o dedovanju 
ovira predvsem ena moška oseba, ki 
se z vsemi dosedanji odločitvami 
seveda ne strinja.

V roku največ dveh let, torej do 
konca leta 2002, bo problem z 
dediščino rešen.

2.M0JE ZDRAVJE V LETU 2001
Dobro se boste držali. Težave bodo 

bolj psihične narave. Vedno vas kdo 
vrže s tira. Življenje vasje naredilo 
zelo občutljivo in ranljivo. So dnevi, 
ko vam nihče ne sme nič reči.

Novih zdravstvenih težav ne boste 
imeli. Pazite le malo na krvni obtok, 
srce in kosti.

3.M0ŽEV0 ZDRAVJE V LETU 2001
Vaš mož pa mora paziti na oči in 

organe trebušne votline. Več sitnosti 
bo imel z zdravniki in vsem kar sodi 
zraven kot vi v prihajajočem letu 2001.

Vendar to ne pomeni, da bo vse šlo 
narobe. Težave bodo občasne in jih 
bo mogoče tudi sproti in uspešno 
reševati.

4.ZDRAVJE HČERA (1961, 1971)
Za vasje najpomembnejša skrb za 

otroke.

Starejša hči je ranljiva duša. Še bolj 
kot je to vidno na prvi pogled. Vendar 
jo na njeni življenjski poti spremlja ena 
velika mera sreče.

Razočarana bo, ker ne bo uspela 
uresničiti ena od svojih želj, povezanih 
s potovanji.

Ginekološke težave.
Mlajša hči pa je zelo skrivnostno 

bitje. Pazi naj na ledvice in mehur.
Delovala bo malce depresivno in 

nezainteresirano. Veliko bo 
razmišljala.

Večjih težav ne bo imela. Bo pa zelo 
zaljubljena.

5.ZDRAVJE SINA
Pazi naj se le poškodb. Drugih 

problemov, razen kakšnega manjšega 
prehlada ali gripe pa ne ob imel.

4. ŠIFRA: TRBOVELJČAN
1. ZDRAVJE

Občasno vam bo zdravje malce 
ponagajalo. Ker pa ste trmasti in 
vztrajni, se ne boste kar tako predali. 
Tako kot v življenju nasploh.

Manjše zdravstvene težave bodo 
bolj posledica preobremenjenosti in 
utrujenosti. Morali si boste vzeti tudi 
nekaj časa zase in se vsaj malo 
odpočiti. Pa boste videli, da se boste 
tudi bolje počutili.

Ne postanite panični ob manjših 
bolečinah ali težavah.

2. UUBEZEN
Na ljubezenskem področju se vam 

obeta zelo pestro in raznoliko 
življenje. Vidim, da ste zelo zamišljeni 
in na nek način tudi razočarani.

V zadnjem času vasje doletelo kar 
nekaj težav na tem področju, zato ste 
postali tudi kar nezaupljivi.

Čuva vas božje oko in si za to 
zapomnite, da še tako slaba stvar je 
za nekaj dobra.

Ko vam bo težko se spomnite tega 
izreka.

Sicer pa se vam v letu, ki prihaja 
obeta več prijetnih ljubezenskih 
dogodivščin kot je bilo to v letu 2000.

3.ZDRAVJE MATERE
Vaša mama je dokaj bolehna. 

Neprestano ima določene zdravstvene 
težave. Čeprav pa se po drugi strani 
vseeno zelo dobro drži.

Pazi naj se le kakšnega hudega 
prehlada ali gripe, pa bo tudi v naprej 
tako.

Vedeževalka Nataša

ŠIFRA:
Datum rojstva:__
Rad a bi izvedel a:

VEDEŽEVALKA NATAŠA
Karte, nihalo, razlaga sanj

090/46-89
V ......................... ..........-...-.......... -........--....
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VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA DELA- MI VAS
NAGRADIMO

V prejšnjih dveh številkah smo zapisali, da je bil pesnik, kije izšel iz poezije povojnega socialnega 
realizma, 26.oktobra letos star enainsedemdeset let ter daje pred štiridesetimi leti delal samomor, 
ki mu na srečo ni uspel. Izdal je veliko pesniških zbirk, med njimi: Požgana trava, Ubijavci kač. 
Zarotitve, pa ml.poezija Bela mačica, Abecedarija, Lokomotiva idr. Napisal je tudi nekaj mladinskih 
proznih del: Mlada Breda, Leteča hišica,...

Zaupali vam bomo še, daje v svinčenih časih nekaj časa preživel v socialističnih zaporih in tudi 
v samici.
V pomoč pri reševanju 
uganke vam danes 
predstavljamo prvo 
kitico njegove pesmi z 
naslovom
Kot zamolkla bolečina.

In na rjuhah še leži 
vonj drhteče tvoje kože, 
ki me s črno roko boža 
sredi noči.

Zaradi praznikov in ker ste nam tokrat poslali le malo pravilnih odgovorov, smo se odločili, da 
vam damo še malo časa za ugibanje. Do konec prvega tedna v naslednjem letu.

Uganko sestavil Igor Goste

%
Avtor:

Mojc ime: 

Naslov:

Prešerno leto

Zgodbe o Prešernu

MOJA MALA 
KUHARICA

18.decembra se je Ani Jelovškov! in 
dr.Francetu Prešernu rodila druga hčerka 

Ernestina. Matije veselo novico hitro sporočila 

pesniku, ki je res nemudoma prišel pogledat 

svojo drugorojenko. V sobo je stopil z 
besedami:

"Spet punčka! Kje pa jo imaš?" Ker je bila 

tema, je mati hotela zaklicati, naj prinesejo luč, 

vendar pesnik tega ni pustil in je sam prižgal 

svečo. Novorojenko je dvignil iz postelje in 
jo nesel k luči, kjer jo je pazljivo odkril in ji 

pregledal vsak delček telesa, če je zdrav. 
Potem jo je ves zadovoljen položil spet materi 
v naročje in dejal: "To bo moja mala kuharica. 
Škoda, da ni prišla na svet že pred desetimi 

leti. Ne daj mi otroka v rejo, jaz bom že skrbel 
za vaju, nekaj pa lahko tudi ti postoriš." Ko si 

je od veselja nekoliko opomogel, je vprašal

mlado mater: "Kako bo ime dami?" 

"Ernestina," mu je odgovorila Ana. "Saj to je 
vendar nemško ime!" se je začudil pesnik. 
"Kako pa naj bi ji potem bilo ime?" "Svoje 

otroke lahko krstiš, kakor hočeš!" se je 

nazadnje sprijaznil. Poslej je pesnik klical 
hčerkico Tinka in tudi doma so jo tako klicali.

Mati je morala Tinko pogosto pripeljati v 

Prešernovo stanovanje, kjer mu je 

gospodinjila sestra Katra. Tej je zmeraj naročil, 

naj napeče sladic, ker je imel prav posebno 
veselje, če je lahko Tinki sam dajal pecivo. 

Menil je, da doma spečeno pecivo pomeni 

hčerki več kot kupljeno pri slaščičarju.
"Tinka moja, boš prišla k meni za kuharico, 

mama pa naj s svojim pokakanim fantom 

ostane v Ljubljani!" je dejal Prešeren mali 

Tinki, ko je leta 1847 nekoč spet obiskal Ano 

in otroka. Petletno Tinko je vzel v naročje in 

ji z nepopisno ljubeznijo dolgo gledal v oči. 

Nikoli več ga kasneje niso videli tako veselega 

in srečnega. Pri Tinki mu je še posebej ugajala 
njena resnost, ki pa so jo drugi grajali. S 
hčerkico je ravnal, kot da bi bila iz krhkega 

porcelana. Tako previdno in narahlo jo je 

zmeraj prijel, kot bi se bal, da se mu bo zdaj 
zdaj zdrobila.

Vlado Garantini

JESillSKl DAN
Jesenski gozd, opojni vonji 
po mraznicah, trohnobi, 
tipajoč korak brodi 
po bujni podrasti, 
s karminastimi tančicami 
pretkane goličave, 
na lestencih jas citrončki 
razgaljenim vratovom trav 
ovešajo cekinaste medalje, 
za novo rast napolnjeni mehovi 
so globoko shranjeni v plodnici 
prsti,
ki zdaj počiva utrujena 
od celoletnega garanja, 
na čarobnem mahu plivkanje 
tišine,
od baročne melodije se ti zvrti, 
in si srečen nič 
v večnosti te vesoljne, 
prvinske energije.

Ko je Prešeren nekega dne spet ljubeče in 
pazljivo opazoval svojo Tinko, je kar na lepem 
rekel materi Ani: "Tvojo hčer bom sam 

vzgajal, sam bom pazil nanjo. Dekle mora biti 
vzgojeno z ljubeznijo, da dobi zaupanje do 
staršev." A mala Tinka ni imela niti sedem let, 

ko je njen oče umrl. Vse življenje se ga je 

spominjala z iskreno ljubeznijo in o njem v 

jeseni svojega življenja napisala obširne in

dragocene spomine.
Iz knjige J.Mušiča izbrala Fanči Moljk

TRBOVLJE



Naselje na šahtu 39 
Brane Psarn $.p.

^(03)56 72 310 

| 0609/635-970

PEKARNA

SLAŠČIČARNA nTTPTMT?
BAR
TRGOVINA

Vransko

Voščimo mm

Prekoršek d.o.o., predelava mesa
142d Trbovlje, Trg svobode 14 
tel,: +386 (0)601 29-478; 29-348 
Fax: +386 (0)601 26 i 54 
GSM: 041'827-816

^ošchno/ itcmv 

saecn&ln/ 

usnesno/ cVLoua' teia'
2001!

srečno in
uspešno JVoro leto
2001!

TAXI ANGELO - X BAR
Bmica 4, Hrastnik

TAXI: GSM: 041/522 335 041/878-326

Vas vabi vsak petek in soboto 
na zabavo ob hause glasbi vse do Olh. 

Ob sobotah brezplačen prevoz 
v X-bar in domov.

Pon. - čet.: 6.h - 23h pet. -sob.: 6.h - 011 
nedelja 14.h- 23h



in' LASjieAa/ potrn^ - \jy

Ssienno/, zcitoAjn

imčniu/ ZOOmAes - ejalzmitan.

Občina Hrastnik in 
župan Leopold GROŠELJ

V letošnjem letu se Občina Hrastnik odreka pošiljanju osebnih 
voščil. Sredstva v višini 150.000, 00 sit bo namesto tega 
nakazala Osnovni šoli narodnega heroja Rajka Hrastnik za 
projekt evropskih šol: "Arhitektura nekoč, danes in jutri".

commerce
ti. •■a . ..'t rj

LJUBLJANSKA 16, 1270 LITIJA

Tel: 01/898 04 40 01/898 31 73

h
<
m
V)

Ponovno na zalogi SEAT IBIZA.

UGODNO - SEAT CORDOBA Tdi

sinežn© tnovo leto

2001

POPUSTI TUDI DO 322.000 SIT

Pri nakupu SEAT TOLEDO ali LEON darilo.

Krediti do 72 mesecev na položnice

c™ A-5 Domžale
Servis in trgovina d.o.o., Blatnica 3a. I0C Trzin, 1236 Trzin 

prodaja: 01/562 22-42,01/562 37-00 
_______________tax: 01/562 37-05_________________

CENIK MOTORNIH

TOURING moč (kW/KM) MPC
GL 1500 SE Gold Wing 74/100 3:689.000
ST 1100 Pan European 74/100 2.655.000
ŠPORT- touring
CBR 1100 XX Super Blackbird 121/164 2.489.000
CB 1100 SF (X-l 1) 103/140 2.289.000
VFR 800 F1 81/110 2.412.000
CB 600 F Homet 71/97 1.634.000
CB 600 S Homet (poloklep) 71/97 1.719.000

ŠPORT
VTR 1000 SP-1 100/136 2.749.000
VTR 1000 F Fire Storm 81/110 2.137.000
CBR 900 RR FireBlade 112/152 2.366.000
CBR 600 F 81/110 1.889.000
NSR 125 R 11/15 869.000

CHOOPER
GL 1500 C Valkvrie 74/100 2.724.000
VF 750 C Magna 64/87 1.928.000
VT 750 C2 Shadow 32/44 1.719.000
VT 750 C Shadow 32/44 1.622.000
VT 600 C Shadow 29/39 1.510.000
VT 125 C Shadow 11/15 1.078.000

ENDURO
XL 1000 V Varadero 70/95 2.251.000
XRV 750 V Africa Twin 44/60 1.899.000
XL 600 V Translap 41/55 1.400.000
XR 650 R 45/61 1.581.000
NX 650 Dominator 32/44 1.114.000
NX 250 Dominator 17/23 1.211.000
XLR 125 R 8/11 959.000

CROSS
CR 250 R 43/58 1.199.000
CR 125 R 30/41 1.183.000
CR 80 RD 20/27 759.000

SKUTER
X8R-S (cestni) 4/5.5 444.000
X8R-X (cross) 4/5.5 444.000

Cene so v SIT; v MPC je vračunan 19% DDV.
Pridržujemo si pravico do spremembe cene. Cene veljajo od 10.1.2000.
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Trg revolucij« 8/0^ Trtro^vlje>aTe!.: 03/56 31 830 j

Največja ponudba zimskih avtoplašoev v 
Zasavju, vseh priznanih svetovnih proizvajalcev.

Na zalogi tudi obnovljeni avtoplašči IVI4-S
I VAŠE LETNE (ZIMSKE) PNEVMATIKE LAHKO 
f SHRANITE V NAŠEM SERVISU DO NASLEDNJE 
£ LETNE (ZIMSKE) SEZONE q

OBIŠČITE NAS ALI PA NAS POKLIČITE!
"PA SREČNO VOŽNJO"

POLNJENJE S PLINOM SECUR PNEUS

I •5%
stalni 
gotovinski 
popast 
za vse 
pnevmatike

DARILO PRI NAKUPU 4 PNEVIV1ATIKE 
- 1xpranje ali izpiranje osebnega vozila

DELOVNI ČAS:
sr-nr
SOBOTA
8."-I2.“

AVTOPREVOZNIK
Franc Ravnikar, NAROF 32, 1411 IZLAKE

tZelim/ cVom' sjpčjup,

^ gflmuo in/uspešno/novo- telo'200/ / ^
'  ̂ Telefon: 03 56-73-615, GSM: 041/405-828 ^

N V

ŠIVILJA ANA

Oblecite svoje ideje!
GSM: 041/ 395 301

MARTIN VESEL

SERVIS

PRODAJA

Češnjice 16b 
1251 Moravče, Slovenija 
Tel. & fax: 01/72 31 032

AKCIJA

4x4 s klimo

POPUST

Društvo
upokojencev

Zagorje
Ul. talcev le, 1410 Zagorje

'^Vam/žeh/
srečno; 
navxx teto; 
2001!

V srcu ima 
vsakdo tisoč 
in eno željo.
V letu 2001 

želim, da se vam 
izpolni vsaj ena, 
tista, ki prinaša 
ljubezen in mir.

ŠIVILJA ANA
Anica Zupan s.p. 

Izlake 44 
1411 Izlake

INTEGRAL
Avtobusni promet in turizem, Zagorje

Informacije in rezervacije: 03/56 55 100, 56 64 443, Najem avtobusov 03/56 64 420 
E-mail: inlcgral.zagorje@siol.net Internet: http://www.inlcgral-zagorje.si

VABIMO VAS PO NAKUPIH 
V

MUNCHEN v času zimske razprodaje 20.01. 2001 
LENTI vsako soboto

Zastopamo: KOMPAS. SLOBTOUR, ATLAS. BURIN, DOBER DAN, POTEPUH. VIA

SLOVENIM, TEN TOURS, ODISEJ

Smuč-ANJE
SLOVENIJA, AVSTRI JA, ITALI JA, ŠVICA, ERANCIJA, KANADA

SILVESTROVANJE!!! 
Benetke, Rimini, Pariz, Praga, Blatno jezero, 

Budimpešta, Brno, Dubrovnik, Korčula,...

., ------- SUPER UGODNO T U R C I J A!!!

v "i'- >»-
SUPER CENA: 6 x 10.000,00 Sit

Pomagamo vam lahko pri rezervaciji letalskih, železniških in avtobusnih vozovnic, rezerviramo 
bivanja v najboljših hotelih, tistim, ki pa ne morejo brez koncertov znanih in manj znanih 
glasbenih skupin, priskrbimo tudi koncertne vstopnice, lahko pa sklenete tudi zdravstveno 

zavarovanje na potovanjih v tujini in še pa še,...

VSE« STRANKA/« IN POSLOVNI/« PARTNERJE/« ŽEUfflO SREČNO,
ZPRAV0 IN ZAP0V0L JN0 NOVO LETO 2001.

TVll03J.N|-r -IVM03JUMI -<r

Trgovsko podjetje

otrošnja <«.
cVeJy kat/ samo/ t/u^a-aUia/...

ZVESTOBA SE NAGRAJUJE- 
ŠE ZADNJA PRILOŽNOST V 
PRAZNIČNEM DECEMBRU

SODELUJTE v veliki nagradni igri" ZA 50 BRINIH LET,
ERIKOVIH 50 POD SREČNO ZVEZDO."

KUPONE ste prejeli na dom z letakom, dobite pa jih lahko 
tudi v vseh prodajalnah Potrošnje d.d., Zagorje.

Finalno ŽREBANJE bo v soboto, 6.1.2001 v prodajalni 
Era Standard v Velenju. Nudimo vam 
zadnjo priložnost, da izpolnite nagradni 
kupon in ga oddate v skrinjico v najbližji 
poslovalnici Potrošnje, najkasneje do 31.12.2000.

NAGRADE: 1. Cruiser Yamaha XVS 125 Drag Star
in še 49 bogatih praktičnih nagrad.

Obenem pa se zahvaljujemo vsem cenjenjim kupcem in 
poslovnim partnerjem za uspešno sodelovanje v letu 2000 
in istočasno želimo prijetne praznike, obilo uspehov in 
zdravja v letu 2001.
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HOROSKOP ZA
LETO 2001!

Bliža se novo leto, ki mu bo vladal ekspanzivni, obilja in modrosti poln planet Jupiter. Vendar njegov ugoden vpliv, ki bo končno 
prinesel srečo vsem, bomo bolj intenzivno čutili šele od aprila. Torej, če se bomo v prvih štirih mesecih, ki bodo še pod strogim Saturnovim 
vplivom, ustrezno razvijali v pozitivni smeri, bomo želi toliko ugodnejše rezultate v ostalih mesecih.

Tv4
22.3.-20.4.

Svetujemo vam, da že na 

■-začetku leta razmislite 
kakšne so tokrat vaše želje. 
Želja po skladni partnerski 

zvezi, želja da postanete oče 

oz. mati, želja da napredujete 

na delovnem mestu... Znani ste namreč po tem, 
da imate vedno polno želja, a za uresničitev le

teli je potrebno tudi kaj storiti. S pomočjo intucije 

boste tokrat prišli do nekaj zaključkov, ki bodo 
pametnejši od besed. Kar zadeva ljubezenske 

zveze, bodite no malce bolj tolerantni in 
razumevajoči. Oven vedno želi preveč in vprašajte 

se, če si ne odpuščate preveč lahko svoje 
razuzdanosti in strasti. Uravnajte svoje misli in 

srce ter si odredite svojo pot bolj dolgoročno, ne 
le iz dneva v dan.

Glejte, da ne boste prehudo neskromni. Vaše 

nagnjenje do dragih predmetov bi vas lahko 

zapeljalo, da bi si kupili kožuh iz kune zlatice, 
čeprav bi imeli dohodek le za zajčji kožušček. To 

bi vas finančno zlomilo. Tudi vaši prijatelj i bi lahko 

dobli napačen vtis o vas, vaš ljubi pa bi lahko kar 

ponorel. Ne pozabite, da tudi vaš pamer potrebuje 

spodbude. Naučiti se morete deliti in to v postelje 

ter izven nje.

V bližajočem se letu boste 
našli številne priložnosti, da 

boste pomagali tistim, ki vam 

zaupajo. Vendar se nikar ne 

vpletajte v kakršne koli tuje 

ljubezenske probleme ter ne 

skušajte na vsak način pomiriti kak skregan par. 

Navsezadnje se lahko zgodi, da boste vi krivi za 

neuspele poskuse. Ukvarjajte se rajši s svojim 
življenjem. Bodite brez skrbi, v ljubezni vas končno 
zopet čaka sreča. Vaš mesec ljubezni bo junij, ko 

bo vaše znamenje prehajala Venera. Glede financ 
pa ne skrbite, če boste do večjih kupčkov denarja 

prišli šele v drugi polovici leta.

Predvsem se boste zabavali. Lepemu okolju

21.4.-21.5.

22.5.-21.6.

in ljudem se za nobeno ceno ne morete upreti. 

Vendar glejte, da boste sami ali vaš partner lahko 
plačali račun. Ustvarite si mirno, notranje 

filozofsko jedro, ki vam bo pomagalo preživeti 
nevihte. Medsebojni odnosti bodo v središču vaše 

pozornosti. Doumeli boste vzroke svojega 
nezadovoljstva in potrudite se, da postavite 

odnose na nove temelje.

Poročenim in vezanim 

Dvojčkom velja nasvet: veselite se 

ljubezni, ki jo imate, tista čedna 

oseba na drugem koncu dvorane 

ni nujno bistrejša in bolj seksi od 

te, ki jo že imate. Naučite se 
zaljubiti v partnerja takšnega kot je, in ne v ideal. 
In poskusite biti še sami malo bolj pošteni. Najboj 

romantičen mesec bo za vas julij, ko bi se lahko 

na novo zaljubili, vendar pazite, vaše partnerstvo 
bo na preizkušnji. Na poslovenem področju si 
boste našli nove priložnosti, pazite le, da jih zaradi 

nepotrpežljivosti ne boste zapravili.

Ne bojte se pokazati romantičnosti - z nekaj 

dobro izbranimi besedami o ljubeznmi. 
Presenečeni boste nad čarobnimi učinki, ki jih 

boste s tem dosegli. Partner sicer pogosto sliši 
vaše govoričenje, pogreša pa prava dejanja.

Pazite, da v novem letu svoje 

intuicije in inspiracije ne boste 
pokvarili s prenaglimi potezami. 

Ljudje bodo še naprej iskali uteho 

pri vas, čeprav boste ob občasnih 
občutkih izgubljenosti tudi vi našli 

razumevanje pri neki osebi. Osamljeni Raki bodo 
svoje obdobje prekinile takoj po novoletni noči, 

kjer bodo spoznale šarmantnega človeka s polno 
ideali. Tudi letos bo ljubezen vaša glavna gonilna 

sila. Dom, družina, otroci in varnost pa so za vas 

pojmi resnične ljubezni in pri tem vas čaka srečno 

leto. Morda najdete dobrega pamerja, se poročita,

22.6.-23.7.

24.7.-23.8.

ustvarita družino...

Najbolj vam bo odgovarjalo delo v zaprtih 

prostorih. Komunikativni boste in željni spremeb. 
Zaradi ljubeznivosti in družabnosti boste dobrodošli 
v vsaki družbi. Sklenili boste nekaj pomebnih 

poslovnih dogovorov, tudi s pomočjo dobrih 
prijateljev. Poiščite si dobre prijatelje, okrog sebe 
potrebujete ljudi, ki vidijo sončne strani življenja.

V novem letu ne pričakujte, 
da bodo drugi reševali vaše 

probleme. Bolj aktivno se lotite 

pometanja pred lastnim 

pragom, oziroma poskušajte biti 
manj kritični in ukazovalni do 

napak drugih ljudi. Malo več 
samoanalize in še več samokritike vam bo prišlo 

prav zlasti na ljubezenskem področju. Tu se 

namreč lahko zgodi, da boste pomešali 
ljubezenske in poslovne odnose. Ker ste Levi, 
željni ljubezni, dostikrat pripravljeni na glavo skočiti 

v prvo vezo, ki se vam ponuja, vam toplo 

priporočamo trezen razmislek in hladen tuš.
Poskusite vendar obvladati svoj temperament. 

Naučiti se morate delati kompromise - ne more 

namreč iti po vaše vsak dan, celo leto. Pazite 

tudi na svoj jezik. Naučite se poslušati, morda 
boste zvedeli kaj pomembnega. Potruditi se 
morate, da boste znali razlikovati med resnično 

hvalo in laskanjem, saj ni treba, da vsak dan slišite, 

da ste najimenitnejše bitje na dveh nogah. 

Dovolite svojim bližnjim prostor.

Vaše možnosti, da se bolje 
znajdete v novem letu se bodo 

povečevale v skladu z vašimi 
sposobnostmi, da pomagate drugim. 
V prihajajočem letu imate čudovito 

priložnost, da porušite zidove, ki ste 

jih okrog sebe postavili, v silni borbi po ohranjanju 

tradicije. V ljubezenskem življenju se vam obeta

a
Alil

24.8.-23.9.
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zanimiv in srečen razvoj dogodkov. Uživali boste 
tudi v domačem miru. V drugi polovici leta obstaja 

možnost, da spoznate novega partnerja.

Razvijte bolj pretanjene načine, da bodo stvari 
šle po vaše in ne igrajte šefa ter ne manipulirajte. 

Priznajte, da se včasih motite. To bo verjetno 
težko, kajti včasih nočete zlahka popustiti. 

Dovolite, da tudi vaš parner kdaj o čem odloči 
(nadzorujte savoje namere, da stalno nekaj 
nadzorujete). Morda ne bo lahko in boste morali 

stisniti zobe, toda povabite partnerja kakšne večer 

v restavracijo - po možnosti na svoj račun.

Velike možnosti imate, da v 

novem letu izboljšate stanje v 
Y svojem ljubezenskem življenju in

(vL~0 končno uresničite svoje velike
■ Aj \ želje. Ljubezensko življenje bo

24.9. -23.10. razburljivo zlasti v prvih mesecih 

letošnjega leta. Polno bo nenavadnih in 
nepričakovanih obratov. To leto bo lahko uspešno 

tako na finanačnem kot na ljubezenskem področju, 

od vas pa je odvisno, kaj vam je najpomebnejše. 
Predvsem, poslušajte svoje srce.

Poročenim in vezanim Tehtnicam pa nasvet: 

veselite se ljubezni, ki jo imate, tista čedna oseba 
na drugem koncu dvorane ni nujno bistrejša in 

bolj seksi od te, ki jo že imate. Naučite se zaljubiti 
v partnerja takšnega kot je, in ne v ideal. In 

poskusite biti še sami malo bolj pošteni.

Pazite, da v prihajajočem letu
/ ne boste poskušali tvegati na vsak

način, še zlasti na ljubezenskem 

področju vas bi to drago stalo.

cSL;; Problemi, ki so obremenjevali
24.10. -22.11. va§0 partnersko zvezo bodo

rešeni v primeru, če izberete ljubezniv in 

toleranten pogovor. Svoje prihodke in odhodke 
bolj previdno nadzorjujte zlasti v prvi polovici leta. 

To bo ugodno leto zlasti za tiste, ki imajo pred 

seboj jasne cilje. Razmislite zato, ali ni bolje imeti 

pred seboj eno definirano željo, kot sto prepletenih 

vklopčič.
Tudi, če sami radi vodite, predajte vajeti kdaj 

še drugim, neskončno vam bodo hvaležni. Ne 

Pričakujte tolerantnosti od drugih, kadar to sami 

niste. Pozabite stare zamere in jezo. Osredotočite 

se na ustvarjanje zdajšnje sreče in nikar

maščevanja. So tudi lažji načini, da bi šlo po vaše, 
kakor da čustveno manipulirate z drugimi. Ne 

bodite vendar tako strašno resni in za spremembo 

povejte, kaj mislite. Potem vam bodo bolj zaupali.

" V novem letu se kaže lepa

priložnost, da boste srečali neko 
osebo, ki bo spontano spremenila

23.11.-22.12. nekatere vaše slabe navade v 

dobre. Spoznavanje novih ljudi ni sredstvo za 
napolnjevanje vašega telefonskega adresarja z 

imeni privlačnih potencialnih partnerjev. Kajti 

ljudje, kijih boste spoznavali, nosijo v sebi velike 
potenciale. Oster jezik na neprimernem kraju in 

času vedno sproži posledice, ki vam kvarijo ugled. 
Včasih bi vam prav prišel magnetofornski zapis 
kakšnega vašega razgovora, da bi lažje spremenili 

preveč direkten način obnašanja.

Ne zapletajte se z osebami, ki so po naravi 

ljubosumne in posesivne. Naučite se misliti tudi 

na druge. Mogoče vaš partner potrebuje priznanje. 

Resnico povejte naravnost in neolepšano, kakor 

jo pač vi vidite, z majhnim smislom za diplomacijo 
- sicer pa, kdo lahko presodi, če se ne motite?

Ne bodite naivni v bližajočem

se letu, toda z maščevalnimi
nameni lahko zaplovete v tvegane

vode. Bilo bi dobro, če bi poskušali

biti manj podložni dvojnim
23.12.-20.1. .... . .

kriterijem za svoje in tuje

delovanje. Tako bi bile vse vaše reakcije manj
komplicirane, ne bi se toliko mučili v labirintu

lastnih misli, pa tudi napak pri stikih z dragimi ne

bi bilo več toliko. Pazite, da se ne boste spuščali
v kakšne avanturice, za katere bi vam bilo kasneje
žal. Nenadejani uspeh z neko »neosvojlivo« osebo

bo močno dvignil vaš ego. Imeli boste tudi dobre

možnosti, ker vam bodo zvezde okrepile vaš šann,
privlačnost in naklonile srečo na različnih

življenjskih podorčjih. Od julija dalje je namreč

možen pravi razcvet v ljubezni.

Naučite se ljubiti partnerja kljub njegovim 
napakam - in ne opozarjate ga vedno zaradi 
njegovih pomanjkljivosti. Popolnosti, kot si jo 

zamišljate vi, je namreč nemogoče doseči. Ne 

napihnite majhnih vsakdanjih probelmov v dramo 

v treh dejanjih. Vsako običajno opravilce ni treba 

spremeiti v pomembno nalogo. Vsaka težava še

ne zasluži, da bi se zaradi nje mučili in o njej 

premišljevali cele dneve. Škoda živcev.

Prilagajanje, ki ga sicer ne 
^ marate preveč, bo tokrat postalo

nujno, zato že takoj pričnite z bolj 
fleksibilnim pristopom do drugih.

21.1 .-19.2. Končno bosto odkrili, da poleg dela
obstaja tudi ljubezen. To vas bo tako zmedlo, da 

boste celo zanemarili nekatere službene 

obveznosti. Vaše želje na ljubezenskem področju 

postajajo vse večje in obeta se vamzelo pestro, 
zanimivo in zabavno ljubezensko življenje. 
Občasno se vam bodo pokazale možnosti 

dodatnega zaslužka na dokaj lahek način.
Začnite ceniti svoj dom. Vedno se klatite 

naokrog. Kdaj pa kdaj potrebujete počitek, da se 
ponovno napolnite z enregijo in vaše malo domače 

gnezdece je za to najboljše mesto. Nekega dne 

boste spoznali, daje življenje še kaj več kot zabava 

in igra. Do takrat pa si poiščite dobrega finančnega 

svetovalca.

Definirajte cije in v novem 

letu se vam bo odprla pot k 
uspešni karieri. Seveda pa boste 

morali dati tudi vse od sebe. 

Družinske in partnerske 

20.2.-21.3. priložnosti bodo takšne, da boste 
sposobni začeti povsem 

drugačno življenje, ki vam bo bolj po volji. 

Občasno se vam bo zdelo, da drugi pričakujejo 

pobudo in vaše vodstvo. Toda Ribi in vodstveni 
položaji sta dostikrat dva različna pojma. Vendar 

pa boste s samodokazovanjem, v kolikor vam je 
kaj takega sploh poznano, aktivirali tudi druge. V 
prihajajočem letu izkoristite ugodno obdobje za 

ljubezenske zadeve, obetajo se namreč pozitivne 

spremembe.
Jemljite življenje bolj zlahka in kar naravnost 

se spoprimite s problemi, namesto da se 
umaknete. Dlje ko jih boste odrivali na stran, dlje 

bodo ostajali. Za spremembo se naučite plavati s 

tokom. Instinkti vam bodo povedali, kje je voda 
topla. Izogibajte se negativnim ljudem, izpili vam 
bodo energijo in vam potlačili duha. Ne 

zapravljajte svojih umetniških darov za nekoga, 

kijih ne zna ceniti.
Horoskop za leto 2001
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VINOTEKA KLOPOTEC PONOVNO PREDSTAVLJA DVA EMINENTNA VINARJA
Vinoteko je obiskal poznani 

štajerski vinogradnik Milan 

Hlebec. Predstavil je vso paleto 

vin od suhih do 

sladkih.Obiskovalci so lahko 

pokušali suhi in sladki renski 

rizling ledeno vino, sicer pa še 

šipone in tramince. Zelo znan in 

cenjen je njegov šipon, ki ga

Če je vse po pravilih, ki so si jih 

sami postavili, vinogradnik 

ostane v klubu. Seveda pa to ni 

zadosten pogoj, da kasneje dobi 

vino enotno nalepko s številko in 

naslovom vinogradnika. Tak 

mošt oziroma vino mora pol leta 

odležati v lesenih sodih, šele 

takrat ga organoleptično ocenijo.

prideluje po sila ostrih pravilih 

Kluba šipon. To pomeni, da lahko 

na eni trti pridela največ liter in 

pol visokokvalitetnega mošta. Po 

klubskih pravilih je namreč 

dovoljeno rezati na samo en 

šparon in en reznik, to je devet 

očes, na vsakem očesu pa sta 

lahko dva grozda. Komisija gre 

dvakrat v vinograd in preveri trse.

Ostane v Klubu šipon, če doseže 

oceno vsaj 18,1, kasneje pa ga 

ocenjujejo še na kmetijskem 

zavodu Maribor in mora doseči 

najmanj isto oceno.

Lani jih je začelo deset, skozi 

rešeto pa jih je prišlo pet.

Milanu Hlebcu je Vinoteka 

Klopotec všeč, še bolj pa ga kot 

vinogradnika preveva optimi

zem, ko na degustacijah srečuje 

tudi mlade ljudi, ki se gotovo 

navajajo na kulturo pitja vina.

Kot strokovnjak ocenjuje, daje 

letnik 2000 najboljši letnik 

preteklega stoletja.

Vinoteko Klopotec je obiskal 

tudi Robert Čečko iz spodnje 

Vipavske doline in s seboj prinesel 

bela vina vrste chardonay in rdeča 

modri pinot. Chardonay raste na 

sončni legi griča Mandorja in 

vsebuje 13,75 odstotkov alkohola 

in je izrazito suho vino.

Modri pinot vsebuje 11,75 

alkohola, je prav tako suho vino. 

Na trgu je znano vino blagovne 

znamke Slomšek.

Sicer pa je Robert Čečko prvič 

v Zagorju in ugodno ocenjuje 

svoj nastop. Pohvalil je zagorske 

obiskovalce, da se spoznajo na 

vina in tudi sprašujejo, h kateri 

hrani gredo posamezne sorte.

Sicer se pri Čečkovih ukvarjajo 

tudi s sadjarstvom. Drugo leto pa 

se obeta že prva polnitev kabernet 

souvignona, saj je bila letos prva

bera z novih vinogradov.
Besedilo MM, slikal PRAV

TRB OVLcJTE

SPOŠTOVANE BRALKE IN BRALCI akcijah Naj frizer in frizerka Zasavja ter Naj gostilna Zasavja 2000-

Zaradi bližajočih praznikov smo redakcijo številke, ki je pred 2001 ne objavljamo. Zato pa vas obveščamo, da obe akciji še naprej
vami, zaključili preje in zato tokrat v tej številki vrstnega reda v potekata in na tem mestu objavljamo kupona, s katerima lahko glasujete.

5

Ime in priimek frizerja in frizerskega salona

Ime, priimek, naslov glasovalca (ke)

Naj gostišče Zasavja 
2000/2001: 1

Glasujem^a^sti^e:

\\\\ \

vK

\ \ \ / I D

Glasoval



ABC Intertrade d.o.o. (ČEBELI
Trgovina ČEBELICA, Planinska cesta 7, Dol • tel.: 03/56 49-100 

Trgovina ABECEDA, Log 28 E, Hrastnik • tel.: 03/56 43-118 
Trgovina ČEBELICA Taja, Novi Log 23a , HRASTNIK 03/56 43-558 

Diskont ČEBELICA, Za Savo 8, Hrastnik • 03/56 46-203
GROSISTIČNA PRODAJA PIJAČ IN ŽIVIL, ZA SAVO 8, Hrastnik • 03/56 46-200

• WHISKY BALANTINES 0.751 2.501,00 SIT

• Pen. vino Grajski biser 0.751 199,30 SIT

• Pen. vino Zlata penina 2000 0.751 1.326,00 SIT

Traminec Radgona 0.75I 1.032,75 SIT

Laški rizling - šipon Ljutomer 0.751 247,60 SIT

Kava Minas tropic 10Og 84,00 SIT
‘''Žrebanje: 31.12. 2000 v Športni dvorani Hrastnik!

Popusti za podjetja in gostilne!

letimo/ uam/ ueliJko/zrnče/, zdrnAdo/ bv

pxA&l(MmiA/u^nekoAP teiw 2001!

Novosti v Avtohiši Malgaj RENAULT

AKCIJA ODPRODAJA VOZIL! 
LETNIKA 2000

CENEJŠA OD 120.000 
DO 400.000 SIT!

EKO BON PRI MENJAVI STARO ZA NOVO, 
ČE JE VAŠE VOZILO BREZ KATALIZATORJA, 

LAHKO PRIHRANITE ŠE DODATNIH 
50.000,00 SIT

Želite več informacij?
Obiščite nas ali pokličite naše prodajalce:
03/56 33 110 g.Viljem Medvešek 
03/56 33 111 g.Janez Pikelj 
03/56 33 112 g.Dejan Štruc
da Vam predstavijo ponudbo, ki VAM najbolj ustreza.

Skrčili smo cene
Zdaj je pravi čas za nakup

Lupo
prihranek 167.000 SIT

Polo Limuzina in Variant
prihranek 140.000 SIT

Golf 1.4 in 1.9 SDI
prihranek 140.000 SIT

Passat Limuzina in Variant
prihranek 300.000 SIT

Trbovlje 03/56-33-155 Litija 01/898-44-50
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DANILO STEYER V VINOTEKI KLOPOTEC
V soboto, 16.decembra 2000, je v Vinoteki Klopotec na zagorski 

tržnici gostoval Danilo Steyer. Predstavitev, ki se v tej vinoteki vrstijo 
vsako soboto, se je udeležilo dosti obiskovalcev, predvsem pravih 
poznavalcev vin.

"Prihajamo iz vinorodnega okoliša Radgonsko-Kapelske gorice, 
točneje iz vasi Plitvice, skupaj obdelujemo 11 hektarjev vinogra

dov," je na začetku povedal Danilo Steyer, ki seje v Vinoteki Klopotec 
predstavljal že tretjič.

In katera vina so njihova glavna značilnost?
"Naša glavna značilnost je dišeči traminec, v Zagorju smo namreč 

predstavili kar nekaj posebnosti, od suhega, dišečega traminca, 
potem normalna trgatev dišečega traminca, pozna trgatev, ledeno 
vino dišečega traminca in penina iz dišečega traminca. Poleg tega 
smo predstavili še izbor chardonnaya in renski rizling," nam je 
povedal Danilo, ki pravi, da je bila ta predstavitev ena izmed lepših in 
to ne samo v Klopotcu temveč nasploh.

"Vidim, da se v teh krajih izredno dviga vinska kultura, ljudje 
vedno holj radi prihajajo na take predstavitve in niso zadovoljni 
samo s tem, da jim poveš ime vina, ampak jih zanima sestava, 
filozofija, zanimajo se o posebnostih okoliša in sorte," je še dodal in 
povedal, da bo letošnja letina nekaj posebnega.

"Vina so sedaj še mlada, v bistvu še dojenčki, se komaj razvijajo, 
na trg pa prihaja odličen letnik," je ob koncu pogovora dejal Danilo, 
ki je posebej za vas, bralke in bralce, dodal še eno zelo lepo misel.

"Ljubezen in vino terjata svoj čas. Kdor bodisi prvo, bodisi drugo, 
užije mimogrede, ne more biti drugo kot površnež, obsojen na kratke 
in preproste užitke."

Peter Motnikar, slika PRAV

NAGRADE PLANINSKE 
KOČE NA BOHORJU

V prejšnji številki smo vas spraševali po 
treh pravilnih odgovorih planinske koče na 
Bohorju, ki se je odprla v soboto, 2.decem
bra. Na uredništvu smo tako med prejetimi 
glasovnicami izžrebali tri nagrajence, ki bodo 
prejeli po eno večerjo v tej planinski koči. 
Nagrajenci so: Tomo Dolar, Levstikova 11, 
Zagorje, Matej Dornik, Kotredež 33, Zagorje 
in Mateja Kokalj, Tepe 11, Sava. Vsem 
nagrajencem iskreno čestitamo.

I TritnJco Zag/=>rjG
Id. efaavr.r, r,4 198

. JVtT. IkA hpuM tp Vabljeni na pokušine vin!
30.12.2000
Vinogradništvo Čurin - Prapotnik iz Koga.

Iflnogo sreče, predvsem pa zdravja, 
mm v novem letu želi

vinoteka Klopotec!
V decembru odpiranlni čas NON SIOP 8 - 19h

sobota: 8-13h fcl.:03/ 5664195

Opravičila bralcem!
Prazniki so čas, ko se naj bi tudi odpščalo. 

Zato smo tudi mi na vrsti, da se opravičimo 
za nekatere napake v prejšnjih številkah in 
upamo, da nam boste napake v skladu s 
prazničnim duhom oprostili.

Najprej smo v Zasavcu št.23 v rubriki Naša 
bodočnost pri Ireni Radič iz Ulice prvoborcev 
35 v Hrastniku zapisali, da je rodila hčer 
Ksenijo. Pravilno ime hčere se glasi Ksenia.

Pri objavi čestitke Občine Trbovlje v 
Zasavcu št.25 smo v voščilu župana napisali, 
da vošči tudi za dan državnosti, pravilno bi 
se moralo glasiti za dan samostojnosti.

Pri teksu o novi kaseti Zasavcev pa smo 
napisali, da je ena izmed avtoric besedil na 
kaseti Monika Žurič, pravilno pa se glasi 
Marinka Zulič.

Vsem se za neljube napake iskreno
opravičujemo!
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Fortuna
mr d.o.o. TRBOVLJEd.o.o. TRBOVLJE

UČINKOVITO
VAROVANJE
PREMOŽENJA
Nasipi 45, 1420 Trbovlje 
tel.: 03/56 30 980, 29 018 
fax: 03/56 29 018,52 160 
e-mail: fortuna@fortuna.si
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Janez Starina:
ŽIVLJENJE JE ODER IN JE VEČ KOT MORTADELA lll.dd

Koliko pa so nate vplivale prehodnice iz 
poklica igralca, do umetniškega vodje in 
direktorja in kako?

Kot umetniški vodja sem bil v tesnem stiku z 

ansamblom, tako je bilo lažje prebroditi krizo in 

kot vodja uprave sem lahko več in bolj sproščeno 

igral. Kot direktorje bilo težje, ker so me med 

procesom ustvarjanja mučile čisto banalne stvari 

kot npr.denar in delo. Zato sem si takrat vzel dve 

lažji vlogi in nisem dosti igral kar moram reči ,da 

je res precej vlivalo name. Najtežji pa so bili ti 

“sestopi” iz funkcije nazaj v igralca, ker je vedno 

moralo preteči neko daljše obdobje, da so me 

igralci sprejeli kot enakovrednega, ne pa kot 

avtoriteto. To iskanje mostov je bilo ogromno 

stran vrženega časa in energije in je dalo največ 

negativnih posledic predhodnih funkcij.

Kako so te sprejeli ljudje iz tvoje 

okolice,novogoričani kot človeka ,ki je 
zamenjal dialekt?

To je predvsem reklama za mortadelo in tudi 

v gledališču sem samo enkrat igral narečno 

predstavo.Drugače so te predstave vzeli 

domorodci saj je praktično do mene veljalo, da 

se tega dialekta ne morem naučiti. Tako sem bil 

prvi, kije dokazal, da se ga da naučiti prav s to 

reklamo. Domačini, novogoričani ne vejo in vsi 

mislijo da sem Primorec. Glavni prepir je tekel 

med tem ali sem krašovec ali Vipavec. Nihče ni 

rekel, da sem Solkanec, ker naj bi govoril v 

solkanskem dialektu. Solkanci pa so rekli, da oni 

ne govorijo tako, da sem s Krasa. Nobeden, pa 

ni rekel da nisem Primorec. T dialekt je prilagojen 

saj če bi to reklamo povedal v pravem bi jo redki 

razumeli. Solkan je namreč kot republika, ki drži 

in goji svoj dialekt. Solkanščina je še posebno v 

zadnjem času postal popularna in zanj sva kriva 

predvsem midva z Iztokom Mlakarjem.Pri rabi 

ostalih dialektov, pa so ti odvisne od lektorjev oz. 

Prevajalcev pred vsem pri Goldonijevih 

predstavah.Drugače nisem imel težav z dialektom 

ampak na čisto življenjski strani, saj so v našem 

gledališču igrali le 3 ali 4 Primorci .Težava je v 

tem da domačini težko sprejmejo nekoga v svoje 

življenjsko okolje. Tako sem se npr.v Celju počutil 

kot doma, in sem bil vedno od Celja do Murske 

Sobote kjer te Štajerci sprejmejo kot svojega. Pri 

Primorcih pa je v njih vgrajena previdnost pred 

tujci, mene pa na Novo Gorico razen dobrega

teatra 18 let življenja v kraju ne veže ničesar.

Kakšen pa je vpliv na razvoj tvoje družine 
in obratno?

Te želje skozi razvoje in rast otrok človek 

nenehno prilagaja vse do tega da otroci odrastejo. 

Nikoli si nisem želel, da bi otroci delali v gledališču 

nisem jima pa nikoli preprečeval.Oba imata nekaj 

izkušenj iz stataž v igrah, vendar nihče od njiju ni 

pokazal pretiranega zanimanja za teater. Hči 

končuje študij angleščine na fakulteti, sin je v 

gimnaziji, ki pa sicer kljub slabšemu uspehu 

izkazuje željo po študiju na praškem FAMU.

Ali boš celo življenje “ostal na odru”?
Kot si opazil sem do sedaj opravljal več poklicev 

in sem poleg vsega trenutno močno zabredel v 

osnovanje gledališke gimnazije. Po vsej veijetnosti

naj bi ta stekla v naslednjem letu.Napisal sem 

tudi učni načrt, za ta del dramske igre, pridobil 

nekatere dobre sodelavce. Razlog za takšno 

odločitev je moje veselje za delo z mladimi, saj to 

pomeni biti mlad in se s tem ne držati svojega 

starega okorelega nazora ali načina izražanja. 

Sam pri sebi pač ne čutim, da se spreminjam, 

vendar pa to vidim na starih posnetkih. Prepričan 

sem, če imaš stike z mladostjo tudi s tujino, lahko 

ohranjaš svoj gledališki izraz. S tem se ne oprimeš 

svojih starih gledaliških obrazcev. Sicer imam za 

seboj že nekaj takih oblik dela z mladimi, kar mi 

bogati moje delo in življenje. Dilema ostati v

gledališču ali ne, je odvisno predvsem od tega, 

če nam bo politika dovolila to v tem prehodnem 

času, ki mu pravimo Drang nach Evropa.

Kako pa bo po vaših zamislih izglcdala 
gledališka gimnazija? Bo le srednja šola ali 
kaj več oz. bodo nanjo prihajali predvsem 

mladi iz OŠ, ki naj bi že imeli izkušnje v 
gledališču?

Ne, zdaj osnovnošolec ne more imeti gledaliških 

izkušenj. Nasprotno mislim, da bo gledališka 

gimnazija pomagala, saj je to povsem običajna 

gimnazija z maturo in približno istimi nekaterimi 

strokovnimi predmeti. Ta gimnazija bo pomagala 

pridobivati kadre, poklice, ki bodo oživeli 

amatersko dejavnost. Znano je namreč, da vsi 

učenci ne bodo šli na Akademijo. V gimnaziji so 

predvideni osnovni predmeti kot umetnost giba, 

govora itn., ostalo pa se bo dogajalo po gledaliških 

delavnicah. To bodo dve ali tri delavnice, kjer se 

bodo te funkcije podelile na vse kar je potrebno 

na Akademiji in seveda vse poklicev, za katere 

danes ni šole -šepetalci, inspicienti ipd.Tako da bi 

iz tega gledališča črpala profile, kijih danes treba 

priučiti. Po drugi strani, pa bodo vsi tisti, ki bodo 

šli v neke druge poklice ostali zastrupljeni s 

gledališčem in bodo v svojih sredinah potem 

delovali v amaterskem dogajanju.Očitek da če 

bo tu bilo 25 dijakov in da bodo vsi morali na 

Akademijo, ni potreben. Cilj je da tisti, ki bodo 

nadarjeni in jih to zanima lažje naredili sprejemni 

izpit s takim predznanjem. Vsi drugi pa se bodo 

tudi lažje našli v nekih poklicih, ki so redki in so 

potrebni tako gledališčem in so tem ljudem 

neznanka saj se vprašajo, kaj je npr inspicient? 

Mi danes črpamo iz nekoga, ki je bil dober v 

slovenščini in to ne more biti nekdo z močnim 

dialektom. Tako zasnovana gimnazija je 

dragocena ker zaenkrat je ena od redkih v 

Sloveniji in bo naletela na odziv, ker smo že 

rezervirali nekaj internatskih mest. Odprta bo tako 

za zamejske dijake kot za celo Slovenijo. Pred 

tem smo si ogledali zadeve pri dobrih prijateljih v 

konzervatorijih Pragi in v Brnem saj je cilj 

podoben na konzervatoriju tudi kot bo na tej 

naši gimnaziji. Tako naj bi bila naslednja stopnja 

po gledališki gimnaziji oblikovanje gledališkega 

konzervartorija.Tako sem bil zaprošen da bi tisto, 

kar sem teoretično zasnoval izvedel tudi v praksi. 

Tako je plesalka Nataša Kos naredila program
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za umetnost giba in bo tudi učila na šoli .Nataša 

Konc bo učila retoriko in dramsko igro .Pridobili 

smo Mojco Dimic, ki ima t.i. Impro ligo, kije tudi 

velik del tega zasnovala v teoretičnem izhodišču 

za improvizacijo in bo to tudi predavala na šoli.Tu 

gre predvsem za širjenje obrtnega znanja in še 

ne gre za umetnost ampak le zgolj za obvladanje 

obrti. Na koncu ne moremo pričakovati že 

zaključene umetnike, ampak ljudi, ki bodo preko 

tega izraza v improvizaciji lahko šli na pot v 

umetnost. Osnutek te šole je da bomo osnovatelji 

v začetku tudi poučevali.

Kako pa ta tvoja žlahtna trma in od kod ta 

izhaja ter ali ti pomaga tudi na odru?
Moj oče je bil prototip trmoglavega človeka,saj 

celo svoje življenje ni prodal enega kvadratnega 

metra zemlje ali odstopil od nobenih stvari. Bilje 

pregovor “Ti si trmast, kot Starina” in moji 

sorodniki pravijo, da sem ogromno tega podedoval 

kar je včasih handicap. Ta trma je v nas iz tega 

konca, mi pomaga, da se stvari zadam in speljem 

do konca. V umetnosti je ogromno projektov, ki 

ostanejo nedokončani in to je tisto, kar je meni 

tuje. Če se lotim, se v to zapičim in na vsak način 

skušam pripeljati stvari do konca. Ni veliko 

projektov ,kjer bi odnehal ali ne bi dokončal ne 

glede na uspeh.
Kaj je s vašim življenjskim ciljem ali s 

ciljem, katerega običajno prelaga za takrat 

ko bo čas za to?
V gledališču je tako, daje vsaka predstava svoj 

cilj in moj cilj je - ostati do konca v tej igri. Vso to 

znanje in vedenje to občutje, ki sem si pridobil in 

dušo, ki sem si jo nekako izoblikoval, želim v zrelih

letih čimbolj žlahtno prodati občinstvu. To jesen 

bom začel delati monodramo, ki me blazno 

integrira, saj je do sedaj še nisem igral razen 

kakšne krajše monološke zadeve , največ 

Sheakspeara.V roke mi je prišla monodrama, ki 

se imenuje Jesus ,my boy, katere avtorje Žid. 

To je pripoved sv.Jožefa, kako on gleda na 

odraščanje svojega pastorka, kako je z njim živel 

kot normalni oče z zelo talentiranim sinom kot je 

bil Kristus. Zadeva je zasnovana dosti humorno 

in se konča s zelo pretresljivo noto. Začne se 

namreč s Jaz sem Jožef, rojen sem bil 23.let pred 

Kristusom (pravi pred njim), ko sedaj gledam te

slike teh evropskih slikarjev, ne vem kaj jim je 

bilo, saj je na vse slikah božjega rojstva en lep 

dojenček Jezušček, lepo oblečena Marija in tam 

zraven starec star osemdeset let Jožef, samo da 

ne pomislili na seks ..smeh Potem so tu take 

peripetije, kako mu je povedala Marija, da je 

noseča, pa mu je takoj šinilo skozi glavo - s kom? 

Pa pravi z Bogom in reče, “ta je znorela”, ampak 

ker so takrat vse matere nezakonskih otrok 

kamenjali jo moral oz. jo vzel. Monodrama se 

konča tako, da mu je Jezus pomagal delati v 

delavnici in je bil zelo spreten tako da bi se kot 

mizar veliko naučil ."Vendar pa ko sem ga gledal, 

kako je umiral v teh hudih bolečinah, pa čeprav 

nisem ambiciozen sem rekel da jaz bi moral na 

tem mestu biti in ne on !”. To je simpatična 

pripoved, za katero ne vem kako bo sprejeta, 

vendar se je nabrala v meni, ki mi je blizu ta 

krščanska civilizacija in po drugi strani ta židovska 

nota , zdaj postaja znana, ker sojo Žide vedno 

pokrivali ali pometali pod preprogo .V naši literaturi

nastopajo skrajno negativno (Tresoglav v Miklovi 

Zali), sploh pa dela, kjer kristjani Židom očitajo, 

da so ubili Kristusa. Upam da mi bo ta cilj, ki ga 

nosim tudi uspelo uresničiti. V načrtu imam tudi 

režijo v Brnu, kjer imamo z igralci vred vsi skupaj 

lepe spomine kjer bi po 10 letih ponovno zrežiral. 

Takrat sem zrežiral Kovačevičevo Maratonci 

tečejo častni krog, tekst, katerega še vedno 

citirajo. Tu igrajo liki stare ljudi od 125 do 24 let, 

cela paleta jih je teh malih maratoncev .Tam sem 

imel sijajne žlahtne igralce (eden od teh je pred 

kratkim umrl) tako da še sedaj kadar pridem v 

Brno, citirajo ta tekst iz raznih aspektov, čeprav 

so se ga zelo težko lotili.Češčina je mehek 

poetičen jezik, nima pravih kletvic, medtem ko je 

srbski zelo sočen, agresiven saj je ta tekst napisan 

in saj se dogaja na levem bregu Donave.Zdaj 

me zanima če bi mogoče z Jančarjevim delom 

narediti.sedaj

Si hotel kdaj pripraviti kakšno delo v 
spomin na Janeza Pešca v Radečah?

Ta misel me je obšla predvsem takrat, ko so 

mi Radečanizelo ljubeznivo podarili nagrado, ki 

nosi ime Ivana Pešca, ki je tesno povezano z 

Janezom Pešcem, njegovim sinom. Težava je v 

oddaljenosti od kraja, drugi problem, pa je najti 

nek krog ljudi, ki bi jih to tudi zanimal. Najrajši bi 

človek dobil, tisti krog v katerem sem pod njegovo 

taktirko začel delati.To so bili takrat Novakova 

Joža, Jure Pohar, Vito Žindar, Matjaž Han.Žal 

imamo različne urnike in smo nekompaktibilni, 

tako daje zelo težko najti tak čas. Okolje je kljub 

temu krasno, mesto postaja tako prijazno in so 
vsi pogoji dani zato.

Kaj bi povedal tvojem trenutnem delu oz 
zaposlenosti ?

Vsak igralec doživi, da ga dajo malo na kahlo. 

Meni se na srečo ali pa na žalost to še ni zgodilo, 

da bi ne bil toliko zaposlen, da bi imel to čas 

narediti. Včasih so tudi takšni projekti, ki bi jih 

moral sam naresti, vendar bi zato moral imeti čas 

in prostor.Tega pa v tej čudni dirki in v tem tempu 

življenja ,ki je začelo strahotno drveti skoraj ni 

več. Prejšnji časi so nekako omogočali nekakšne 

dopuste, kakšen čas si lahko ukradel in si se 

nečemu posvetil. Danes, je vse tako, da se vsak 

boji za svoje delo, saj to odpuščanje z dela, to 

odrekanje postalo nekakšna “neznosna lahkost” 

in se čutiš nekako ogroženega če bi si preveč 

privoščil. Upam, da bo kakšnega takšnega 

projekta še kdaj prišlo ,ampak da pa bi ga v tem 

trenutku videl, pa ne!
Rudi Špan
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105 LET FRANČIŠKE 
MAJCEN

Dne 11.decembra je praznovala 
svoj 105.rojstni dan Frančiška 
Majcen, oskrbovanka doma 
Upokojencev F.Salamona na 
Tereziji v Trbovljah. Njen visoki 
jubilej so v družabnem prostoru 
tega doma proslavili kar se da 
lepo in domače. Poleg 
sorodnikov, oskrbovancev doma 
in osebja so se tega slavja 
udeležili tudi župan občine 
Trbovlje Ladislav Žiga Žgajnar, 
predstavniki DUT, Rdečega križa 
in še kdo. Jubilantki je pripravila 
lep nagovor direktorica Danica 
Hren. Povedala je, da je jubilantka 
oskrbovanka doma od leta 1997

dalje, prej pa je bila v domači 
oskrbi. Zanimivo je to, da vse 
življenje ni bila pri zdravniku, le 
v zadnjem času dobi kakšen

dodatek za poživilo. Srečanje s 
Franjo, tako jo kličejo, je bilo 
prav zanimivo in sproščeno. Tudi 
sama je še ob tej priliki zapela.

Rojena je bila v Litiji, pri 42-ih 
letih pa je že postala vdova s tremi 
otroki. Vnovič se ni poročila. V 
povojnem času je bila zaposlena 
pri Rudniku v Trbovljah in to na 
zunanjem obratu kot kurirka in 
snažilka v materialnem skladišču. 
Frančiška Majcen je ena 
najstarejših Slovenk, sicer pa je 
najstarejša Zasavčanka. Sama 
pravi, da bo počakala še do 
106.leta, potem pa bo še videla 
kaj bo naprej. Franji Majcen 
veljajo kot šesti najstarejši Slov
enki vse čestitke z najboljšimi 
željami tudi s strani bralcev 
Zasavca.

T.L, slika PRAV

Gojenki doma Franc Salamon Frančiški Majcen čestita direktorica Danica Hren

VAČE - KRAJ, KJER SE VEDNO NEKAJ DOGAJAZLATA POROKA

V soboto 25.11.2000 sta praznovala zlato poroko Anton in Julijana 
Lesjak iz Hrastnika, Trg Franca Kozarja 14a.

Polna dobre volje in veselja do življenja sta pred petdesetimi leti 
začeto skupno življensko pot slovesno potrdila pred matičarjem. 
Čestitkam hčere Jelke in Pavle z družinama, prijateljev, sorodnikov se 
je pridružil tudi župan občine Hrastnik Leopold Grošelj, ki je 
jubilantoma zaželel še veliko mirnih in srečnih let, predvsem pa zdravih 
trenutkov in skupnih let.

Andreja Kovač

POSMRTNINSKA SAMOPOMOČ V LETU 2001
V začetku decembra se je sestal 

na svoji zadnji seji upravni odbor 
Solidarnostne posmrtninske 
samopomoči pri DUT Trbovlje. 
Poleg drugega je sklenil, da bo 
znašala članarina in posmrtnina v 
letu 2001 takole; članarina bo 
znašala v prihodnjem letu 
2000,00 SIT, kar je za 5,26% več 
kot v letu 2000. Višina posmrtnine 
pa bo od 1.januarja 2001 dalje 
znašala 110.000,00 SIT, kar je za 
5.000,00 SIT oziroma 4,76% več 
kot doslej. Oboje, tako članarino 
kot posmrtnino je bilo treba

zvišati zaradi večjih stroškov 
pogrebnih storitev vseh vrst, pa 
tudi zaradi vpliva inflacije. 
Aktivni člani te samopomoči 
bodo plačali članarino od svojih 
plač ob izplačilu sredi januarja 
2001, upokojeni člani pa ob 
plačilu članarine za upokojence 
oziroma Društvo upokojencev 
Trbovlje. S plačilom članarine se 
zagotovi še nadalje upravičenost 
do pravic, ki izvirajo iz tega 
članstva.

IL

Tako prijetnih poti, kot je na 
Vače, ki so hkrati še zgodovinsko, 
kulturno in arheološko 
pomembne, je na tem območju 
sicer več.

Vače so vas s približno 700 
prebivalci in imajo svojo krajevno 
skupnost, ki obsega 13 vasi in 
zaselkov, meri 23 km2 in pripada 
občini Litija. Na manjših vrhovih 
stojijo starejše podružnične 
cerkve, ki pripadajo Vaški 
župnijski cerkvi Sv Andreja, s 
katerimi že nekaj Li 'dia 
župnik Janez Zaletel. Prete . 
leto smo se člani DU Moravče tudi

obiskali. Pokazal nam je 
notranjost cerkve, župnišče in 
novozgrajeni dom. Ob tej 
priložnosti smo bili pogoščeni, za 
kar se mu še iskreno zahval
jujemo. Dejal nam je, da smo 
vedno dobrodošli na Vačah, še 
posebno ob večjih prireditvah in 
praznovanjih. Pri tem obisku smo

lahko videli tudi maketo vseh 
šestih podružničnih cerkva, o tem 
dogodku pa priča tudi nastala 
fotografija.

Sicer pa je peš poti na Vače več. 
Najdaljša je dolga 17 km in 
poteka od Zagorice, rojstnega 
kraja Jurija Vege, preko Geossa 
in Vač do Zasavske gore. Kdor 
obišče ta znamenit kraj prvič se 
vedno znova rad vrača med 
prijazne in gostoljubne 
prebivalce, videti pa ima tudi kaj 
zanimivega in koristnega. Taki 

no tudi Moravčani, ki preko leta

radi obiščemo kraje na območju 
občin Zagorje, Litije in Moravč 
bodisi peš, na kolesih, z 
avtomobili ali kombiji. To bomo 
delali tudi v bodoče, za lastno 
zdravje, kondicijo in razvedrilo v 
naravnem in neokrnjenem okolju, 
posebno pa v središču Slovenije.

Besadilo in slika: Jože Novak
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THE LAST NIGHT - SRAGE EVENT
Kadar se nekdo odpravi na rave 

party v celjsko dvorano Golovec, 

ima povsem upravičeno zvrhan koš 

pričakovanj, saj tovrstni dogodki 

ljubiteljem rave scene ponujajo kar 

največ: vrhunsko glasbeno zasedbo, 

odlično atmosfero, dobro 

organizacijo in še bi lahko naštevali. 

Tudi The last night, dogodek, ki se 

je zgodil 16. 12.2000, seje odvil v 

enakem, vrhunskem slogu, kot smo 

ga vajeni že iz prejšnjih eventov. 

Cena karte j e bila tudi primerna temu 

vrhunskemu eventu. Znašala je 4000 

SIT. Hala Lje bila tokrat razdeljena 

kar na 4 prizorišča: tecimo, house,

NA RAVE LE VODA...
Irance in chill out room. 

V techno dvorani je dogodek otvoril 

domači Bloody-J, ki se kot DJ šele 

uveljavlja, kar pa ne pomeni, da svoji 

nalogi ni bil kos. Mladi in obetavni 

član skupine Karantanija.com je 

dodobra ogrel goste, ki so se na 

Prizorišču pojavili že takoj na 

začetku, ob 22. uri. Malo po 23. uri 

gaje nasledil avstrijski izvajalec, DJ 

Felipe, ki je s stopnjevanjem trših 

tehno ritmov ustvaril odlično podlago 

britanski zvezdi večera. Dave An

gel, DJ in producent, znan po 

udarnih in detroitovsko obarvanih 

setih, je ob svojem prihodu povzročil 

Pravi potres. Okrog pol druge ure 

zjutraj so halo zajeli močni techno

udarci, ki so trajali vse do konca 

Angelovega nastopa. Dave Angel, 

ki je kot producent znan po 

inovativnih izdelkih, je tako z izborom 

glasbe kot tehniko vrtenja odločno 

označil vrhunec večera. Za njim je 

za gramofone stopil velemojster 

Valentino Kanzyani, slovenski DJ in 

producent, ki zadnje čase vse bolj

NABITA HALA - TUDI Z ENERGIJO

navdušuje občinstvo. V svoj živahen 

nastop, poln energije in življenja, je 

vključil tudi skladbe iz svojega 

novega EP-ja "First level com- 

pleted". Razlika med njegovo glasbo 

in glasbo predhodnikov je bila dokaj 

očitna, lahko bi rekli, da ima 

Kanzyani svoj, razpoznaven stil, ki 

ga je prisotna množica raverjev 

bučno pozdravila. Vsi zainteresirani 

ga bodo lahko videli tudi na THC 

prireditvi v KLUBU 1MPER1US na 

Izlakah, dne 26.12.2000. Za njimje 

za zabavo poskrbel domači duo 

Dope control. S hitrimi in močnimi 

techno ritmi sta poskrbela, da so se 

tudi najbolj vzdržljivi raveiji utrudili. 

Obiskovalce sta med njihovim 

divjanjem ob vrhunski glasbi dodatno 

podžigala še MC Mars in MC Spot, 

vokalna animatorja, ki sta že stara 

znanca celjskih eventov. Tokrat sta 

se še posebej potrudila, saj sta poleg 

svojega ekstravagantnega plesa in

vokalnega ter mimičnega nastopa 

izvedla še točko "Jack in the box". 

Domiselna ideja za poživitev 

dogajanja, ki pa se nekaterim le ni 

zdela tako sijajna kot večini. Dva 

grozljivo našemljena klovna, ki sta 

se majala po podu, se mnogim nista 

zdela primerna za tovrstne dogodke. 

Kadar sta si vzela nekaj trenutkov 

za počitek, so za čarobni dodatek 

poskrbele seksipilne go-go plesalke, 

ki jih je umetniško okrasila mojstrica 

body paintinga. Bilka Baloh. 

Vzdušje so krojili še svetlobni efekti, 

ki bi jih sicer lahko sestavljal še 

kakšen reflektor več ter video 

projekcije, ki so marsikaterega 

preveč zagretega raverja kar 

pošteno miselno namučile, ko je 

skušal razvozlati, kaj se na platnu 

odvija. Tudi na ostalih prizoriščih se 

je odvijala zabava na visokem nivoju. 

Nekateri udeleženci partija so 

ugotavljali, da je bila glasba na house

VUF JE VROČE...

plesišču bolj kvalitetna kot tista na 

technu, sicer pa raznolikost glasbenih 

slogov in okusov dopušča raznolikost 

ocen. Med house DJ-i je najbolj 

izstopal Richard F iz ZDA, med 

trance DJ-i pa prav tako Američan, 

Africa Islam, kije poleg odličnega 

izbora trance glasbe nadvse navdušil 

tudi z izjemno tehniko vrtenja plošč. 

Edina pomankljivost celjskih night 

eventov, vredna kritike, je še vedno

ozvočenje. Tudi tokrat so bili tisti, ki 

imajo malo bolj natančna ušesa, 

rahlo razočarani. Glasba je bila 

razločna tik pred zvočniki, v sredini 

in ob robovih hale pa so se slišali 

samo še nedefinirani zvoki, ki so se 

motili med sabo. Dejstvo je, da 

konstrukcija prostora verjetno ne 

dopušča take kvalitete zvoka, kot jo 

lahko pričakujemo v prostorih 

zgrajenih samo z namenom

...IN 2

glasbenega uživanja. Tako, Mr. 

Space, organizator rave partija v 

Celju, nam je tudi tokrat postregel z 

enajsturno zabavo in užitki, ki so 

izčrpali praktično vse obiskovalce, 

če ne v Celju pa na after partiju v 

Imperiusu, katerega pa se na žalost 

nisem udeležil, ker sem zaradi 

izčrpanosti podlegel spancu še

preden seje parti končal.
Besedilo in slika : Matej Ocepek
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Dnevnik

JOŽE MAHKOVEC, DIREKTOR RADIA GEOSS
Dnevnik naj pišem? Pojma 

nimam, kaj bi napisal, da bo vsaj malo 
zanimivo. Vprašam prijafla, pa 
pravi: »Piš k'r misl'š, da bo prou.« 
Začenjam s ponedeljkom. Celo noč 
nič ne spim (polna luna + skrbi + 
svinja + ???), vsaj zdi se mi tako, ko 
zazvoni ura ob peti uri. Skuham kavo 
in odidem v moj mali domači studio. 
Pogledam, kaj seje zgodilo čez noč, 
pripravim stanje na cestah in potem 
delam do 8.ure. Še vedno se 
»matram ko triso hudičev«, da je 
besedilo vsaj tako prebrano, da je v 
etru približno dobro. Vsako zlo je za 
nekaj dobro. Če bi imel glas Sandija 
Čolnika, bi težil v eter 24 ur.

Po osmi uri grem na radio Geoss, 
še predno uspem parkirati, sem 
jezen na cel svet. V Litiji nimaš kam 
parkirati. Je toliko avtomobilov, da 
bi jih moralo biti skoraj nič glede na 
standard, kakršnega imamo. Tudi 
sam bi si glede na standard lahko 
privoščil le kakšnega polnoletnega 
fička, pa težim z audijem. Groza. 
Srečam Borisa. Nič ni zgovoren. 
Tudi nanj vpliva luna, si potihem 
mislim, rečem pa nič.

Ob pol enih me pokliče Tuljo. 
Pove, daje pred studiem in daje 
zaklenjeno. Nič mu ne razlagam, da 
imata tehnik in voditeljica čas za 
kosilo, na hitro zaključim pogovor na 
terenu, v avto in v Bistro Valvasor. 
Tulja Furlaniča sem nazadnje videl 
v Trbovljah pred tridesetimi leti, 
skupina Kemeleoni; »Mel so takšno 
opremo, daje gate paral.« In tudi s 
pogovorom sva takoj pol stoletja 
nazaj. Spomini na mladost in na 
takratno brezskrbno življenje; saj se 
ve- gradili smo socializem, mladina 
pa smo bili »naša bodočnost«.

Zvečer grem na vaje. Po parih 
letih spet začenjam s petjem v 
oktetu. Še tisto, kar sem že znal, ali 
pa sem mislil, da znam, zdaj ne gre. 
Vzdušje je prijetno, delamo, nato nas 
Marko povabi »na pir«, naredil je 
doktorat. Prvi doktor medicinskih 
znanosti v Litiji, madona, »Kulk bo 
zdej zdravja u Litiji!« je pa zagotovo 
eden najboljših ljudi, kar jih poznam 
in eden najboljših prijateljev. Že od 
nekdaj, da ne bo kakšnih dilem. 
Mačkova Špela nas postreže, kot se 
spodobi za »oreng oštarijo«, potem 
zapojemo. Pa še eno, pa še dve za

šankom, pa še vsak en deci, pa še 
eno. Nevzdržno. Nečloveško. 
Pridem ob enih. trezen, poln 
radenske in jagodnega soka. Kljub 
temu me tudi Tiba ne pride pogledat. 
Ob normalni uri, ko pridem domov, 
pa skače po meter visoko. So me 
že pred spanjem moje punce kaj 
»šimfale«, pa je Tiba to razumela. 
Saj veste, naš pes pa vse razume!!!.

Zjutraj vstanem »z mačkom«. Že 
16 let nič ne pijem, če pa ne spim, je 
občutek podoben iz časov, ko smo 
»konzumirali neverjetne količine 
špricarjev, na metre«.Naredim 
standarden jutranji program, se 
razjezim na mularijo, ki meče 
petarde in odhitim v Domžale, v Vele 
na poslovni pogovor. Ob pol desetih 
sem že v Kovini Šmartno. Na občini 
Litija se dogovarjam o sodelovanju, 
nato grem domov pisati ponudbe. 
Ko mi direktor Svea Zagorje pove, 
da letos ne bodo generalni 
pokrovitelji novoletnega programa, 
se odločim, da grem pisat dnevnik. 
Evo ti ga na, pa naj svet ve, kakšno 
je sodelovanje velikih direktorjev z 
radiom Geoss. »Tarnal nimajo, tavelk 
ne dajo. Pa živ, če morš!«

Danes je sreda, delam že od jutra 
in kljub temu, da mi Tadeja že ob 
treh popoldne reče, da izglodam 
utrujen in da bi se moral odpočiti, 
grem še na otroški parlament. 
Prisrčni so ti otroci, preveč resni za 
osmi razred. Namesto, da bi se 
pogovarjali o zabavi, smehu in 
lumparijah, govorijo o revščini, pijači, 
drogi. Same težke besede. V Litiji 
na tem ne dela nihče. Nihče 
uspešno. Če hočeš kaj zvedeti, je vse 
v interesu skrivanja identitete in ne 
vem koga še. Potem pa srečuješ 
zbuljene in zasanjane obraze otrok 
tvojih znancev in prijateljev. In 
pravijo, daje kar v redu, če greš vsaj 
na metadon. Streljal bil. Ne njih, pač 
pa vse tiste, ki za te otroke nismo 
nič naredili. Ne država, ne stranke, 
ne stroka. Naj mi oprostijo tisti, ki s 
srcem in dušo pomagajo 
zasvojencem. Kje je policija, kje so 
tisti časi, ko so nas tovariši miličniki 
s pendreki »pregonil«, da razen na 
kakšen »pir še pomislt nismo upal«.

Zvečer se trudim, da bi pozabil 
na dan, ki je za mano. Pa grem na 
kolo, za dušo, za zdravje, zbežim v

sanje. Za pet minut. Ne zdržim, da 
ne bi obenem pogledal še dnevnik. 
Kako nas »vozijo scat«! Ne 
verjamem v nore krave, še manj pa, 
daje stanje v Evropi nekontrolirano, 
kot skušajo prikazati. Tanko sprašuje 
zakaj je meso iz uvoza za četrtino 
cenejše od našega, predstavnik 
kmetov odgovarja, da je meso iz 
uvoza za potrošnike dražje. In ne 
dorečejo. »Buh se usmil vseh 
bleferjev, ne boste v nebesih, ko bodo 
na zemlji kraljevale nore krave!«

V vrtcu snemava z Darinko stoto 
oddajo mulčkov in mulčic. Prisrčna 
oddaja o naših najmlajših, vedno 
povedo tisto, kar mislijo, občasno 
udarijo »čist mim«. In to je to. Ko 
končava, grem za dve uri za 
telefonista v studio, na sporedu je 
oddaja hulahup. Doma napišem še 
dve ponudbi, potem grem spat. 
Lačen, umazan in sesut. Pridruži se 
mi Tiba, njeno stanje je podobno, še 
hujše. Gonitev seje začela-pri njej; 
pa misli, da sem njen kuža. Mia se 
razburja, da »tko ne more j’t naprej«, 
midva pa že spiva...

Zbudim se kot tiger, stuširam se 
in veselo na delo. Ob pol devetih 
sem v studiu, Helena jc polna 
energije in novih idej, Matej se drži 
nekam pomembno. Mislim, da smo 
zdaj ekipa, ki bi se z njo dalo delati 
dolgoročno. Pogrešam edino 
Strmija. Kljub temu, daje občasno 
malo zablefiral, je »zlo uredu fant«. 
Škoda, da gani!

Zvečer gre hčerka na prvi ples. 
Ko jo gledam, sem z mislimi 30 let 
nazaj. Takrat sem imel dolge blond 
lase, za na prvi ples mi je mama 
naredila »velne«. V tistih časih so 
še obstajale takšne škarje, ki sijih 
segrel na »špurgetu« potem pa »smo 
delal frizure«. Hčerko odloživa pred 
šolo.Gimnazijski ples je to, nato greva 
z ženo na večerjo. Našla sva »srno 
v omaki« pri Berdajsu na Savi. Še 
angelčki bi jedel, če bi imel usta pa 
ritke. Na koncu pojem še tri 
palačinke. Naj gre k hudiču 
holesterol, pa trigliceridi, pa slinavka, 
pa Špeh, pa...nore krave. Hujšal 
bom januarja, za leto pa še ne vem, 
kdaj bo to. Če prej ne, bom 
reinkarniran zagotovo »ena sama 
kust pa koža«. Popoldan delam 
reklamo za Zagorje. Cel teden za

konec leta bo polovica Slovenije v 
Zagorju. Litija bo ponovno skromna 
in sama. Ni novih idej, ni novih ljudi, 
vsi smo samemu sebi dovolj. Je res, 
daje za vse kriv naš župan Mirko? 
Kaj pa, če takšnole stanje odgovarja 
vsej politiki v Litiji? in levi in desni. 
Pokasirajo sejnine, poasfaltirajo 
domačo vas, pokasirajo še za delo v 
odborih, pa je za eno povprečno 
plačo prihodkov pri hiši. Poleg 
»pizjonov, invalidnin, plač in 
nadomestil za brezposelnost«. Pa 
pomembno in nadvse zaskrbljeno se 
je potrebno držati, pa gre. Vse 
navzdol. Že 10 let. Bomo našli novo 
energijo, novo moč, novega župana, 
nove svetnike, ali bo treba zamenjati 
občane? Dragi moji, »jest si pa tega 
ne zaslužem«. Zjutraj hitim v 
Ljubljano. Grem za pet minut na 
internet, potegne me noter, čez pol 
ure ugotovim, da zamujam. Vse! Tko 
in tko! Sestanek na Ministrstvu za 
promet in zveze, na poti v Ljubljano 
pa cesta-Jezus, Kristus, Marija;

pa kaj smo naredil tej državi, da 
imamo takšno cesto. Pozabljeni od 
države in Boga, še Bog jc poskusil s 
plazom, pa ga nihče ni razumel. 
Gledam registracije KK, CE- 
prehitevajo vse vprek, v škarje. Pa 
zakaj se ne ubijete na kakšnem 
mirnem kraju, kaj jc treba poleg sebe 
ogrožat še druge ljudi?! Stojimo pred 
semaforjem, rdeča luč. Petnajsti v 
vrsti se zapodi v rdečo luč, kjer 
kolona še ni prišla do konca zapore 
ceste. Za njim se zapodita še dva. 
Policaji bi samo na tej cestni zapori 
v enem dnevu napolnili celoletni 
proračun. Med Kresnicami in 
Ribčam, tofko, da boste vedeli, kje 
se da zaslužit za kruh. Da ne boste 
vedno »le od mene kasiral«! 
Upravičeno!

Zaključujem dnevnik. Še enkrat 
sem ga prebral. Polovico bi spustil 
ven, pa sem ob začetku sklenil, da 
bom pustil tisto, kar bom napisal. 
Brez popravljanja, ker potem to ne 
bo tisto, kar je bilo. Kar čuti duša. 
Včasih sva si v sporu. Ona bi bila 
romantična, razum pa se bojuje za 
obstanek. In kadar me popade, da 
bi jokal, tiho sedem v kot in tam 
počakam, da se solze posušijo. In
teh trenutkov je vse več......

Dnevnik ureja Igor Gošte
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Fax: ++386 (0) 356 64 167 
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Mili Jamšek
Ulica 1.junija 1, Trbovlje 

tel.:03/5620-044

Cenjenim strankam želimo 
srečno in veselo 
novo leto 2001!
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ODPRTO NON STOP



Predstavljamo Ford servis Hribar

KUUČ DO USPEHA - ZDRAVO POSLOVANJE 
BREZ VSAKRŠNIH KREDITOV

Ford servis Hribar je svojo dejavnost na današnji lokaciji začel 
pred dobrimi desetimi leti, ko je prodaja in servisiranje potekala še 
pod budnim očesom Marjana Hribarja. Toda leta 1996 je nenadna 
smrt dobesedno prisilila njegovega sina, sedaj 24-letnega Dejana 
Hribarja, v potezo, za katero še danes pravi, da jo ne obžaluje. Tako 
je Dejan z 20-imi leti postal samostojni podjetnik in danes se Ford 
servis Hribar ponaša s tem, da je eden najboljših tovrstnih servisov v 
Sloveniji nasploh.

Dejan, kdaj si pravzaprav 
začel s svojo kariero samostoj
nega podjetnika?

Servis sem začel voditi 
20.novembra 1996, nekako dva 
meseca po očetovi smrti. V tistih 
dveh mesecih je bilo namreč 
potrebno urediti veliko papirjev in 
rešiti odnose z upniki. Poslovati smo 
začeli z ogromnim minusom in smo 
dve leti delali samo za to, da smo 
prišli na pozitivno ničlo in da smo 
servis spravili na zeleno vejo. Pred 
dvema letoma smo začeli poslovati 
z dobičkom in to brez vsakršnih 
kreditov

Si bil v začetku glede prevze
ma servisa kaj v dvomih?

Nekaj časa sploh nisem hotel 
slišati za to, da bi jaz prevzel servis. 
Imel sem namreč povsem druge 
načrte, saj sem bil že vpisan za študij 
menedžmenta. V bistvu sem se 
kasneje izpisal in sledilo je dolgo 
premišljevanje s kolegi in delavci ter 
z vsem, ki so mi pomagali in padla 
je odločitev, da moramo nadaljevati 
s to dejavnostjo, ker mislim da bi si 
tega želel tudi moj oče.

Če danes pogledaš nazaj, ti je 
za to odločitev kaj žal?

Ne, nič mi ni žal. In to kljub temu, 
da ni bil moj življenski cilj, da bi delal 
z avtomobili, kajti v načrtu sem imel 
vodenje drugačnega podjetja, po 
možnosti oblikovalskega, kajti že od 
majhnega sem rad risal. Nisem bil 
pripravljen biti avtomehanik, čeprav 
sem delal to šolo in sem se sprijaznil 
s tem. Zdaj to delo opravljam in sem 
povsem zadovoljen, mislim pa tudi, 
da sem že uspel v nameri, da sem 
rešil očetovo čast, da se vse skupaj 
ne bi zaprlo.

Koliko je pravzaprav 
zaposlenih v vašem servisu?

Ko smo začeli, sta bila zaposlena 
oče in en mehanik. Zdaj so zaposleni 
poleg mene še trije mehaniki, kajti 
pred kratkim smo zaposlili še dva 
avtomehanika.Imamo še vajence, ki 
se izmenjujejo in sicer dva iz 
trboveljske šole in enega iz 
domžalske šole, tako da so vsak dan 
trije ali štirje v delavnici.

Vaša dejavnost obsega tako 
avtomehanike kot prodajo vozil 
ford...

Res je, imamo splošno 
avtomehaniko. Smo uradni serviserji 
za fordova vozila, čeprav nekateri 
mislijo drugače, nismo pa uradni 
servisno-prodajni center. Se pravi, 
da nimamo uradne prodaje vozil, 
ampak agentsko prodajo. To pomeni, 
da prodajamo za Siummit Kaposi in 
ne direktno za Summit Motors. Kar 
pa se servisa tiče pa spadamo pod 
Summit Motors, kar pomeni, da smo 
pooblaščeni za popravilo vozil ford. 
Pogodbeno se ukvarjamo tudi s 
kleparskimi in ličarskimi deli zavozila 
ford. Za kleparska dela skrbi 
Avtocenter Jereb, za ličarska pa 
Avtohiša Kržišnik.

Kako pa je s prodajo vozil?
Glede na to, da smo bolj kot ne 

mladi v kolektivu, to ljudi dostikrat 
odbija. Treba je vedeti, da ne živimo 
na veliki nogi in delamo brez 
vsakršnih kreditov ter prodamo 
toliko avtomobilov, da je to čisto 
dovolj za naš servis. Največ 
avtomobilov prodamo v Trbovlje. 
Poleg Trbovelj veliko avtomobilov 
prodamo po Sloveniji, kar pripomore 
tudi oglaševanje v časopisih. Kot 
primer lahko povem, da smo letos 
prodali avtomobile tudi v Novo 
Gorico, Krško in Maribor.

Posledično si s prodajo tudi 
večamo krog ljudi, ki prihajajo k nam

na raznorazne servise in popravila. 
Če še malce ostaneva pri vprašanju 
moram povedati, da kar malce z 
nestrpnostjo čakamo na novi model 
forda mondeo in forda ranger, ki 
bosta prišla na tržišče v naslednjem 
letu. Pri nam je bistvena 
avtomehanična dejavnost, zato ne bi 
veliko govoril o prodaji. Imamo tudi 
dosti dela z drugimi znamkami 
avtomobilov. Poleg tega pa se 
ukvarjamo še z vulkanizerstvom, v 
letu 2001 pa nameravamo še razširiti 
dejavnost, kar pa naj ostane 
skrivnost. Delamo na tem, da 
čimveč denarja, ki ga »prišparamo«, 
investiramo v posodobitev 
avtomehanične delavnice.

Iz kje prihaja največ vaših 
strank?

Polovica naših strank prihaja iz 
Trbovelj, okrog 30% iz Litije in 
Šmartnega, dosti pa je tudi 
Hrastničanov in Radečanov, 
najmanj pa domačinov, Zagorjanov.

Kakšen pa je sploh postopek 
pri popravilu vozila?

Stranka se na servis naroči po 
telefonu ali osebno na servisu vsak 
dan od 8. do 12.ure in od 13. do 
17.ure, kar je tudi naš nov delovni 
čas. Preden pričnemo z zamenjavo 
delov se pogovorimo s stranko in jo 
obvestimo o tem, kaj vse je treba 
zamenjati. Sami od sebe nikoli ne 
menjamo dele, ki so dragi. Stranki 
se pove kaj je nujno potrebno 
zamenjati, kar pa ni potrebno, pač 
počaka. Iz izkušenj lahko povem, da

jev 90% primerih popravila slednje 
končano še v istem dnevu, ko 
stranka pripelja avto v našo oskrbo. 
Vsaka stranka ima možnost, da 
lahko stoji ob avtu in gleda sam 
potek servisiranja, kar je sploh 
dobrodošlo v primem, če nam nekdo 
ne zaupa.

Omenil si, da so lahko deli kar 
precej dragi. Kakšni so potem 
plačilni pogoji?

Imamo različne plačilne pogoje. 
Za majhne zneske je to gotovina ali 
čeki, katere jemljemo od rednih 
strank, ki jih poznamo. Imamo pa 
tudi pos terminal, tako da lahko 
plačujejo s karticami BA, Visa, 
Eurocard, Karanta. Maestro in 
American Express. Na gotovinsko 
plačilo pri večjih zneskih nudimo tudi 
popust, redne stranke, ki so vse od 
nakupa vozila pri nas, pa 
presenetimo tudi s kakšnim 
novoletnim darilom, kot so večerje, 
darilni boni in podobno.

Mnogi zasavski podjetniki se 
pritožujejo nad majhno zasavsko 
kupno močjo. Kakšno je tvoje 
mnenje o tem?

Denarje v Zasavju velik problem. 
To pove tudi dejstvo, da imamo 
največ strank v mesecu po nakazilu 
pokojnin in plač. Opaža se majhna 
kupna moč, kajti dosti strank si 
plačila servisa drugače kot na 
obroke ne more' privoščiti. Minili so 
časi, ko so stranke pripeljale avto in 
nam povedale, da naj zamenjamo 
vse, kar je treba zamenjati.
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Moram pa povedati, da so cene 
na našem servisu dokaj manjše kot 
na primer v Ljubljani. Ljubljanski 
servis za uro dela računa 7.500 SIT 
+ DDV, pri nas pa je ura 3.500 + 
DDV. Res pa je tudi, da nekomu v 
Ljubljani z mesečno plačo 100.000 
SIT ni težko dati 5.000 SIT, pri nas 
pa je s plačo 50.000 SIT to velik 
problem.

Kako kot podjetnik gledaš na 
konkurenco?

Konkurenca je zdrava. Če je ni, 
se zna narediti, da malce zaspiš. Kar 
je konkurence v Zagorju nimam z 
nobenimi nič nesoglasij, celo 
izmenjamo si ideje in znanje, se 
posvetujemo in zaenkrat ni nobenih 
problemov. Z vsemi, ki se ukvarjajo 
s tovrstno dejavnostjo Zasavju, se 
normalno pogovarjam in nimam 
nobenega sovražnika.

Glede na to, da je le nekaj 
metrov stran druga avtohiša, 
Avtohiša Kržišnik, bi bilo 
zanimivo izvedeti, kakšni so 
odnosi med vami?

Zaenkrat ni bilo nobenih 
problemov in nasploh mi je pri 
samem začetku moje poslovne poti 
poleg direktorja Studia Modeme 
Sandija Češka najbolj pomagal prav 
Roman Kržišnik, lastnik Avtohiše 
Kržišnik. Ob tej priložnosti bi se jima 
še enkrat najlepše zahvalil za

nesebično pomoč, ki sta mi jo nudila 
in to zelo cenim. Zaenkrat ni bilo 
nikoli nesoglasij med nami in če se 
le da, zelo vzorno sodelujemo.

Zagorje je majhen kraj, kjer 
prakično vsak pozna vsakogar. 
Tudi zato je verjetno potreben 
pravi poslovni odnos do ljudi, s 
katerimi delaš, kajne?

Vsekakor. Mi zmeraj pazimo, da 
ne zamujamo z roki plačila do 
dobaviteljev, kateri so izključno iz 
Zagorja, kajti jaz vedno pravim, da 
naj se denar vrti v domačem kraju. 
Zato največ poslujemo z zagorskimi 
trgovinami kot so Avtodcli Čop in 
Trgoavto. To sta glavna dobavitelja 
opreme in rezervnih delov, ki ni iz 
fordovega programa.

Kako je s lordovimi 
rezervnimi deli?

Kar se tiče servisnega in 
potrošnega materiala pri samem 
vzdrževanju in servisiranju vozil ter 
delov, kateri se pogostokrat 
uporabljajo, skrbimo, daje vedno na 
zalogi. Rezervne dele, ki niso na 
zalogi (največkrat pločevina in 
karoserijski deli), pa naročamo vsak 
dan direktno na Summit Motors 
d.o.o. Ljubljana in to vse prek 
interneta in če je naročeni material 
v Ljubljani na zalogi, je naslednji dan 
zjutraj že v našem servisu. Kar se 
tiče pa motornih olj in vseh tekočin,

kijih avto potrebuje, pa bomo v letu 
2001 podpisali novo pogodbo s 
Castrol Slovenija, kar zahteva tudi 
fordova servisna mreža.

Da si pravi pripadnik svojega 
servisa pove tudi podatek, da 
tudi v privetnem življenju voziš 
forda...

Včasih sem bil bolj navdušen nad 
drugo znamko avtomobilov.

Kasneje sem bil s strani očeta 
primoram voziti forda in ko enkrat 
avtomobile spoznaš in delaš na 
njemu, poznaš vsak njegov zglob, mu 
preprosto zaupaš. Čeprav nekateri 
mislijo, da ford ni najboljši avto, jaz 
vem, skupaj s tistimi, ki ga vozijo, da 
je to zelo dober avto in mu bom ostal 
zvest ne zato ker jih prodajam, 
ampak zato, ker mu zaupam.

Kakšni so tvoji cilji v letu 
2001?

V letošnjem letu smo začeli s 
prenavljanjem poslovnega objekta, 
spodaj in zgoraj smo kompletno 
obnovili, in obdelali s fasado, v okviru 
servisa smo obnovili kopalnico in 
stopnišče, za letos smo vse izpolnili, 
je bila kar velika investicija, vendar 
smo jo uspešno pokrili. Načrtujem, 
da bomo tudi v letu 2001 nekaj 
prenovili. Poleg tega imamo v načrtu 
pridobitev najnovejšega testerja za 
fordova vozila, tester za

preizkušanje zavorne moči in 
nadomestno vozilo. Danes človek ne 
more biti brez avtomobila in v času 
večdnevnega popravila stranka 
potrebujem nadomestno vozilo. 
Zaenkrat uporabljamo za 
nadomestna kar vozila Rent a car
ja Kržišnik, toda upam, da nam bo 
uspelo pridobiti lastno nadomestno 
vozilo.

Je v načrtih tudi kakšna 
razširitev?

Zaenkrat ni mogoča, kajti še 
vedno nismo rešili vse 
dokumentacije z lastništvom hiše in 
nismo imeli nobene zapuščinske 
razprave po očetovi smrti in dokaj 
žalostno je, da ta sistem ne deluje. 
Čakamo in zaenkrat širitev ne pride 
v poštev.

Za konec...
... bi želel povabiti vse tiste, ki 

še niso bili pri nas, da se pripeljejo v 
naš servis in se prepričajo o naši 
kakovosti, obenem pa bi to priložnost 
izkoristil, da vsem vašim bralcem 
voščim zdravo in veselo novo leto 
2001 in da bi se jim uresničile vse 
želje, ki so sojih zaželeli. Pa srečno 
vožnjo v letu 2001!

Besedilo In slike: Peter Motnikar

PRODAJA IN SERVIS
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IZREDNA IZVEDBA 28. KARATE TURNIRJA »TRBOVLJE 2000«

Karate klub Tika Trbovlje je v 
soboto, 16. decembra organiziral in 
izvedel že 28. mednarodni karate

turnir »Trbovlje 2000«, kije hkrati 
tudi najstarejši karate turnir v Evropi, 
tokrat z rekordno udeležbo 
nastopajočih tekmovalcev. V 
prekrasnem vzdušju, ki je krasilo 
športno dvorano osnovne šole v 
Trbovljah, je svoje znanje in moči v 
spretnostih karateja merilo kar 611 
tekmovalcev v 652 nastopih v 
športnih borbah in katah. Vsi 
nastopajoči so prišli iz 86 klubov iz 
Slovenije, Hrvaške, Bosne in 
Hercegovine, Makedonije, Slovaške 
in Republike Srbske - BiH. 
Tekmovalci in tekmovalke, med njimi 
večje število nosilcev medalj z 
evropskih in svetovnih prvenstev, pa 
se je pomerilo v kar 28 različnih 
starostnih in težnostnih kategorijah. 
Tudi ljubiteljev in navijačev karateja 
ni manjkalo, saj se jih je turnir 
ogledalo preko 1500 gledalcev.

Turnir, kije potekal skoraj 14 ur, 
je bil popestren z uradno otvoritvijo 
med dopoldanskim in popoldanskim 
delom tekmovanja in SHOW 
programom, na katerem so 
ljubiteljem karateja trboveljski 
karateisti v večih točkah prikazali 
šolske in mojstrske kate, tako v 
tehničnem smislu kot tudi z

nasprotniki. Za svoje nastope so si 
od prepolne dvorane gledalcev 
prislužili glasen aplavz. Poleg njih pa

so s svojim nastopom izredno 
navdušili člani akrobatske skupine 
Fliers iz Trbovelj s svojimi 
atraktivnimi meti, poleti in zabijanji 
v koš ter plesna skupina LATINO 
PASSION s prikazom latino 
ameriških ritmov in plesov.

V dopoldanskem delu 
tekmovanja so se v izvajanju kat 
in v športnih borbah pomerili 
mlajši in starejši dečki in 
deklice. Kar precej sprememb 
v tekmovanje v katah je prinesla 
nedavna sprememba
tekmovalnih pravil na nivoju 
Svetovne karate zveze, saj po 
novem tekmovalci niso za svoj 
nastop ocenjeni s sodniškimi 
ocenami, pač pa se, podobno kot 
v športnih borbah, v izločilnih 
bojih pomerijo z izžrebanim 
nasprotnikom. To pa je tudi 
botrovalo številnim
presenečenjem, saj je nemalo 
favoriziranih tekmovalcev ostalo 
»praznih rok«. Mladi trboveljski 
tekmovalci so dobro izvedli 
svoje kate, kljub temu, da se jih 
je večna poslovila že v 1. ali 2. 
kolu, vendar pa v novem 
sistemu tekmovanja bistveno

večjo vlogo igra taktika in 
izkušnje in ne le sama izvedba 
kate, t.j. borbe z namišljenim 
nasprotnikom. Med dečki se je 
Žiga Šantej v katah uvrstil na 9,- 
16. mesto, enaka uvrstitev pa je 
v športnih borbah v kategoriji do 
45 kg uspela Elvisu Selimoviču. V 
številčno najmočnejši kategoriji 
dečkov +45 kg v borbah, se je 
Tilen Kovačič prebil v 3.kolo.

V popoldanskem delu tekmovanja 
pa so se pomerili tekmovalci v 
konkurenci kadetov (16-18 let) in 
članov (nad 18 let). Glede na precej 
večje izkušnje od svojih mlajših 
klubskih kolegov, so starejši 
trboveljski tekmovalci popoldne le 
pokazali svojo pravo formo in to 
kronali tudi z imenitnimi rezultati. 
Kljub solidnim borbam so se v 
prvem ali drugem kolu poslovili od 
nadaljnega tekmovanja Gorazd 
GRIČAR, Jernej SIMERL in Miha 
KOVAČIČ. Svoj dan so tokrat imeli 
Poldi HERMAN, Franci CEFERIN

in letošnji nosilec srebrne medalje iz 
Mladinskega EP, Dalibor FILIPIČ. 
Poldi je vse borbe do vstopa v fi
nale prepričljivo zmagal. V polfinalni 
borbi mu je proti hrvaškemu 
tekmovalcu popustila koncentracija 
v zadnjih sekundah borbe in temu je 
uspelo doseči odločilno točko in s 
tem zmagati 2:1. Kljub temu je

osvojena bronasta medalja velik 
uspeh tako za Poldija kot trboveljski 
karate. Franci in Dalibor pa sta se 
tokrat odločila, da zmage ostanejo v 
Trbovljah. Vsak v svoji kategoriji, 
Dalibor do 60 kg in Franci do 75 kg 
sta z vsemi nasprotniki, vključno s 
finalisti dobesedno pometla in na 
koncu stala na najvišji stopnički, kar 
je eden izmed največjih uspehov 
trboveljskih karateistov na tem 
domačem turnirju.

Duša in »motor« vseh 28-ih 
turnirjev v Trbovljah pa je zagotovo 
predsednik Karate kluba TIKA 
Trbovlje, Franjo GLAVICA, ki mu 
vedno uspe sestaviti odlično 
organizacijsko ekipo, ki je tokrat 
štela preko 50 ljudi. Trboveljski 
organizatorji imajo poleg zelo 
uspešne organizacijske formule tudi 
najdaljšo tradicijo karate turnirjev 
celo v Evropi. Tako kot v 
organizacijskem pomenu so 
trboveljski karateisti tudi na 
tekmovalnem podorčju igrali zelo

pomembno vlogo, saj so osvojili kar 
tri odličja, od tega dve zlati.

Vodstvo kluba se še posebej 
zahvaljuje vsem sponzorjem, ki so 
priskočili na pomoč in s tem 
omogočili izvedbo kvalitetnega 
turnirja.

Borut MARKOŠEK

Tekmovanje v kategoriji mlajših mladincev do 75 kg se je končalo skoraj 
sanjsko.

1. mesto - Franci CEFERIN,
3. mesto - Poldi HERMAN.

V show programu je Dalibor FILIPIČ "pometel" svoje nasprotnike. Isto je storil 
tudi na tekmovanju in osvojil prvo mesto.



?iT) DT m

28. GRUDNA 2000

IZ TABORA NR RUDAR 
TRBOVLJE

Čeprav nogometaši trboveljskega Rudarja počivajo in se še niso 

pričeli pripravljati za drugi del tekmovanja, vodstvo kluba pridno 

dela.Kolikor nam je znano, trener članskega moštva, Hajrudin Ibrakič 

pridno išče okrepitve. Zaenkrat nam še ni zaupal imen kandidatov, 

povedal je le, da se dogovarja predvsem z nogometaši zasavskih 

klubov. V tem času so v klubu zbrali še dokončne uvrstitve svojih 

mlajših selekcij, ki nastopajo v različnih ligah. Podatke so poslali 

tudi na naše uredništvo. Z veseljem jih objavljamo.
Pa začnimo z mlajšimi dečki. Nastopajo v I2članski l.ligi MNZ 

Ljubljana. S 15. točkami (4 zmage, 3 neodločeni izidi, 4 porazi) so 

uvrščeni na šesto mesto. Za vodečim Slovanom zaostajajo za 18 

točk. Uspešnejše v 11 članski 2.ligi MNZ Ljubljana nastopajo 

starejši dečki. Z osvojenimi 24. točkami le za tri točke zaostajajo za 

prvouvrščeno ekipo Kamnika. Trboveljčani so v desetih tekmah 

kar osemkrat zmagali in doživeli le dva poraza.

V 2.slovenski kadetski ligi so Trboveljčani s 24. točkami šesti. 

Beležijo 8 zmag in 5 porazov. Za vodečo ekipo Komenda-Kamnik 

zaostajajo 12 točk. Nekoliko slabše so uvrščeni trboveljski mladinci. 

V 2.slovenski mladinski ligi so s 13. točkami na desetem mestu. 

Vodi Slovan s 35. točkami.
IgorGožte

Borilne veščine

USPEŠEN NASTOP IZLAČANOV 
IN ZAGORJANOV V RUTINI

Pred prazniki so nas izlaški in zagorski kickboksarji razveselili še 

zadnjič v tem letu in sicer na močnem mednarodnem turnirju v 

hrvaški Kutini, kjer je sodelovalo preko 400 tekmovalcev v full, 

light in šemi kontaktu ter v glasbenih katah. V 11 .članski izlaški 

odpravi so imela tokrat glavno besedo dekleta. Prvo mesto in naslov 

najboljše borke turnirja je osvojila Brigita Plemenitaš, drugi mesti 

pa sta v svojih kategorijah osvojili Liljana Gošte in Urška Dolinšek. 

Med fanti seje do stopničk uspelo povzpeti le Gregorju Ocepku in 

sicer na tretjo. Četrti so bili Maja Vetršek, Sašo Plemenitaš, Marko 

Razpotnik, Jure Vetršek in Tea Roglič.

Za Zagorje je najboljšo uvrstitev dosegel Primož Bračič, kije 

zmagal, tretje mesto je osvojil Klemen Juvan, v glasbenih katah pa 

so Varussi Vozelj, Zvonka Pavlič in Katja Prvinšek osvojile drugo, 

tretje in četrto mesto.
Igor Gošte

NAPOVED AKCIJE ŠPORTNIKI ZASAVJA 2000
V naslednji številki, ki izide IS.januarja 2001, bomo 

objavili prvi kupon akcije, s katero boste izbirali naj 
športnike, in športnice v več kategorijah;

L) ŠPORTNIK LETA 2000
2. ) ŠPORTNICA LETA 2000
3. ) TRENER/KA LETA 2000
4. ) EKIPA LETA 2000
Več o samih pravilih glasovanja in pošiljanju kuponov ter 

kriterijev za glasovanje pa, kot že rečeno, v naslednji številki 

skupaj s prvim kuponom!

Portret

Kisovčan 
Urban 
Javoršek seje 
rodil sredi 
pomladnega 
meseca leta 
1992. S 
skakalnim 
športom se je 
začel resneje 
ukvarjati pred 
nekaj več kot 
tremi leti, ko 
seje pridružil 
svoj im prijatel
jem skakal
cem. Nekaj 
hrabrosti si je 
verjetno 
sposodil od 
očija Matjaža, 
ki je tudi sam 
veliko v zraku. 
Sicer ne s 
smučmi, z 
jadralnim

padalom pa ga večkrat opazi-mo, če se zazremo v nebo. Urbanova 
dosedanja trener-ja sta bila Borut Markošek in Zvone Pograjc. Poleg 
skakanja se Urban rad rola, smuča, borda in igra nogomet. Ko smo 
ga vprašali, kakšen šport se mu zdi skakanje, nam je povedal, daje 
to super šport. Tudi njegovi dosedanji rezultati, vključno z rekordnim 
skokom (23,5m), so podobni. V zbirki njegovih najboljših rezultatov 
najdemo: l .mesti na tekmi za Pokal Tržič in na tekmi za Sodnikov 
memorial v Kranju, 2.mesto na Pokalu MIP v Kisovcu in še 3.mesto 
na Pokalu MIP v Žirovnici. Beleži tudi veliko uvrstitev do šestega 
mesta. Zanimivo, da si je Urban za svoja skakalna vzornika zbral 
dva skakalca, ki sta bila v samem vrhu tega športa, in ki sta se (ali 
še ne) tja z mukami vrnila; Andreas Goldberger in Primož Peterka, 
ki še upa (mi tudi), da se bo. Za konec še zapišimo, da Urban hodi 
v glasbeno šolo, kjer se uči igrati na kitaro. V 2.razredu OŠ, ki jo 
obiskuje, ima najrajši matematiko. V prostem času se rad igra s 
prijatelji, najrajši pa s svojo mlajšo sestrico Anjo, ki že tudi sama 
skače na mali kisovški skakalnici.

Slika arhiv Javoršek, besedilo Igor Gošte
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Želimo vam, da vam bo prineslo 
tako drobne radosti, kot veliko * 

veselja, sreče in uspehov!
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mladim
Zasavcem

Vaši portreti dr.Franceta Prešerna še kar prihajajo, zato jih 
bomo v naslednjih številkah še objavljali, čeprav se je 
Prešernovo leto že izteklo. Posebno zahvalo izrekamo učiteljici 
Nani iz Trbovelj, saj je poslala simpatične izdelke svojih 
četrtošolcev.

Hvala tudi slavistki Jani Štojs, ki uči na OŠ Litija. Iz njihovega 
glasila Naša beseda smo dobili prispevke, ki res ustrezajo 
novoletnemu utripu. Upamo, da bodo še kdaj gostovali na 
naših straneh.

Zelo zelo nas zanimajo tudi vaše razprave na letošnjo temo 
HOČEM, TOREJ ZMOREM. Svoje predstavnike ste poslali že 
na regionalno srečanje, nekateri greste tudi v Ljubljano. Saj 
svojih sklepov ne mislite skrivati? Sicer pa je misel Hočem, 
torej zmorem primerna tudi za novoletne obljube, ki sijih vsako 
leto privoščimo. SREČNO IN VESELO NOVO LETO 2001 VAM 
ŽELIM!

ich<\

PRIJATEU JERNEJ
Moj najboljši prijatelj je Jernej. 
Vedno tekmujeva, kdo bo prej: 
kdo bo prvi napisal nalogo, 
kdo bo spretnejši pri igri z žogo. 
Skupaj sva že let precej, 
moj prijatelj in jaz - Andrej. 

Andrej Podlesnik, 4.0 OŠ I.Conkor Trbovlje

BRATEC TIBOR
Moj bratec Tibor, 
je vedno nasmejan 
in njegov nosek 
navihan je vsak dan.
Res mi rad nagaja, 
da živce mi nabira.

a kadar sem v stiski 
že nasprotniku lase pobira.

Mašo Kafel, 4.a. OŠ (.Cankar Trbovlje

PRIJETNO Ml JE...
Prijetno mi je, ko zapade sneg. 

Skoraj vedno me pride prijatelji
ca iskat, da se greva sankat. 
Najbolj uživava, ko hodiva po 
globokem snegu in se mečeva po 
njem. Najbolj prijetno pa mi je, 
ko se kepava in sem mokra. 
Mami se vedno krega, ko pridem 
domov mokra in polna snega. 
Preoblečem se in se zavijem v 
toplo odejo, da se ne prehladim. 
To se ponavlja vsak dan, kadar je 
sneg, in pri tem zelo uživam.

Nina Plankar OŠ Litija

Meni je vedno prijetno, kadar
mi je toplo in se pogovarjam z 
mamico. Prijetno mi je tudi, kadar 
igram košarko in sem razigran. Pa 
tudi kadar dobim dobro oceno 
sem zelo vesel. Prijetno se 
počutim, kadar mami pomagam 
pospraviti hišo, kadar se igram s 
sosedovim psom in z mojimi 

prijatelji.
Dejo Grujčič, OŠ Litija

VESELI DECEMBER
Že december k nam hiti, 
vse se ga že veseli.
Morje je že zdavnaj preč, 
ne pogrešamo ga več.
Zdaj se zime veselimo 
in po snegu se podimo.

Eva Žontat 2.b.

MODNI NASVET ZA SVEČANE 
PRILOŽNOSTI

Sicer obleke za svečane večerje 
ni prav lahko izbrati, a po mojem 
okusu bi izbrala dolgo črno 
žametno obleko. Imela naj bi zelo 
eleganten kroj iz čudovitega 
žameta z razporkom na sprednji 
strani. Obula bi črne čevlje z 
visoko peto. Vrat pa bi okrasila z 
ogrlico iz biserov.

Rosanda Erjavec, OŠ Litija

NOVOLETNA
Staro leto se poslavlja, 
kup vprašanj nam vsem 

zastavlja.
Mnogo smo že postprili, 

mnogo smo se naučili, 
veliko smo res doživeli,

prav lepo smo se imeli.

Kaj prinesla bo ta zima, 
ko v novi obleki k nam 

prikima?
Ona bo prinesla to, 
da nam vsem bo še bolj lepo. 
Saj prišlo bo novo leto, 
z novo odejo bo odeto.

Naša želja pa je ta, 
da bi otroci vsega sveta, 
ljubezen, srečo uživali 
ter v miru rajali.

Simona SotiaiOŠ Litija

NOVOLETNE ŽEUE2.B.
Želim si, da se ne bi očka in 

mamica kregala.
Želim si rolarje.
Želim si, da ne bi pokale 

petarde.
Želim si, da bi bila zdrava. 
Želim si, da bi bili na svetu vsi 

srečni.

POBARVAJ 
OBESKE 2A 

NOVOLETNO 
JELKO
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ZGODILO SE JE NA PODROČJU 
PO HRASTNIK

Veselje do kričanja
Dne 12.12. ob 17.50 uri so bili policisti zaprošeni za intervencijo, 

ker je pred trgovino Jagoda neznanec na ves glas kričal. Na kraju so 
policisti ugotovili, da gre za pijanega P.A., starega znanca policistov, s 
katerim so se pogovorili, ga napotili domov in zoper njega napisali še 
predlog SP.

Zagorjan pridržan do iztreznitve
Dne 12.12. ob 19.15 uri so bili policisti obveščeni, da neznan voznik 

vozi zelo čudno in ovira promet. Takoj so odšli na kraj in na glavni 
cesti II.reda ustavili voznika osebnega avtomobila znamke nissan 
primera M.K.-ja iz Zagorja ob Savi. Odredili so preizkus 
alkoholiziranosti, vendar ga je M.K. odklonil. Policisti so mu odvzeli 
vozniško dovoljenje in mu prepovedali nadaljno vožnjo, s čemer pa 
se M.K. ni strinjal, pač pa pričel policista žaliti, mu groziti ter ga 
prijemati za bundo. Policista sta zato uporabila strokovni prijem. M.K. 
pa zaradi utemeljenega suma, da bo s prekrškom nadaljeval, pridržala 
v prostorih za pridržanje do iztreznitve. Zaradi kršitve JRM-ja in CPP 
sta bila sodniku za prekrške podana dva predloga za uvedbo postopka 
o prekršku.

Dobro bo plačal
Dne 14.12.2000 ob 13.55 uri so policisti PO Hrastnik na Cesti l.maja 

v Hrastniku ustavili voznika osebnega avtomobila namke fiat tempra 
A.A. iz Hrastnika in zaradi suma vožnje pod vplivom alkohola odredili 
preizkus. Vendar se je A.A. pričel nedostojno vesti do policistov, prav 
tako pa je policista tudi fizično napadel. S strokovnim prijemom je bil 
obvladan, pripeljan na PO, kjer je bil opravljen preizkus 
alkoholiziranosti, ki je pokazal kar 2.52 grama alkohola na kilogram 
krvi. Z rezultatom se seveda A.A. ni strinjal, zato so policisti odredili 
tudi strokovni pregled, vendar ga je A.A. odklonil. Vozniškega 
dovoljenja mu policisti niso odvzeli, ker ga ni imel pri sebi, so mu pa 
zato in ker med vožnjo ni uporabljal varnostnega pasu, izdali plačilni 
nalog. Ker je bilo utemeljeno pričakovati, da bo A.A. s kršitvijo v 
očitno pijanem stanju nadaljeval, je bil pridržan v prostorih za 
pridržanje, zoper njega pa podan predlog SP-ju.

Ni mogel pravočasno ustaviti
Dne 15.12. ob 13.15 urijeK.S. iz Štor vozil tovorni avtomobil znamke 

peugeot boxer po regionalni cesti kreda iz smeri savskega mosta proti

Riklovem mostu v Hrastniku za voznikom osebnega avtomobila 
znamke opel kadett L.A. iz Hrastnika, kateri je pri pekarni Leniči na 
Cesti l.maja z vozilom pred prehodom za pešce ustavil. Ker pa K.S. 
za njim ni vozil na potrebni varnostni razdalji, je med zaviranjem s 
prednjim delom trčil v zadnji del osebnega avtomobila L.A. Na vozilih 
je nastala materialna škoda za najmanj 200.000 SIT. Policisti so K.S. 
izdali plačilni nalog.

Ukrdel mobilni telefon za heroin
Dne 19.12. je K.A. iz Hrastnika policistom prijavil tatvino mobilnega 

telefona, vrednega 30.000 SIT. Ob prijavi je navedel, daje bil pri njemu 
v stanovanju na obisku nek fant, kateri mu je ponujal v prodajo 
nekakšne peči. V tem času pa je moral K. A. na WC in je zato stanovanje 
izpustil, ko pa se je čez nekaj minut vrnil, fanta in tudi mobilnega 
telefona ni bilo več. Policisti so že naslednjega dne poiskali D.I. iz 
Hrastnika, kateri pa mobilnega telefona ni več imel. Po tatvini je namreč 
odpotoval v Ljubljano, kjer je mobilni telefon prodal. Za denarje kupil 
heroin in ga takoj zaužil. Policisti so zoper D.I. podali kazensko ovadbo.

ZGODILO SE JE NA PODROČJU 
PP LITIJE

Razgrajal je
Dne 13.12. je bil v gostinskem lokalu Baron kršen javni red in mir. 

Gostje v gostilno prinesel liter vina in začel piti,'natakarica mu to ni 
pustila in je prijel pepelnik in ga vrgel ob tla ter ga razbil, koščki pa so 
razbili šipo lokala.

S koso grozil sosedi
Dne 14.12. je R.D. grozil s svojo koso sosedi da jo bo ubil in jo 

obenem tudi zmerjal. Koso so mu zasegli in ga prijavili SP-ju.

Požar na pohištvu
Dne 17.12. je zaradi preboja električne energije na adapterju 

telefonskega aparata prišlo do požara in se je vnelo oblazinjeno 
pohištvo. Nastala je materialna škoda v višini 300.000 SIT.

Ujet na delu
Dne 19.12. je bil v Tenis parku As prijet storilec kaznivega dejanja 

pri kraji oblačila. Predali so ga staršem.

Smola pa taka
Dne 19.12. so policisti pri prevozu ukradene robe prijeli dva 

polnoletna ter štiri mladoletnike. Sledi kazenska ovadba.

Policisti in ostali delavci 
Policijske postaje Trbovlje, 
Policijske postaje Litija 
ter Policijskih oddelkov 
Hrastnik in Zagorje

ŽELIJO IN VOŠČIJO
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Trg svobode 11/a, tel.: 03/56 31 190

Grajska ulica 2, Zagorje, tel.: 03/56 55 120

j r_,__5Z /
l_3 / / Splošno gradbeno podjetje 

/ / ZASAVJE TRBOVLJE d.d.
/ / [—j Savinjska cesta 15,1420 Trbovlje

Ali ne bi bilo čudovito, 
če bi lahko prodrli v duha premoščanja, 
v jutrišnji dan in bi vsako medsebojno srečanje 
posvetili povezovanju napak, zapolnjevanju praznin, 
premagovanju ovir in zidanju mostov med ljudmi?

Leo F Buscaglia

V prihajajočem leni 2W1 želimo vsem

občanom Zasavja obilo zdravja, sreče in uspeha: 

z gradnjo mostov med ljudm i 

pa oinivee mdovcljstm v vaših srcih.

Srečno, uspešno 
in veselo 
Novo leto 

2001!

Direktorica in kolektiv Zasavske ljudske univerze

RiSC 4
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

OBČINSKI ODBOR TRBOVLJE
101

Tam zeli
PODJETJE ZA PROIZVODNJO KARTONSKE EMBALAŽE d.o.o.

Opekarna 22, 1420 Trbovlje, tel.: 38 (0)3 5626 066, fax: 38 (0)3 56 26 166

srečno Aoro Suzčno/ cVlouo/ leto/
2001Jk leto 2001!

[mm/želo kalejdMts
PAK 4 /



FOTO WEISS
T r b o vij e
TEL: 03/563-41-15 

_ _ FAX: 03/563-41-14 
p!\A/ GSM: 041/647-342 

041/798-342

1896 'de 1996

NAJ UGODNEJŠE CENE V ZASAVJU!

^Ve&el Jožičin 

sx£Čno/iw 

cVloM&let&2001!

GOSTINSKO PODJETJE

Trojane 11 
1222 Trojane 
Tel.: 017233 600 
Fax: 01 7233 565 
www.gp-trojane.si 
gp-trojane@siol.net

Gami hotel
Trojane 27 

1222 Trojane 
Tel: 01 7233 610 
Fax: 01 7233 615 

gp-trojane.gami.hotel@siol.net

Voščimo vam
srečno

uspešno Novo leto
iv

2001! ^ ^ ^

y,7r‘
0

TPTd.d
Savinjska cesta 31 

1420 Trbovlje 
SLCMENUA

teUon: ♦ 386 (0)3 56 53 650 
far * 386 (0)3 56 27 568

e-maik
tovarna.pohištva.trbovl je@siol.net 

www.tp-t.si

Voščimo vam 

srečno in uspešno 

Vbvo leto 200l!

lili III lili

POTRBIN
tel.: 0R1?72?I 054

Vesele Božične praznike 
in srečno Novo leto 2001!

V?
CojipmMkde

Oi
/A

PODJETJE ZA MARKETING, PISARNIŠKO PROPAGANDNI MATERIAL, 
TRGOVINA NA DEBELO IN DROBNO, Trbovlje d.c 

Trq svobode 38.1420 Trbovlje, tel.: (0601) 26-621,34-000,

oscimo vcim 

srečno m 
uspešno [\Jovo leto

2001 I
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Občina Zagorje ob Savi

VABI
na novoletne prireditve pod šotorom ob Mediji:

Četrtek, 28.12. ob 20.00: GAUCHO, GIBONNI IN OLIVER 
DRAGOJEVIČ & DELFINI

Petek, 29.12. ob 15.00: AFERA, AGENTI, PETA BRZ1NA, MI2 
ob 20.00: 5 DOLLARS BAND, DIVJI KOJOTI, TINKARA 

KOVAČ, BIG FOOT MAMA 
Sobota, 30.12. ob 20.00: RAF&BAND, NUDE, JASMIN 

STAVROS
Nedelja, 31.12. ob 20.00: SILVESTROVANJE S ČUKI (OB l.URI 

OGNJEMET)
Ponedeljek, 1.1. ob 15.00: REVIRČANI, ZASAVCI 

Ponedeljek, 1.1. ob 22.00: HELENA BLAGNE ZAMAN IN 
VETER 

Vabljeni!

Delavski dom Trbovlje
VABI

na prireditve ob prednovoletnem času:
23.december ob 19.uri: koncert Revirčanov, ob 19.30 uri 

božično-novoletni koncert Delavske godbe,
26.december ob 19.30 uri: božično novoletni koncert ob dnevu 

samostojnosti - Delavska godba,
28.december ob 20.uri: Ritmo loco in Radolfi,

29.december ob 20.uri: California,
31.december ob 20.uri: silvestrovanje s Kristali 

6.januar 2001 ob 20.uri: Potrjenka- Korado in Brendi 
Vabljeni!

JJlTiJj

Stanovanja, parcele
PRODAMO hišo z vsemi 

priključki, lahko tudi vikend, 
tel.: 56-65-201 ali 041/507-975

V CENTRU Zagorja 
najamemo garažo, tel.: 041/ 
458-436

IŠČEM dobre ljudi, ki bi me 
vzeli v stanovanje, tel.: 041/406- 
492

V NAJEM oddam poslovni 
prostor 120 m2 v Trbovljah, s 
parkirnim prostorom, trgovski 
lokal, tiha obrt, pisarne, razstavni 
prostor, slaščičarna, tel.: 56-35- 
726

mamica z otrokom
išče enosobno stanovanje za 
najem v Zasavju, tel.: 040/527-

CtC
AENKrničnine
UUCfl I. lunini 7 - TRBOVUE 
UlMi milim, 55-HO
1’ttODHjn, im ™ovfinj. mi, 

fOllO/fllll PliOJTOROV,
VIKERDOV lil PflRCfl

563, 56-61-958 
IŠČEM stanovanje, tel.: 041/ 

406-492
PRODAM zidano garažo z 

elektriko v centru Zagorja, tel.: 
041/347-987

Avtomobili, deli 
PRODAM dostavno vozilo seat 

terra, letnik 1991, cena 210.000 
SIT, informacije na tel.: 041/768- 
548

PRODAM opel astra 1.6, letnik 
92, bele barve, servo volan, 
šibedah, cena 800.000 SIT, tel.: 
56-64-729

PRODAM renault five 1.4, 
letnik 1996, kovinsko modre 
barve, cena 700.000 SIT, tel.: 56- 
64-729

PRODAM mazda premacy 
1.8i, letnik 1999, 4x varnostna 
blazina, ABS, klima, avtoradio, 
družinska celica, testno vozilo, 
cena po dogovoru, tel.: 56-64-729 

PRODAM yugo 45, letnik 91, 
registriran do 2.6.2001, za 80.000 
SIT, tel.: 031/576-637 

PRODAM priključek za

Športno društvo Izlake 
Šahovska sekcija

OBVEŠČA,
daje šahovska sekcija odprta vsako sredo od 17. do 19.ure v 
prostorih KS Izlake. Vsako tretjo sredo v mesecu je nagradni 

šahovski turnir s tempom 2x15 minut.
Ljubitelji šaha, vabljeni!

ZIK Kulturni center Litija
PRIREJA

pravo pravcato opero GORENJSKI SLAVČEK, ki jo bodo izvedli 
operni pevci iz Ljubljane in sicer prav na Silvestrovo s pričetkom 
ob 20.30 uri. Če se še niste odločili, kako boste preživeli ta večer, 

vas vabimo, da se nam javite na tel.: 01/8980-270, (Lojzka 
Slapničar). Cena vstopnic je 1.800 SIT za odrasle in 1.000 SIT za

otroke.
Če pa bi želeli silvestrovati naprej v dvorani, silvestrovanje ob 

23.uri prireja gostilna Maček. Cena tega novoletnega srečanja ob 
dobri hrani, pijači in živi glasbi znaša 4.200 SIT.

Vabljeni!

Knjižnica Zagorje
VABI

na "Veseli december":
- 28.12. ob 10.uri: risani film (video). 

Vljudno vabljeni!

Občina Zagorje ob Savi
OBVEŠČA,

da bosta v času do 31.decembra 2000 v občini Zagorje ob Savi 
potekali javni razgrnitvi osnutka sprememb in dopolnitev 

zazidalnega načrta kompleksa Svea Zagorje ter sprememb in 
dopolnitev ureditvenega načrta za območje IGM v Zagorju ob 
Savi. Osnutka bosta javno razgrnjena v avli upravne zgradbe 

občinš Zagorje ob Savi in na sedežu KS Jože Marn.
Vse zainteresirane občane vljudno vabimo, da si razgrnjena 

osnutka ogledajo in eventuelne predloge in pripombe vpišejo v 
knjige pripomb in predlogov.

kabelsko televizijo na območju 
Hrastnik-Rimske Toplice 
(operater KKS Elstik Hrastnik), 
ugodno, informacije na tel.: 040/
382-625

Razno

ovčar, tel.: 03/56-81-062

Delo
63-LETNA UPOKOJENKA

nudi pomoč in družbo starejši 
osebi z bivanjem, tel.: 07/8140- 
11 1

PRODAM krznen plašč št.44, 
skoraj nov, nemške izdelave, tel.:
041/546-167

Živali
PRODAM dva psa in dve 

psički, stari dva meseca, nemški

FmmCEKjtoOhFJIKEiA

ZAPOSLIMO redno ali
pogodbeno trgovskega potnika na 
področju ZASAVJA za prodajo 
tehničnega blaga, prijave poslati na 
naslov Vafra Commerce, d.o.o., 
Griže 125, 3302 Griže, tel.: 063/ 
715-735
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OTOŽNA
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SLOVARČEK- ANDREIS: hrvaški muzikolog RICHET: francoski nobelovec APLOMB: zaupanje vase 
EŠKOL: izraelski politik OSEIN: sestavina kosti

Vicoteka
5e ne
"Borut, menda ne pljuvaš v vazo na 
sredi mize?"
"Ne mamica, ne. Sem pa že vse 
bližje..."

Dež
Družina Peterneljevih je vsako leto 
povabila pobožno leto na piknik. 
Eno leto je nanjo pozabila in jo tik 
pred zdajci le poklicala:
"Teta, ali boste prišli jutri k nam na 
piknik?"
"Je že prepozno. Sem že molila za 
dež."

Varanje
Jože pridrvi domov:
"Zvedel sem, da me varaš! Ali to 
pomeni, da me imaš dovolj?"
"Ne, dragi, to pomeni, da te imam 
premalo."

Pipa
Hčerka si je sposodila očetov 
avtomobil in se odpeljala v 
sosednje mesto v disko. Drugi dan 
jo je oče vprašal, kako je preživela 
večer:
"Oh, oče, odlično! Bila sem s 
Heleno. To je krasno dekle in moja 
velika prijateljica."
"Dobro. Ampak vseeno ji 
telefoniraj in ji povej, naj ne bo v 
skrbeh zaradi pipe, ki jo je pozabila 
v avtomobilu."

^^©(feMooo
Če stisnemo dve povsem gladki 
stekleni ploskvi, je njuna mole
kularna privlačnost tako močna, 
da ju ne moremo več ločiti,

■& “k
Zastrašujoči zobje velikega Tele
ga morskega volka (Carcharias 
carcharias) so trikotne oblike, 
ostri in rahlo nazobčani: dolgi so 
tudi do 7 centimetrov.

*****
Strokovnjaki ocenjujejo, da je 
zaradi onesnaženja in kislega 
dežja v manj kot desetih letih (od 
1. 1983-90) propadla več kot po
lovica nemških gozdov.

*****
Rudolph Valentino, veliki zvezd
nik nemega filma, je bil že od

otroških let nadvse človekoljuben 
in radodaren človek. Ko je še 
obiskoval kmetijsko šolo v Geno
vi, je brez pomišljanja skočil 
skozi okno v prvem nadstropju, 
da bi pomagal učiteljici, ki je be- 
žala pred podivjano kravo.

*****
Poleti 1997 so na ogromnem jav- 
nem newyorškem parkirišču pos
tavili'oder, na katerem so upri
zorili nekaj najznamenitejših 
Shakespearovih komedij. Ogled 
vseh predstav je bil brezplačen.

*****
Pri hitih, starodavnem ljudstvu iz 
Male Azije, je veljal običaj, da se 
z vdovo po moževi smrti poroči 
njegov brat. Če pokojnik ni imel 
bratov, je to moral storiti njegov 
oče.
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REŠITEV OZIROMA GESLO 

Ogradne križanke pošljite do 
>7.1.2001 na naslov: UREDNIŠTVO 
Zasavca, cesta 20. julija 2c, 
Zagorje ob Savi, s pripisom
"nagradna križanka št.25/
2000". Fotokopij ne upoštevamo. 
Torej morate ob pripisu dodati še 
številko križanke (ki je ista, kot številka 
časopisa) zaradi tega, da potem lažje 
razvrščamo rešitve križank, ki jih na 
naš naslov prihaja ogromno. 
Opozarjamo vas, da rešitve gesla, ki jih 
boste napisali na dopisnico, ne bomo 
upoštevali. V poštev bodo prišle le v 
Primeru, da bo na njih izrezek gesla iz 
Zasavca!

Nagrade, ki vas čakajo: 
^•Praktična nagrada MN5 parfum- 
erUa in drogerija

TRBOVLJE
Ob četrtkih

t>-00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 
z - 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila
12.00 Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 
12.15-13.55 Servis, popevka in viža dneva, 
radijsko popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 
12.20 Muzika-Muzika 16.00 Servis 16.15 
Prodaja po telefonu 17.00 Poročila 17.10 
Ob Savi navzdol 18.00 Ob Savi navzgor 
18*30 Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 
Živ večer ob živem radiu 00.00 Noč z radijem 
^o 6.00)

Ob petkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z — 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 9.15 Prodaja po 
leiefonu 10.00 Redaktorjeve minute 10.05 
Padio na terenu 11.00 Poročila 12.00 
Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 13.15- 
12.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
Popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
‘Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17-10 Mladinski val 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
^°e z radijem (do 6.00)

Ob sobotah
7.00 Dobro jutro 7.15 Jutro z ... 7.45 

časopisje 8.00 Letni časi na Radiu Trbovlje 
^•60 Poročila, popevka tedna 10.00 
kramljanja 11.00 Teden bil je živ 12.00 
kuhajmo z dušo 12.30-13.00 Poročila 13.55 

‘^ervis, popevka in viža dneva, radijsko 
P°Poldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.30 
G|asbeni koktail 16.00 Moda, servis 17.00 
0r°čila 17.10 Sobotno popoldne 18.30 

Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer 
°b radiu 00.00 Noč z radijem (do 8.00)

2. Praktična nagrada MN5 parfum
erija in drogerija
3. Praktična nagrada MN5 parfum
erija in drogerija

Izžrebanci nagradne križanke 24/ 
2000 (nagrade prispeva Zasavc d.o.o. 
Zagorje):

L: Praktična nagrada: Zofija Možic, 
Zaloška 76, Ljubljana

2. : Praktična nagrada: Zvonka
Kmetič, Počakovo 8a, Radeče

3. : Praktična nagrada: Aranka
Škrinjar, Dom in vrt 46, Trbovlje

Vsem izžrebancem čestitamo! 
Nagrade oz.potrdila lahko dvignete 

na uredništvu časopisa Zasavc, C.20. 
julija 2c, Zagorje od 5.1.2001. S seboj 
prinesite osebno izkaznico in davčno 
številko.

0b nedeljah
8.00 Dobro jutro 8.15 Duhovna misel 

8.30 Servis, dežurstva, cicivrtiljak 11.00 
Tedenski barometer 11.10 Viža tedna 12.00 
Večno zelene 13.00 Čestitke poslušalcev, 
radijsko popoldne 14.00 Horoskop, 
kramljanje, zanimivosti 15.00 Prodaja po 
telefonu 15.20 Pregled dogodkov doma in 
po svetu 16.00 Prodaja po telefonu 17.00 
Gost, kramljanje 18.00 Zasavskih 5+5 19.00 
Večer ob radiu 00.00 Noč z radijem (do 6.00)

0b ponedeljkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 11.00 Poročila 12.00 Gostje - 
glasbeniki 13.00 Poročila 13.15-13.55 
Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Želeli ste... 17.00 
Poročila 17.10 Radio na obisku 18.00 
Polonina kramljanja 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

Ob torkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila 
12.00 Servis 12.55-13.00 Poročila 13.15- 
13.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17.10 Šport na Radiu Trbovlje 18.30 Servis 
18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 
00.00 Noč z radijem (do 6.00)

Ob sredah
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila
12.00 Društvo prijateljev malih živali, servis
13.00 Poročila 13.15-13.55 Servis, popevka 
in viža dneva, radijsko popoldne 15.00 
Zasavski dnevnik 15.20 Muzika-Muzika
16.00 Servis 17.00 Poročila 17.10 
Upokojenci med nami 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

* Obvestila - načeloma vsako uro pet 
minut pred polno uro med 8.00 in 19.00

DOMŽALE 
Ljubliana 91 

tel. 01/7213 666

ZDENKA KOKALJ

[p in ® <q ta tt m

a ki ®

Kino Zagorje
28.12. - 29.12. TARZAN (risanka), čet. in pet. ob 17.00;

27.12. - 29.12. VESOLJSKI KAVBOJI (ZF komedija), 
sre., čet. in pet. ob 19.00; 30.12. - 31.12 NI KINO 
PREDSTAV;

Kino Izlake
31.12. VESOLJSKI KAVBOJI (ZF komedija) ob 19.15; 

Kino Trbovlje

28.12. - 30.12. MULC (komedija), čet. in pet. ob 18.00, 

sob. ob 20.00; 31.12. NI KINO PREDSTAV;

Kino Hrastnik
28.12. - 29.12. SVET IGRAČ 2 (risani), pet. ob 10.00;

26.12. - 30.12. PAST ZA STARŠE (komedija), tor., čet., 

sob. ob 10.00; 27.12. - 31.12. LETOŠNJA LJUBEZEN 

(komedija), sre., čet. ob 19.00, sob. in ned. ob 17.00;

29.12. - 31.12. NEIMENOVANI (španska grozljivka), 
pet. ob 17.00 in 19.00, sob. in ned. ob 19.00;

Kino Dol pri Hrastniku
28.12. SVET IGRAČ 2 (risani), ob 10.00; 29.12. 

LETOŠNJA LJUBEZEN (romantična komedija), ob 
18.00;
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Emil: perkmandeljc@trbovlje.si

Danes je že popolnoma in posvem jasno, kako volitev ni dobila komunistična 
koalicija, temveč sta jih je Janša in Bajuk izgubila...

Kristusova beseda pravi, da vera tudi gore premika. Zato imamo pravico 
verjeti v čudo, če se lahko gore premikajo, potem se lahko tudi meje 
popravijo.. .Primorci bodo že vedeli, a ne ...

ZASAVC-ev „KOTLET IZNAD KUKAVIČJEG GNEZDA,,...Zaradi 
specifičnega zanimanja za stabilnost v Evropi, so ZDA Sloveniji ena od 
najbližjih sosed. Izhajajoč iz tega dejstva, bodo v prihodnje odnosi med R. 
Slovenijo nasproti ZDA namenoma dobrososedski...

ZASAVC-eVa „SLOUPORABA TRPEL,, ... Mislil sem, neumen 
neumen in samo še bolj neumen kot sem, da destletne ekonomske izkušnje 
in politične zdrahe Slovenije zanjo samo niso pomembne; potem pa 
nenadoma vidim, da zgodbice, obljube, najave in lepi plani nimajo nikakršne 
zveze z realnostjo. Vidim, daje Slovenija bodoča srbska iskušnja; vidim, 
kako podalpski kapitalizem z licemerskim obrazom grize nasproti hrvaškemu, 
bosanskemu, albanskemu, makedonskemu da pa o srbijanski ekonomiji, ki 
jo bo naš slovenski, po vzoru a la Interspar naspram Le Clerk, čedalje bolj 
militantni kapitalizem, enostavno pogoltnil; uničeno gospodarstvo, oropane 
mase ljudi, ki svije certifikate prodajajo za ceno (ene!!) tone premoga, ali 
povedano bolj slikovito, le toliko, da preživijo letošnjo zimo..

ZASAVC-ev „OVER THE MAINDBLOW„ ...je samo gola asociacija 

na eno od mnogih bolj ali manj znanih melodij, ki nam jo je na koncertu pod 
delovnim naslovom „Zapojmo skupaj,, podaril trboveljski MePZ 
AKADEMIK pod vodstvom njihovega več kot odličnega dirigenta Blaža 
Rojka. Vez, ki so jo vzpostavili domači in gostjoči pevci, MePZ 
PRIMOŽ TRUBAR iz Loke pri Zidanem Mostu pod vodstvom zborovodkinje 
Marjetke Kozmus in MePZ CANTEMUS iz Kamnika, pod vodstvom 
mladega zborovodje Sebastjana Vrhovnika, z dvorano je bila več kot 
nabita z neko energijo, za katero si mora slovenščina izraz šele 
izmisliti. Že sam repertoarje dal vedeti, da se zna na odru dogajati marsikaj. 
In tako je tudi bilo...eksotični instrumenti, izraba glasov in njih odtenki v 
instrumentalne izvedbe, dinamika postavitve zborov, sploh pa še sproščenost 
nastopov vseh treh zborov, so dali temu večeru nek poseben čar, ki ga 
človek pač ne doživi vsak dan. Ja! Blažje še enkrat pokazal, da Akademik 
ni naključen, ni plod slučajnosti! Obratno!! Akademik so na enem mestu 
ravno to, kar si vsi zasavski zbori po vrsti po tihem želijo. Pomladitev svojih 
vrst. Neizčrpm vir mladih, šolanih, glasov zbranih na enem mestu. Akademik 
so še en dokaz več, kako se ne dela ...

ZASAVC-eva PRVA PETSTOLETKA ... Ali se splača čakati uro in 
več v vrsti noč pred podražitvijo naftnih derivatov in tako prihraniti 10 DEM?
To je več od treh mark na uro ... toliko, skoraj, zaslužijo pa policaji, 
profesorji, akademiki, kulturniki, oficirji, znanstveniki...

Srečnga pa idravga, Jože OVNIK...

Iskrice Igorja G ošte ta
OPRAVIČILO

Najprej sem vam dolžan opravičila. V eno izmed iskric sta se mi 
namreč nehote vrinila dva Č-ja. Kako to, še ne vem. Sta se pa očitno 
dobro skrila, da jih med pregledom teksta, pred izdajo nismo opazili. Ti, 
ti, ti Č-ji.

ŠE TRI MILIJONE
Že tako so se tudi zaradi raznih občinskih praznovanj v Zagorju 

sprejemali rebalansi osiromašenega proračuna, prav na zadnji letošnji 
seji, pa so svetniki za novoletno praznovanje odobrili še dodatnih tri 
milijone tolarjev. Bojda so sponzorji (glasbenih ) prednovoletnih in 
ponovoletnih prireditev nekoliko manj globoko segli v žepe. Dragica 
Jazbec, ki je glasovala proti dodatnim sredstvom, nam je kasneje 
povedala, da sicer ni proti prazničnemu rajanju v Zagorju, da pa je s 
tem želela opozoriti ostalo večino, kije glasovala za, daje treba živeti 
bogastvu primemo. Če ga ni prav veliko (v Zagorju ga ni), naj se temu 
primemo prilagodimo. Na to pa pisec teh vrstic opozarja, že odkar piše 
za Zasavca.

RS.; Če boste pregledali novoletni program in k vsaki glasbeni skupini, 
ki bo gostovala v Zagorju prišteli še po okroglih najmanj od 100.000 do 
200.000 tolarjev za naše in nekaj več za tuje glasbenike, pridete do 
vrtoglavih številk. Kje je pa tu še porabljena elektrika za vse prižgane 
novoletne lučke oziroma celodecembrske lučke in ognjemet. 
Matematikom. Preštejte novoletne lučke na uličnih svetilkah, na 
drevesih in vse skupaj pomnožite z 2 - 5 wati in dobili boste ohohoooo 
številko porabljene električne energije, ki jo plačamo davkoplačevalci. 
Tako ali drugače.

V TRBOVLJAH BOLJ SKROMNO
Za razliko od »bogatega« (?!) Zagorja, trboveljsko občinsko vodstvo 

manj razkošno pripravlja različna praznovanja. Tudi letos so za okrasitev 
mesta ob novoletnih praznikih in za spremljajoče prireditve namenili 
veliko manj denarja kot v sosednjem Zagorju. Očitno trboveljska oblast 
živi bolj na realnih tleh kot zagorska.

OBVESTILO VSEffl TISTI/ft Z/1GOR J/)NOrt\, KI STE 
STANOVANJSKI ŽE NAMENILI DOLOČENA SREDSTVA 

ZA VPIS ETAŽNE LASTNINE. PA POSTOPEK ŠE NI STEKEL. 
NE SEKIRAJTE SE. VA DENAR BO LAHKO ŽE NAPREJ 
(DO LETA 2005) »OBRAČALA« STANOVAN JSKA. DO 

TAKRAT JE NAMREČ PODALJŠAN ROK ZA IZVEDBO 
VPISA.

ATLETSKA STEZA
Denarja je v Zagorju za marsikaj dovolj. V obliki raket ga izvažajo 

celo v vesolje. Za pritlehne stvari, na primer atletsko stezo, ga pa vedno 
in vsakokrat zmanjka. Verjemite, da osnovno in srednješolski otroci 
atletsko stezo veliko bolj potrebujejo kot razne vnebohodne rakete.

SATIRA
BARBIKA

»Ogledalce parlamentarno povej, 
kateri Barbika najlepši v dvorani je tej?«
»Najlepši med Barbikanii si Borut ti, 
a v dvorani lepši od tebe Peče sedi.!«

Igor Goste



Paket premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav vam omogoča, da celovito 
zavarujete premoženje svoje družine. Oblikujete ga po svojih željah in potrebah, 
v njem pa lahko združujete tako nova kot tudi že sklenjena zavarovanja.

Odločitev za sklenitev premoženjskih zavarovanj v paketu je razumna predvsem 
iz treh razlogov:
• s paketom pridobite paketni popust,
• vsa zavarovanja sklenete hkrati,
• izkoristite zelo ugodne plačilne pogoje.

Tako boste prihranili denar, čas in odvečne skrbi. Najbolj dragocen pa je četrti 
razlog. S paketom premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav boste 
pripravljeni na vse.

Pripravljeni na vse. triglav premoženje
zavarovalnica triglav,d.d.
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Uhaja leto 2001... SLOVENSKA "SPOP.TNrA" PANOGA
>a slaba stvar bi ne bila nobena!
e zdravje naj. ljubezen, sreča, smeh.... NAsJ NE BO TAKO TUDI V ZASAVJU! 
omajejo pri vseh ljudeh. ' SKUPAJ UŽIVAJMO V USPEHIH SLO'

.an6i Moljk ZASAVSKIH ŠPORTNIKOV V LETU 2C

Peter Motnika,r
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• NIMAMO VEG VČERAJ; 

NIMAMO ŠE JUTRI; 
NIMAMO NITI CELEGA DANES! 

IMAMO PA TA TRENUTEK, 
ZAVEDAJMO SE GA, 

UŽIJMO GA... 
POPOLNOMA IN VSEGA, 

SAJ TAKO HITRO, PREHITRO MINE 
IN ŽE GA VEČ NI. 

KAKOR MAVRICA IZPUHTI...
-LE SPOl
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